

# မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။ Established in 1914  
Myanma Alinn Daily

## မိတ်ဆွေကောင်းနှင့်ပေါင်းသင်း

မိတ်ဆွေဟူသည် မိတ်ဆွေကောင်း၊ မိတ်ဆွေညီဟူ၍ နှစ်မျိုး ရှိရာ မိတ်ဆွေကောင်းတို့ကို ပေါင်းသင်းဆက်ဆံ ဆည်းကပ်ရာ ၏။ ထိုမိတ်ဆွေကောင်းတို့အား ပေါင်းသင်းဆက်ဆံ မှီဝဲ ဆည်းကပ်ခြင်းဖြင့် မိမိအတွက် အကျိုးများရာ၏။ မိတ်ဆွေ ကောင်းအပေါ် ယုတ်ညံ့သောစိတ်ဖြင့် မပြစ်မှားရာ။

ပဏ္ဍိတဝဂ်(ဓမ္မပဒ - ၇၈)

၁၃၈၅ ခုနှစ်၊ ကဆုန်လဆန်း ၁၀ ရက်

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီ ၂၈ ရက်၊ သောကြာနေ့

အတွဲ (၆၂)၊ အမှတ်(၂၀၆)

## နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ပြည်သူတို့၏ လူမှုစီးပွားဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင် မည်။
- တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် ပြည်သူလူထုဖူလုံမှု ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈) နှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီးတရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား ပြန်လည်ကျင်းပ၍ အနိုင်ရသည့်ပါတီအား ဒီမိုကရေစီ စံနှုန်းများနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အားလွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်။

## ခရီးသွားကဏ္ဍနှင့် လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေမည့် ချောင်းဝတံတားတည်ဆောက်မှု ရာ ခိုင်နှုန်းပြီးစီး

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၇

ခရီးသွားကဏ္ဍနှင့် ဒေသခံတို့၏ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေမည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငပုတောမြို့နယ်ရှိ ငရုတ်ကောင်းမြို့မှ ဂေါ်ရင်ဂျီ ကျွန်းကြွေချိုင့်သို့ ဆက်သွယ်တည်ဆောက်နေသော ချောင်းဝတံတားတည်ဆောက်မှု ရာ ခိုင်နှုန်း ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း တံတားဦးစီးဌာန တံတား အထူးအဖွဲ့(၁၆)မှ သိရသည်။

အဆိုပါချောင်းဝတံတားကို ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် မတ် ၁ ရက်တွင် စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး တံတားအရှည် မှာ ပေ ၁၂၈၀ ရှိ၍ တံတားအမျိုးအစားမှာ အောက်ခံ အုတ်မြစ် Bored Pile၊ တံတားကိုယ်ထည် RC Concreteနှင့် တံတားအပေါ်ထည် P.C Girder, RC Girder & RC Slab အမျိုးအစားဖြစ်ကာ ယာဉ်သွား လမ်းအကျယ် ၂၄ ပေ၊ ရေလမ်းကင်းလွတ်အကျယ် ၇၈ ဒဿမ ၇၄၄ ပေနှင့် ရေလမ်းကင်းလွတ်အမြင့် ပေ ၄၀ ဖြင့် တည်ဆောက်လျက်ရှိပြီး တိုင်းဒေသကြီး ငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေဖြင့် တည်ဆောက်ခြင်းဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၄



### ယနေ့ ဖတ် စ ရာ

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ရှီကျင့်ဗျင်၏ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ (Global Security Initiative-GSI) အပေါ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရပ်တည်ချက်

ပြည်တွင်းသတင်း စာ ၃

ဂုဏ်ယူစရာအခွင့်အလမ်းတစ်ခုမှာ အတူရှိစေချင်ပါသည်

ဆောင်းပါး စာ ၁၀

### ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် ဒဿမတန်း(Grade-10) လူရည်ချွန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တောင်ကြီးလူရည်ချွန်အပန်းဖြေစခန်းသို့ ရောက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ထူးချွန်ထက်မြက်သည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို စံနှုန်းထားကာ ကျောင်းသားလူငယ်များကို ပြုစုပျိုးထောင်ပေးရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် လူရည်ချွန်စီမံကိန်းကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ်တွင် အဋ္ဌမတန်း လူရည်ချွန် ၁၆၀၊ ဒဿမတန်းလူရည်ချွန် ၁၆၀၊ ကောသလမတန်း လူရည်ချွန် ၁၅၈ ဦး စုစုပေါင်း ၄၇၈ ဦးကို မွေးထုတ်နိုင်ခဲ့သည်။

အဆိုပါလူရည်ချွန်မောင်မယ်များသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်စုရပ်စခန်းမှ သက်ဆိုင်ရာ လူရည်ချွန်အပန်းဖြေစခန်းမှူးများ၊ ကြီးကြပ်ဆရာဆရာမများ လိုက်ပါလျက် ပုဂံ၊ တောင်ကြီး၊ ငွေဆောင် လူရည်ချွန်စခန်းအသီးသီးသို့ လေ့လာရေးခရီးစဉ် စတင်ထွက်ခွာကြသည်။ စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁

ASEAN-OSHNET AWARD တွင် Best Practices Award ရရှိခဲ့သော ရွှေမိဉ်း

FDA အမှတ် ၈၄/ ၁၄၀၉၁/ ၁၀၀၀

သာဓကအစစ်ပို့ အရသာထူး မိတ်စွင်ကြည်နူး

# ရွှေမိဉ်း

ပင်ရင်းအစုစု - ၀၉ ၃၀၆၀၆၅၅၅၊ ၀၉ ၄၂၀၂၁၅၄၃၆  
 STARMART nine mile Showroom - (၉)မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ခုနီး - ၀၉ ၃၀၆၀၁၀၀၀  
 KHA YAE PIN MART-မင်္ဂလာဒုံ၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ခုနီး - ၀၉ ၆၇၁၄၄၄၃၅၅  
 STARMART MANDALAY Wholesale- နှစ်လမ်းနှင့်မင်းလမ်းမတောင့်၊ မန္တလေးမြို့၊ ခုနီး - ၀၉ ၆၆၁၇၀၂၂၄၄  
 STARMART Nay Pyi Taw-ရန်ကုန်-မန္တလေးလမ်းမတောင်၊ ဗွာကောတံလင်း၊ ပြည်လမ်း၊ ခုနီး - ၀၉ ၆၈၅၀၁၀၀၇၇

MTTN

### အဂတိလိုက်စားမှု ကြိုတင်တားဆီးကာကွယ်

အဂတိလိုက်စားမှုသည် နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်ရာတွင် အဓိကဟန့်တားနေသည့် ဘေးအန္တရာယ်တစ်ခုပင်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် အဂတိလိုက်စားမှုသည် ကိုယ်ကျင့်သိက္ခာပျက်ပြားမှု၊ ပြစ်မှုကျူးလွန်မှုလည်းဖြစ်ပြီး အစိုးရနှင့် လူမှုအဖွဲ့အစည်းများအပေါ် ပြည်သူလူထု၏ ယုံကြည်မှုကို လျော့နည်းပျက်ပြားစေသည်။ တရားဥပဒေစိုးမိုးမှုကိုလည်း ထိခိုက်စေနိုင်သည်။

ရောဂါကို မဖြစ်ပွားမီက ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်း၊ မီးကို မလောင်ခင်က ကြိုတင်တားဆီးခြင်းတို့သည် ရောဂါဖြစ်လာမှ ကုသခြင်း၊ မီးလောင်ကာမှ ငြိမ်းသတ်ခြင်းထက် ပိုမို၍ ကောင်းမွန်သကဲ့သို့ပင် အဂတိလိုက်စားမှုများကိုလည်း ဖြစ်လာမှ စုံစမ်းစစ်ဆေးအရေးယူခြင်းထက် မဖြစ်ခင်က အသိပညာပေးခြင်း၊ ကြိုတင်တားဆီးကာကွယ်ခြင်းတို့က ပိုမို၍အရေးကြီးသည်။ အဂတိလိုက်စားမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်များတွင် အဂတိလိုက်စားမှု တားဆီးကာကွယ်ရေးအဖွဲ့ (Corruption Prevention Unit - CPU) အဖွဲ့များကို ဖွဲ့စည်းကာ ပြည်သူများအား ဝန်ဆောင်မှုပေးနေပြီး ပြည်သူထံမှ တုံ့ပြန်မှုရယူခြင်းအစီအစဉ်ကိုလည်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

အဂတိလိုက်စားမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးအဖွဲ့ (CPU) များ၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များမှာ ဌာနအလိုက်လက်လှမ်းမီသည့် နှင့် သက်ဆိုင်သော အဂတိလိုက်စားမှုပြဿနာများကို စိစစ်ဖော်ထုတ်ရန်၊ တွေ့ရှိလာသော ပြဿနာများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဖြေရှင်းရန်၊ အဂတိလိုက်စားမှု ဆက်လက်မဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် တားမြစ်ထိန်းချုပ်သွားရန်စသည်တို့ ဖြစ်သည်။ အဂတိလိုက်စားမှုများကို လေ့လာပါက ရာထူးတာဝန်ကို အလွဲသုံးစားပြု၍ ဥပဒေကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်ကာ ကိုယ်ကျိုးရှာဖွေခြင်း၊ အစိုးရဌာန၊ အစိုးရအဖွဲ့အစည်း၊ အများပြည်သူဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်း၊ အခြားအဖွဲ့အစည်းတို့၏ ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာကို ကိုင်တွယ်ဆောင်ရွက်ရာတွင် တည်ဆဲဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းတို့ကို ဖောက်ဖျက်ခြင်းတို့ကြောင့် နိုင်ငံတော်၏ငွေကြေးပစ္စည်းနှင့် ပိုင်ဆိုင်မှုတို့ ထိခိုက်နစ်နာပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုဖြစ်ပေါ်စေခြင်း စသည်တို့ကို တွေ့ရှိနိုင်သည်။

အဂတိလိုက်စားမှုအမြင့်ဆုံးဖြစ်သည့် ဝန်ကြီးဌာန သို့မဟုတ် အဂတိလိုက်စားမှုဖြင့် အများဆုံးတိုင်ကြားခံရသည့် ဝန်ကြီးဌာနများသည် ပြည်သူလူထုနှင့် မပြတ်ထိတွေ့နေရသည့် ဌာနများဖြစ်ပြီး ဝန်ထမ်းအချို့၏ ပြည်သူဝန်ဆောင်မှုအားနည်းခြင်း၊ တာဝန်မကျေပွန်ခြင်း၊ လုပ်ငန်းမကျွမ်းကျင်ခြင်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း မှားယွင်းခြင်း စသည့်အကြောင်းများကြောင့်လည်း ပြည်သူလူထု၏ အလိုမကျမှုနှင့် အမြင်မကြည်လင်မှုတို့ကို ဖြစ်ပေါ်စေနိုင်ရာ အများပြည်သူနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ်ထိတွေ့နေရသော ဌာနများအနေဖြင့် အဂတိလိုက်စားမှု ကင်းရှင်းရန်သာမက ဝန်ဆောင်မှုကောင်းမွန်ရန်၊ တာဝန်ကျေပွန်ရန်နှင့် လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်ကြရန်လည်း လိုအပ်သည်။

ဌာနများအလိုက် အဂတိလိုက်စားမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးအဖွဲ့ (CPU) များ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်ခြင်းကြောင့် ဌာန၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူကြသည့် ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် အဂတိလိုက်စားမှုတစ်စုံတစ်ရာရှိခဲ့ပါက သတင်းပို့တိုင်ကြားနိုင်မည်ဖြစ်သကဲ့သို့ ဝန်ထမ်းများ၏ အရည်အသွေးမြင့်မားမှုနှင့် ဌာန၏ ဝန်ဆောင်မှုကောင်းမွန်ရန်အတွက်လည်း အထောက်အကူပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ CPU အဖွဲ့များ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်မှုအားကောင်းလာသည်နှင့်အမျှ အဂတိလိုက်စားမှု လျော့နည်းပပျောက်လာနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး အစိုးရဝန်ကြီးဌာနများ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများအပေါ် ပြည်သူလူထု၏ ယုံကြည်ကိုးစားမှုတို့ မြင့်မားလာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

### နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနက ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများသို့ ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ပဲများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ကချင်ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုးမှုကြီးကြပ်ရေးရုံး မြစ်ကြီးနားမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်လှိုင်ဝင်း နှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက မြစ်ကြီးနားမြို့ ခေမာသီရိရပ်ကွက် ခေမာသီဝံ ပရိယတ္တိ စာသင်တိုက်မှ ကျောင်းထိုင်ဆရာတော် ဣန္ဒောဘာသ ထံသို့ ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ကုလားပဲများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။  
နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၊ သီလရှင်ကျောင်းများနှင့် အခြားဘာသာရေးကျောင်းများသို့လည်း ဆွမ်း၊ ကွမ်း၊ ခက်ခဲမှုမရှိစေရေး ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ကုလားပဲများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



### ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၌ GIS နည်းပညာအသုံးပြု၍ သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များနှင့် စာရင်းကောက်ကွက်မြေပုံများဖွဲ့စည်းခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူခြင်းလုပ်ငန်း၏ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည့် GIS နည်းပညာကို အသုံးပြုပြီး သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များ (Census Units) နှင့် စာရင်း

ကောက်ကွက် မြေပုံများဖွဲ့စည်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၌ ဆောင်ရွက်နေမှုအား နေပြည်တော် ကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်သိန်းဆိုင် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ (ဝဲပုံ)  
ဇေယျာသီရိမြို့နယ်ရှိ မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များ ဖြစ်ကြသည့် အောင်ဇေယျ၊ ပြည်စံအောင်နှင့် ပုပ္ဖိုးကုန်းရပ်ကွက်များအား ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဇေယျာသီရိမြို့နယ် ဦးစီးမှူးနှင့် တိုက်နယ်မှူးများ၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ရာအိမ်မှူးများနှင့် ပူးပေါင်းညှိနှိုင်း၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ နေပြည်တော် ကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်သိန်းဆိုင် လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး လိုအပ်သည်များ မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



### ရေကြောင်းသတိပေးချက် ( Notice to Mariners) အား ထုတ်ပြန်ကြေညာ

၁။ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၏ ရေနံရုံဗဟိုဌာန၊ ဖော်ရေး လုပ်ငန်းများတွင် အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော MPRL E&P Pte Ltd. သည် ကမ်းလွန်လုပ်ကွက်အမှတ် A-6 တွင် Pyitharyar Integrated Project အရ Geophysical and Shallow Geotechnical Site Investigation Survey လုပ်ငန်းများကို တိုင်းတာရေးရေယာဉ် "SS BARAKUDA" (Call Sign: PNTI) ဖြင့် ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီ ၂၇ ရက်မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၀ ရက်နေ့အထိ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ရည်ညွှန်းပါစာဖြင့် ညှိနှိုင်းမေတ္တာရပ်ခံခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယခုအခါ အဆိုပါနေ့ရက်တွင် လုပ်ငန်းများ မပြီးပြတ်သေးပါသဖြင့် Geophysical and Shallow Geotechnical Site Investigation Survey လုပ်ငန်းများအား ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၁ ရက်နေ့မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁ ရက်နေ့အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ Geophysical and Shallow Geotechnical Site Investigation Survey လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည့် ဧရိယာအကျယ်အဝန်းများကို ဖော်ပြသည့် Coordinate များမှာ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

Point	Latitude	Longitude
A	16°54' 36.59" N	93° 52' 00.99" E
B	16° 58' 54.54" N	93° 58' 20.28" E
C	16° 42' 33.80" N	94° 08' 22.23" E
D	15° 28' 11.46" N	94° 01' 22.72" E
E	15° 06' 50.02" N	94° 53' 12.10" E
F	14° 58' 38.22" N	94° 46' 56.59" E
G	15° 23' 03.51" N	93° 51' 47.63" E
H	16° 41' 49.82" N	94° 01' 03.87" E

၃။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကမ်းလွန်လုပ်ကွက်အမှတ် A-6 တွင် Pyitharyar Integrated Project အရ Geophysical and Shallow Geotechnical Site Investigation Survey လုပ်ငန်းများကို တိုင်းတာရေးရေယာဉ် "SS BARAKUDA" (Call Sign: PNTI) ဖြင့် ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၁ ရက်နေ့မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁ ရက်နေ့အထိ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေစဉ် လုပ်ငန်းကြန့်ကြာမှု မဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် အထက်ဖော်ပြပါ ဧရိယာအကျယ်အဝန်းများမှ (၄) ကီလိုမီတာပတ်လည်အတွင်း ငါးဖမ်းသင်္ဘောများ၊ စက်တပ်သမ္ဗန်များ ဖြတ်သန်းသွားလာခြင်းနှင့် ကျောက်ချရပ်နားခြင်း၊ ငါးဖမ်းခြင်း၊ ငါးဖမ်းကိရိယာများ ချထားခြင်းမရှိစေရန် ရေကြောင်းသတိပေးချက် (Notice to Mariners) အား ထုတ်ပြန်ကြေညာလိုက်သည်။

သတင်းစဉ်

### ထူးခြားသည့် နေ့အပူချိန်များ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
ထူးခြားသည့် နေ့အပူချိန်များမှာ ချောက်မြို့နှင့် ဘော်လခဲမြို့တို့တွင် ၄၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်စီနှင့် မကွေးမြို့၊ အောင်လံမြို့၊ တောင်တွင်းကြီးမြို့၊ ပြည်မြို့၊ တောင်ငူမြို့၊ ရွှေကျင်မြို့နှင့် ဖားဆောင်းမြို့တို့တွင် ၄၃ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်စီတို့ ဖြစ်ကြသည်။ မှတ်သားဖွယ်ရာ မိုးချိန်များမှာ ဘားအံ(စိုက်ပျိုးရေးမိုးလေဝသ) တွင် ၀ ဒီမီမီ ၉၈ လက်မ၊ လားရှိုးမြို့တွင် ၀ ဒီမီမီ ၇၅ လက်မ၊ လောင်းလုံးမြို့တွင် ၀ ဒီမီမီ ၃၅ လက်မ နှင့် မိုင်းဆတ်မြို့နှင့် ကော့သောင်းမြို့တို့တွင် ၀ ဒီမီမီ ၃၂ လက်မတို့ ဖြစ်ကြသည်။

မိုး/လေ

# တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ရှီကျင့်ဖျင်၏ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာလုံခြုံရေးအစီအမံ (Global Security Initiative-GSI) အပေါ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရပ်တည်ချက်

၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ရှီကျင့်ဖျင် က ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေး အစီအမံ (Global Security Initiative-GSI) ကို အဆိုပြုခဲ့ပြီးနောက် တရုတ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနသည် မကြာသေးမီက ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာလုံခြုံရေးအစီအမံ (GSI) သဘောတရားစာတမ်း (Concept Paper) ထုတ်ပြန်ခဲ့မှုကို နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနက ကောင်းစွာမှတ်သားမိသည်။ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေး အစီအမံ (GSI)ကို အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့သည့် တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ အနေဖြင့် ကမ္ဘာလုံခြုံရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်မှုများအတွက် မြန်မာနိုင်ငံက ချီးကျူးဂုဏ်ပြုသည်။

ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ (GSI)သည် (၁) အားလုံးအတွက် ပြည့်စုံကျယ်ပြန့်ပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုရှိသော ရေရှည်တည်တံ့သည့် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ မျှော်မှန်းခြင်း၊ (၂) နိုင်ငံအားလုံး၏ အချုပ်အခြာ အာဏာနှင့် နယ်မြေတည်တံ့ခိုင်မြဲမှုကို လေးစားခြင်း၊ (၃) ကုလသမဂ္ဂ ပဋိညာဉ်စာတမ်းပါ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် အခြေခံမူများကို လိုက်နာခြင်း၊ (၄) နိုင်ငံအားလုံး၏ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်မှုရှိသော လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို အလေးအနက်ထားခြင်း၊ (၅) နိုင်ငံများအကြား မတူကွဲပြားမှုများနှင့် အငြင်းပွားမှုများကို ဆွေးနွေး၊ ညှိနှိုင်းမှုများမှတစ်ဆင့် ငြိမ်းချမ်းစွာဖြေရှင်းခြင်းနှင့် (၆) သမားရိုးကျနှင့် သမားရိုးကျ မဟုတ်သော နယ်ပယ်နှစ်ရပ်လုံးတွင် လုံခြုံရေးထိန်းသိမ်းခြင်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ခိုင်မာစွာ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားရန် စသည့်ကတိကဝတ် (၆)ရပ်ပေါ်တွင် အခြေခံသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ (GSI)သည် ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် လုံခြုံရေးကို ထိန်းသိမ်းရန် အတွက် ချမှတ်ထားသည့် အမြော်အမြင်ကြီးမားသည့် အစီအမံတစ်ရပ်ဖြစ်ပြီး ယင်းအစီအမံပါ ကတိကဝတ်များသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒတွင် အစဉ်တစိုက်လိုက်နာကျင့်သုံးခဲ့သော အချုပ်အခြာ

အာဏာနှင့် နယ်မြေတည်တံ့ခိုင်မြဲမှုကို လေးစားလိုက်နာရေးနှင့် ပြည်တွင်းရေးကိစ္စရပ်များတွင် ဝင်ရောက် မှတ်ပေးရေးတို့အပါအဝင်ဖြစ်သည့် ငြိမ်းချမ်းစွာအတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေးမူကြီး (၅)ရပ်နှင့် လိုက်လျော ညီထွေရှိသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အဆိုပါ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာလုံခြုံရေးအစီအမံ (GSI)ကို ထောက်ခံ ကြိုဆိုသည်။

မျက်မှောက်ကာလတွင် အလွန်ကြီးမားသည့် အပြောင်းအလဲများနှင့် တွေ့ကြုံရင်ဆိုင်နေရချိန်၌ ကမ္ဘာနိုင်ငံများအနေဖြင့် တရားမျှတမှုရှိပြီး သာတူညီမျှသည့် နိုင်ငံတကာ အခင်းအကျင်းဖြစ်စေရေးအတွက် ပူးပေါင်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ကုလသမဂ္ဂပဋိညာဉ်စာတမ်းပါ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် အခြေခံမူများကို လေးစားလိုက်နာလျက် ပိုမိုအေးချမ်းလုံခြုံပြီး သာယာဝပြောသည့် ကမ္ဘာနှင့် လူသားအားလုံးအတွက် အေးအတူပူအမျှ အသိုက်အဝန်းဖော်ဆောင်နိုင်ရေးတို့အပြင် မြန်မာနိုင်ငံ နှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့အကြား အစဉ်အလာရှိသည့် ရှိရင်းစွဲ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုများ ပိုမိုခိုင်မာစေရန်၊ နှစ်ဦး နှစ်ဖက် အကျိုးရှိပြီး သာတူညီမျှသည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်နှင့် နှစ်နိုင်ငံ ပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝ အေးချမ်းသာယာဝပြောစေရန်တို့အတွက် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေး အစီအမံ (GSI)ကို တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံအပါအဝင် အခြားကမ္ဘာနိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းဖော်ဆောင် သွားရန် ဆန္ဒရှိကြောင်း ဖော်ပြအပ်သည်။

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော်။

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၈ ရက်

## ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ် ပညာရေးဘွဲ့ ၅ နှစ်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၅) သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် အလုပ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
ပညာရေးဘွဲ့ ငါးနှစ်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၅) သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် အလုပ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စစ်ကိုင်းမြို့နယ်ရှိ ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ်(စစ်ကိုင်း) ဘွဲ့နှင့်သဘင်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)

အခမ်းအနားသို့ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်း နောင်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ် ကျော်၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဗိုလ်ချုပ် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးသန်း၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေး နှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည် တော်များ၊ ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ်၊ ဒုတိယပါမောက္ခ ချုပ်များ၊ ပါမောက္ခ၊ ဌာနကြီးမှူးများ၊ တွဲဖက် ပါမောက္ခများ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ သင်တန်းဆင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၂၀၅ ဦးနှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များ တက်ရောက်ကြသည်။



**အမြဲကြီးစားအားထုတ်နေရန်လိုအပ်**  
ရေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နယ်စပ်ဒေသများ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးတို့အတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိကြောင်း၊ နယ်စပ်ဒေသရှိ တိုင်းရင်းသား လူငယ်များကို အဆင့်မြင့်ပညာများ သင်ကြား လေ့ကျင့်ပေးပြီး လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြမည့် ပညာရေး ဝန်ထမ်းကောင်းများ မွေးထုတ်ပေးနိုင်ရန်အတွက် ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးရေး တက္ကသိုလ်(စစ်ကိုင်း) ကို တည်ထောင်ဖွင့်လှစ် သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးရေး တက္ကသိုလ်ကို ဖွံ့ဖြိုးရေးသိပ္ပံအဖြစ် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ သည့်အချိန်မှ ယနေ့အထိ မဟာပညာရေးဘွဲ့ ၁၃၁ ဦး၊ မဟာဒဿနဘွဲ့ ၃၅ ဦး၊ ပညာရေးဘွဲ့ ၄၃၈ ဦး၊ ဆရာအတတ်ပညာဒီပလိုမာ ၉၃၂ ဦး၊ အလယ်တန်း ဆရာအတတ်ပညာ ၉၅၆ ဦး၊ မူလတန်းဆရာ အတတ် သင် ၇၁၆၂ ဦး၊ အထူးမူလတန်း ဆရာအတတ်ပညာ ၄၆၁ ဦး စုစုပေါင်း ဘွဲ့ရပညာတတ် တိုင်းရင်းသား လူငယ် ၁၄၀၅၈ ဦးတို့ကို တက္ကသိုလ်က မွေးထုတ် ပေးနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ပညာရည်မြင့်မားသည့်

လူသားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသာ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးကို များစွာအထောက်အကူဖြစ်စေမည် ဖြစ်သည့်အတွက် မိမိတို့ လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးရမည့် ကျောင်းသား လူငယ်များကိုလည်း ပညာရည်မြင့်မား ပြီး နိုင်ငံတော်ကို ကိုယ်စွမ်းညွှန်စွမ်းရှိသူမျှ အလုပ် အကျွေးပြုကြမည့်သူများဖြစ်အောင် အလေးထား ပြုစုပေးထောက်ပံ့ကြရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ တပည့်များကို လေ့ကျင့်ပေးထောက်ပံ့နိုင်ရန်အတွက် စဉ်ဆက် မပြတ်လေ့လာသင်ယူပညာရှာဖွေနေရန် အမြဲကြီးစား အားထုတ်နေရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ တပည့်များ၏ အကျိုးကို အစဉ်ရှေးရှုပြီး ကောင်းမွန်ရာကို လမ်းညွှန် သွန်သင်ပြသပေးနိုင်သည့် ဆရာကောင်းများကသာ ပြောင်း ထမ်းဆောင်ကြမည့် အရည်အသွေး အရည် အချင်းပြည့်ဝသည့် လူသားအရင်းအမြစ်များကို မွေးထုတ်ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း။

**အစွမ်းကုန်ကြိုးစားဆောင်ရွက်**  
သင်တန်းဆင်း မောင်မယ်တို့အနေဖြင့် ဆရာ ဆရာမများအဖြစ် နိုင်ငံတော်ကို ထမ်းဆောင်ကြ တော့မည်ဖြစ်သဖြင့် နယ်စပ်ဒေသရှိ တိုင်းရင်းသား များ၏ လူမှုစီးပွားဘဝ တိုးတက်မြင့်မားအောင် ဆောင်ရွက်ပေးကြမည့် ခေါင်းဆောင်ငယ်များ အဖြစ်လည်းကောင်း၊ စိတ်ဓာတ်ကောင်းသော၊

စည်းကမ်းကောင်းသော၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းနှင့် ကျင့်ဝတ်လိုက်နာသော နိုင်ငံဝန်ထမ်းကောင်းများ အဖြစ်လည်းကောင်း ပေးအပ်သောတာဝန်ကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ကြရန်မှာ ကြားလိုကြောင်း၊ အထူးအလေးထား မှာကြားလိုသည်မှာ ဒို့တာဝန် အရေး ၃ ပါးကို ဦးထိပ်ထားပြီး တိုင်းရင်းသားအားလုံး ၏ စိတ်ထဲတွင် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် အစဉ်ထာဝရ ကိန်းအောင်ရှင်သန်နေစေရေး စည်းရုံးဆောင်ရွက် ပေးကြရန်၊ မိမိတို့၏ တပည့်ကျောင်းသားလူငယ်များ ကိုလည်း နိုင်ငံတော်က အားထားရသည့် လူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ်များဖြစ်လာအောင် ပြုစုပေးထောက်ပံ့ ကြရန်၊ တိုင်းရင်းသားများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် အစွမ်းကုန်ကြိုးစား ဆောင်ရွက်ကြ ရန်၊ ပါတီနိုင်ငံရေးကင်းစင်ပြီး နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကကျသော ပညာရေး ကဏ္ဍ တိုးတက်မြင့်မားရန်အတွက် ကျရာကဏ္ဍမှ တာဝန်ကျေပွန်အောင် ထမ်းဆောင်ကြရန် တိုက်တွန်းမှာကြားသည်။

**အလုပ်ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်**  
ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက စံပြ ထူးချွန်ဆု၊ စာပေဘာသာ ထူးချွန်ဆု(သိပ္ပံတွဲ)၊ စာပေ ဘာသာထူးချွန်ဆု (ဝိဇ္ဇာတွဲ)ဆုရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကိုလည်းကောင်း၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ

ကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော်က စာပေဘာသာ ထူးချွန်ဆု (ဝိပ္ပံတွဲ)၊ ဆရာအတတ်ပညာဘာသာ ထူးချွန်ဆုရ ကျောင်းသားများကိုလည်းကောင်း၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဗိုလ်ချုပ် ဗိုလ်ချုပ် ကြီးသန်းက တိုင်းရင်းသားဘာသာ၊ စာပေနှင့်ယဉ်ကျေး မှု ထူးချွန်ဆု၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘာသာ ထူးချွန်ဆုရ ကျောင်းသားတို့ကိုလည်းကောင်း ဆုများချီးမြှင့် ပေးအပ်ခဲ့ပြီး အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးသိန်းဌေးဦးက သင်တန်းဆင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၂၀၅ ဦးတို့ ကို အလုပ်ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်သည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်တို့သည် ဘွဲ့နှင့်သဘင် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ ထူးချွန်ဆုရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို တွေ့ဆုံ၍ ဂုဏ်ပြု အားပေးစကား ပြောကြားပြီး သင်တန်းဆင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့်အတူ စုပေါင်း မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် မိဘများကို ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ နှုတ်ဆက်သည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် တက္ကသိုလ်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပါမောက္ခချုပ်၊ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်များ၊ ပါမောက္ခ/ဌာနမှူးများနှင့် တွေ့ဆုံရာ ပါမောက္ခချုပ်က သင်တန်းကျောင်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် လေ့ကျင့် သင်ကြားရေးဆိုင်ရာအခြေအနေများ၊ စိုက်ပျိုးမွေးမြူ ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

**လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး**  
ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် လိုအပ် သည့်များ မှာကြားဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးပြီး ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ထောက်ပံ့ငွေများ ချီးမြှင့်ပေးအပ်၍ ကျောင်းဝင်း အတွင်း ၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုငွေဖြင့် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးမှုအခြေအနေ၊ အားကစားကွင်း အဆင့်မြင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည့်အခြေအနေ၊ အသားစားကြက်ခြံ၊ ဥစားကြက်ခြံ၊ ငါးမွေးမြူရေးကန်များနှင့် စိုက်ပျိုး ရေးဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးကာ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်း များကို မှာကြားသည်။

ညနေပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် သင်တန်းဆင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဘွဲ့နှင့်သဘင်ခန်းမ၌ ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

# ကဆုန်လပြည့်ဗုဒ္ဓနေ့ဆိုင်ရာ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားများ အပိုင်း ငါးပိုင်းခွဲပြီး နိုင်ငံတော်အဆင့် ခမ်းနားထည်ဝါစွာ ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ကဆုန်လပြည့် ဗုဒ္ဓနေ့ဆိုင်ရာ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားများ ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီနှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ သာသနာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန စုပေါင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (ယာပုံ)



အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားရှိမှုနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များကို ဆွေးနွေးတင်ပြပြီး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်အလိုက် ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

**ဆွေးနွေးတင်ပြ**  
ဆက်လက်၍ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်များနှင့် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များက ကဆုန်လပြည့် ဗုဒ္ဓနေ့ဆိုင်ရာ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားများ ကျင်းပရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများနှင့် အခြားအကြံပြုချက်များကို ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

အစည်းအဝေးသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ကဆုန်လပြည့် ဗုဒ္ဓနေ့ဆိုင်ရာ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားများကျင်းပရေး ဦးစီးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ သာသနာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးကိုကို၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ဒုတိယတိုင်းမှူး၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်များနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်း၊ စာတမ်းဖတ်ပွဲ ကျင်းပခြင်း၊ ကဆုန်ညောင်ရေသွန်းလောင်းပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပခြင်း၊ ဆီမီးတိုင်များ ကိုင်ဆောင်၍ လှည့်လည်ပူဇော်ခြင်းနှင့် ဓမ္မသဘင် ဆင်ယင်ကျင်းပခြင်းဟူ၍ အပိုင်း ငါးပိုင်းခွဲပြီး နိုင်ငံတော်အဆင့်နှင့်အညီ ခမ်းနားထည်ဝါစွာ ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း။

ညှိနှိုင်းပြီး ဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း၊ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့်ပတ်သက်၍ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သတ်မှတ်ထားသည့် စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များအတိုင်း အလေးထားလိုက်နာရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဗုဒ္ဓနေ့အခမ်းအနားအဖြစ် ပထမဆုံးစတင်ကျင်းပပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သဖြင့် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်စွာဖြင့် ကုသိုလ်ယူဆောင်ရွက်ပေးကြရန် တိုက်တွန်းကြောင်း၊ နောင်နှစ်များတွင်လည်း ယခုထက်ကောင်းမွန်သည့် ဗုဒ္ဓနေ့အခမ်းအနားများ ကျင်းပနိုင်ရေး အားလုံးကြိုးစားလုပ်ဆောင်ပေးကြပါရန်နှင့် အခမ်းအနား အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းပေးပြီး လိုအပ်သည်များ ပြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြား၍ အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးကိုကိုက ယခင်နှစ်များက ကဆုန်လပြည့် ဗုဒ္ဓနေ့ရောက်တိုင်း မဟာဗောဓိပင်တော်များကို ညောင်ရေသွန်းလောင်းသည့် အစီအစဉ်တစ်ခုကိုသာ အစဉ်အလာအနေဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသော်လည်း ယခုနှစ်တွင် သံဃာတော်များကို လှူဖွယ်ပစ္စည်းများနှင့်

လုပ်ငန်းကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းအပြင် အလှူဒါန်းပေးခြင်းစသည့် လုပ်ငန်းတာဝန်များကို အပြန်အလှန် ပေးပို့

## ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်ရီ ရုရှား - မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်ရီသည် ရုရှား - မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ အန်နာသိုလီ ဘူးလော့ချ်နီကော့ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင်

နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာပုံ)  
ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာ-ရုရှား နှစ်နိုင်ငံအကြား ဓာတ်သတ္တုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ၊ နည်းပညာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေး

ကြသည်။  
တွေ့ဆုံပွဲသို့ သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနအကြီးအမှူးများ၊ ရုရှား-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအသင်း ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။  
သတင်းစဉ်



## (၅၁) ကြိမ်မြောက် မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းအဝေး၊ မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲခရီးသွားလုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းရေးရုံးဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးနှင့် မဲခေါင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်-၂၀၂၃ သို့ မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
(၅၁) ကြိမ်မြောက် မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းအဝေး၊ မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ ခရီးသွားလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းရေးရုံးဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးနှင့် မဲခေါင်ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖိုရမ်-၂၀၂၃ တို့ကို ဧပြီ ၂၅ ရက်မှ ၂၆ ရက်အထိ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် ပရိသိဟာနပြည်နယ်ရှိ Independence Hotel ၌ လက်ခံကျင်းပရာ မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ ခရီးသွားလုပ်ငန်း

အာဏာပိုင်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များ၊ ဒေသတွင်းခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာပညာရှင်များ၊ အစိုးရ၊ ပုဂ္ဂလိက ကိုယ်စားလှယ်များ ပါဝင် တက်ရောက်ကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံမှ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာန ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွား ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမောင်မောင်ကျော် ဦးဆောင်သည့် မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးသွားလုပ်ငန်းရှင်များ အသင်းတို့မှ တာဝန်ရှိသူများ

တက်ရောက်ကြသည်။  
ဧပြီ ၂၅ ရက်တွင် မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ အစည်းအဝေး၊ မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ ခရီးသွားလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းရေးရုံး ဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးများကို ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းတိုးတက်မှုအခြေအနေများကို ဆွေးနွေးတင်ပြပြီး မဲခေါင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက် ပြန်လည်ထူထောင်ထားရှိမှု၊ လူမှုကွန်ရက်များမှ တစ်ဆင့် ဒေသတွင်းခရီးသွား

လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် မဲခေါင်ခရီးသွားလုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းရေးရုံးမှ ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေ၊ မဲခေါင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းရေးရုံး တည်ထောင်မှုသဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးရေးနှင့် မဲခေါင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းရေးရုံးကို တရားဝင် ရပ်တည်မှုအဆင့်အတန်းရရှိရေးအတွက် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားရမည့် ကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏ သဘောထားအမြင်များကို ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခဲ့သည်။

မဲခေါင်ဒေသအတွင်း ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ ခိုင်မာအားကောင်းရေးနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းတွင် ကဏ္ဍစုံပူးပေါင်းပါဝင်မှု မြှင့်တင်ရေး၊ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအလိုက် အစားအစာအရင်းအမြစ်များ ရေရှည် တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးနှင့် ခရီးသွားများကို အခြေခံ၍ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ ဒေသတွင်းရိုးရာ အစားအသောက်များကို သန့်ရှင်းသပ်ရပ်စွာဖြင့် ဖန်တီးမြှင့်တင်ရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် ခရီးစဉ်ဒေသများကို ဒစ်ဂျစ်တယ်နည်းပညာဖြင့် ပိုမိုအဆင့်မြှင့်တင်ရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းတွင် အမျိုးသမီးများ၏ ပါဝင်မှု အခန်းကဏ္ဍတိုးမြှင့်ရေးနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များကို စနစ်တကျ လေ့ကျင့်မွေးထုတ်ရေးအတွက် မဲခေါင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းအာဏာပိုင်များ ပြန်လည်လေ့လာသုံးသပ်ရန် လိုအပ်ချက်များနှင့်

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရမည့်ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။  
မဲခေါင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်-၂၀၂၃ နှင့်ဆက်စပ်၍ ဒေသတွင်းခရီးသွားလုပ်ငန်းဆွဲဆောင်မှုများနှင့် ဆက်စပ်ဆောင်ရွက်မှုများကို ခင်းကျင်းပြသသည့် အစီအစဉ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပြခန်းနှစ်ခု ပါဝင်ပြသ၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ခရီးစဉ်ဒေသများ၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုများနှင့် အစားအသောက်များကို ခင်းကျင်းပြသပြီး အဆိုပါဖိုရမ်နှင့် ခရီးသွားပြပွဲသို့ နိုင်ငံပေါင်း ၁၉ နိုင်ငံမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အစိုးရနှင့် ပုဂ္ဂလိကကိုယ်စားလှယ် ၂၅၀ ခန့် တက်ရောက်ကြသည်။



ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် မဲခေါင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ် - ၂၀၂၃ ကို “Rethinking for Resilience and Digitalization” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆက်လက်ကျင်းပရာနိုင်ငံတကာနှင့် မဲခေါင်ဒေသတွင်းခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပညာရှင်များ၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် ဆက်စပ်စီးပွားရေး လုပ်ငန်းရှင်များမှ

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် (၅၂) ကြိမ်မြောက် မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ အစည်းအဝေးနှင့် မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲခရီးသွားလုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းရေးရုံးဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးတို့ကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအတွင်း အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပသွားရန်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

# ကမ္ဘာ့ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးရေး ရက်သတ္တပတ် (၂၀၂၃)ခုနှစ် အခမ်းအနားကျင်းပ

## အသက် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများကို သတ်မှတ်ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးရန် စီစဉ်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
“ကမ္ဘာ့ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးရေး ရက်သတ္တပတ်” (World Immunization Week) အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ သက်ခိုင်ဝင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ နေပြည်တော်ခရိုင်(၁၀၀၀)ဆေးရုံအုပ်ကြီး၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တပ်မတော်ဆေးဝန်ထမ်း ညွှန်ကြားရေးမှူးမှူးမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျန်းမာရေးနှင့်ရောဂါနှိမ်နင်းရေးတပ် တပ်မှူး၊ မြန်မာနိုင်ငံ မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီ အသင်းတို့မှ ဥက္ကဋ္ဌ၊ အတွင်းရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူးများ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ တိုးချဲ့ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေသော တာဝန်ခံဆရာဝန်များနှင့် အခြေခံကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (WHO)နှင့် ကုလသမဂ္ဂကလေးများ ရန်ပုံငွေအဖွဲ့ (UNICEF)တို့မှတာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

### ဟန့်တားကာကွယ်ပေးနိုင်ခဲ့

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ယခုနှစ် ဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သည့် “The Big Catch-Up” “အမိလိုက် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းကို အရှိန်အဟုန် မြှင့်တင်ရန်” ဖြစ်သည့်အတွက် ကိုဗစ်-၁၉ ကာလအတွင်း ကာကွယ်ဆေးများ လုံးဝမထိုးနှံခဲ့ရသော ကလေးများနှင့် အသက်အရွယ်အလိုက် လိုအပ်သော ကာကွယ်ဆေးအကြိမ်ပြည့်မရရှိခဲ့သော ကလေးများ အားလုံးကို အသက်အရွယ်အလိုက် အမိလိုက် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းကို အားသွန်ခွန်စိုက် ဆောင်ရွက်ကြရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာတစ်ဝန်း လုံးတွင် ဝက်သက်ကာကွယ်ဆေး တစ်မျိုးတည်း

အနေဖြင့် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်နှင့် ၂၀၁၈ ခုနှစ်အတွင်း သေဆုံးမှုပေါင်း ၂၃ သန်းခန့်ကို ဟန့်တားကာကွယ်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ကလေးငယ်များ၏ အသက်အန္တရာယ်ကို ခြိမ်းခြောက်လျက်ရှိသော ရောဂါပေါင်း ၂၀ ကျော်ကို ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးပေးခြင်းဖြင့် ကာကွယ်ဟန့်တားနိုင်ခဲ့ကြောင်း။

### အရှိန်အဟုန်မြှင့်ဆောင်ရွက်

ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ကမ္ဘာ့ပြည်သူ့သန်းပေါင်း ၂၄ သန်းခန့်ကို ဆင်းရဲမွဲတေမှုမှ ကာကွယ်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ဝင်ငွေအလယ်အလတ်နှင့် ဝင်ငွေနည်းပါးသော ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများတွင် ဝက်သက်ကာကွယ်ဆေးအတွက် အမေရိကန်တစ်ဒေါ်လာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလျှင် ကျန်းမာရေးကုန်ကျစရိတ်သက်သာမှု (Return of Investment) အဖြစ် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၆ ဒသမ ၅ ခန့် ပြန်လည်ရရှိသည်ကိုသိရှိကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် မိခင်နှင့်မွေးကင်းစကလေး မေးခိုင်ရောဂါကင်းဝေးကြောင်းကို ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်တွင်လည်းကောင်း၊ ပိုလီယိုရောဂါကင်းဝေးကြောင်းကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင်လည်းကောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ကြီးက အသိအမှတ်ပြုပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ရရှိထားပြီးသည့် အောင်မြင်မှုများကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းနိုင်ရေး ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလွှမ်းခြုံမှုကို မြှင့်မားစွာရရှိစေရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ယခုနှစ် ကမ္ဘာ့ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးရေး ရက်သတ္တပတ်အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၄ ရက်မှ ဧပြီ ၃၀ရက်အတွင်း နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေနှင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များနှင့် မြို့နယ်များတွင် ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများနှင့် အမိလိုက်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်မြှင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံး အမိလိုက်ကာကွယ်



ဆေးထိုးနှံခြင်း လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုအနေဖြင့် အသက် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများကို သတ်မှတ်ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းအပါအဝင် ပဏာမကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများကိုလည်း ယခုထက်ပိုမိုတိုးတက်စေရေး တာဝန်ရှိသူအဆင့်ဆင့်မှ ဒေသဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံးအနေဖြင့် ကာကွယ်ဆေးများကို သတ်မှတ်ချက်အတိုင်း အသက်အရွယ်အလိုက် အကြိမ်ပြည့် ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးထားခြင်းအားဖြင့် ကာကွယ်ဆေးဖြင့် ကာကွယ်၍ရသောရောဂါများကို ကာကွယ်နိုင်ကြောင်း သိရှိ၍ အဆိုပါရောဂါများ ကပ်အသွင် ဖြစ်ပွားမှုမရှိစေရေးအတွက် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးတို့က တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များအနက် ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများတွင် စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်မားစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် သုံးခုနှင့် ပုံမှန်ကာကွယ်

ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများ ကို အထူးကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် သုံးခုကိုလည်းကောင်း၊ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှု စွမ်းဆောင်ရည်ကောင်းမွန်သော တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် သုံးခုကိုလည်းကောင်း ဆုများချီးမြှင့်ရာ သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူးများက လက်ခံရယူကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ တိုးချဲ့ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းမှ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များရှိ မြို့နယ်များတွင် ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်နှင့် ကလေးငယ်များအား ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပေးနေမှု မှတ်တမ်းပြခန်းငယ်ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြပြီး (အပေါ်ပုံ) နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရန် ကျန်ရှိခဲ့သော သုံးနှစ်အောက်ကလေးငယ်များအား ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများက လိုအပ်သော ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးပေးမှုကို ကြည့်ရှု၍ ကလေးငယ်များကို အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

### \* ရှေ့ဖုံးမှ

၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် ဒသမတန်း(Grade-10) လူရည်ချွန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသည် တောင်ကြီး လူရည်ချွန် အပန်းဖြေစခန်းမှူး ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမြင့်လွင် ဦးဆောင်၍ စတင်ထွက်ခွာကြပြီး နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကလောမြို့သို့ ရောက်ရှိကာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပညာရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ဒေသခံတိုင်းရင်းသားပြည်သူများ

က လမ်းဘေးဝဲယာတစ်လျှောက် အလံငယ်များ ဝေယုမ်းနှုတ်ဆက်၍လည်းကောင်း၊ ဘင်ခရ၊ ပန်းဖွားအကများနှင့် ရှမ်းအိုးစည် ဗုံမောင်း တီးမှုတ်၍လည်းကောင်း ကြိုဆိုကြသည်။ ထို့နောက် လူရည်ချွန် မောင်မယ်များသည် ကလောမြို့ အမှတ် (၁) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းသို့ ရောက်ရှိပြီး နေ့လယ်စာသုံးဆောင်ကြသည်။ ယင်းနောက် တောင်ကြီး လူရည်ချွန် အပန်းဖြေစခန်းသို့ ဆက်လက်ထွက်ခွာကြ

ပြီး ပြည်ထောင်စုလမ်းမဘေးရှိ အောင်ပန်းဗျူးပွိုင့်တွင် ခေတ္တရပ်နား၍ အမှတ်တရပေါင်းဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။ ထို့နောက်ဆက်လက်ထွက်ခွာပြီး မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် လူရည်ချွန် စခန်းဖွင့်လှစ်ထားသည့်တောင်ကြီး မြို့ အမှတ် (၁) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းသို့ ရောက်ရှိကြရာ ဆရာ ဆရာမ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက လှိုက်လှိုက်လှဲလှဲ ကြိုဆိုခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

### ◆ ရှေ့ဖုံးမှ

“ကျွန်တော်တို့ တည်ဆောက်နေတဲ့ ငရုတ်ကောင်း - ဂေါ်ရင်ဂျီ ကျွန်းလမ်းပိုင်းဟာ ချောင်းဝမြစ်ကိုဖြတ်ပြီး တည်ဆောက်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ တံတားကြီး ပြီးသွားရင် ဒေသခံတွေအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်လမ်းများစွာ ပိုမိုရရှိလာမှာပါ။ ဂေါ်ရင်ဂျီကျွန်းကို အလွယ်တကူ သွားလာနိုင်ပြီး ဖြစ်တဲ့အတွက် အပန်းဖြေခရီးသွားကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးလာမှာဖြစ်ပြီး မြို့နယ်အတွင်းမှာရှိတဲ့ ကြေးချိုငါးနံ့သဖူး၊ နတ်မော်၊ ရေကျော်၊ သဲဖြူ၊ ကမ်းခြေဦး၊ ကွင်းဘက်၊ မိုး

တစ်မျှညွှန် စပါးကြီး စတဲ့ကျေးရွာများမှာနေထိုင်ကြတဲ့ ဒေသခံပြည်သူတွေရဲ့ လူမှုစီးပွားဘဝတွေဟာ ပြောင်းလဲတိုးတက်လာမှာပါ။ ကျန်းမာရေးအတွက်ဆိုရင်လည်း ငရုတ်ကောင်း တိုက်နယ်ဆေးရုံကို အချိန်အခါမရွေး လွယ်ကူမြန်ဆန်စွာ သွားရောက်ပြသနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ အခု တံတားတည်ဆောက်မှု ၈၃ ရာခိုင်နှုန်းပြီးစီးနေပါပြီ”ဟု ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တံတားဦးစီးဌာန၏ တံတားအထူးအဖွဲ့ (၁၆)မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ ထို့ပြင် ချောင်းဝတံတားကြီး

ပြီးစီးသွားပါက ငရုတ်ကောင်း-ဆင်မ - ငွေဆောင် လမ်းပိုင်းကို အသုံးပြု၍ ပုသိမ်မြို့သို့လည်းကောင်း၊ ငရုတ်ကောင်း - ဆင်မ - ငွေဆောင်-ချောင်းသာ-ရွှေသောင်ယံ-မကျီးပင်-ကျောက်ချွန်-ဂွမြို့ကမ်းခြေပတ်လမ်းကို အသုံးပြု၍ ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ လည်းကောင်း လွယ်ကူမြန်ဆန်စွာ ဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်မည်ဖြစ်ရာ ဒေသထွက် ကုန်ပစ္စည်းများကို လွယ်ကူစွာ ဖြန့်ဖြူးပို့ဆောင်ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ညိမ်းသူ(သတင်းစဉ်) ဓာတ်ပုံ - ကနူး



### မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် ဆွတ်ရှုနန် သဘာဝမြေဩဇာထုတ်လုပ်ရေးနှင့် အထွေထွေစီးပွားရေး လုပ်ငန်း သမဝါယမအသင်းလီမိတက်မှ သဘာဝမြေဩဇာများ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချ

မြစ်ကြီးနား ဧပြီ ၂၇  
ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် အကျကျေးရွာရှိ ဆွတ်ရှုနန်သဘာဝမြေဩဇာထုတ်လုပ်ရေးနှင့် အထွေထွေစီးပွားရေးလုပ်ငန်း သမဝါယမအသင်းသည် နိုင်ငံတော်ပေးမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေမှ မတည်ထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ကြက်ချေး၊ နွားချေး၊ နန်းမြေ၊ စပါးခွံ၊ မီးသွေး၊ မုန့်ညင်းကြိတ်ဖတ်၊ တင်လဲရည်၊ CEM တို့ဖြင့် အာဟာရပါဝင်မှု အချိုးညီစွာဖော်စပ်၍ သဘာဝမြေဩဇာများအား ထုတ်လုပ်လျက်ရှိသည်။ ထိုသို့ထုတ်လုပ်ရာတွင် တစ်တန်လျှင် သဘာဝ

မြေဩဇာ ၁၆ အိတ်နှင့် ၁၇ အိတ်ကြား၊ တစ်ရက်လျှင်သုံးတန်ထုတ်လုပ်နိုင်ပြီး သဘာဝမြေဩဇာအိတ် ၅၀ မှ ၆၀ ကြားထွက်ရှိသည်။ စက်ရုံအနေဖြင့် တစ်လလျှင် တန်ချိန် ၅၀ မှ ၇၀ ကြားထွက်ရှိပြီး အိတ်ရေ ၉၀၀ မှ ၁၀၀၀ ကြား ထုတ်လုပ်နိုင်ကြောင်းနှင့် ၂၇ ကီလိုဂရမ်အိတ်များ ပြုလုပ်၍ ပြည်နယ်အတွင်း၌ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သော တောင်သူများအား ဈေးနှုန်းသက်သာစွာဖြင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

# နယ်စပ်ဂိတ်များမှတစ်ဆင့် ခရီးသွားများဝင်ရောက်၊ ထွက်ခွာနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပ မြန်မာ-လာအို နယ်စပ်ဂိတ်များမှတစ်ဆင့် ပြည်ပခရီးသွားဧည့်သည်များ လည်ပတ်နိုင်ရေးပိုင်းဝန်းကူညီ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

နယ်စပ်ဂိတ်များမှတစ်ဆင့် ခရီးသွားဧည့်သည်များ ဝင်ရောက်၊ ထွက်ခွာလည်ပတ်နိုင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန နီလာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးသို့ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်သော်၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဘာသာရပ် တာဝန်ခံများ တက်ရောက်ကြပြီး ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့မှ စီးပွားရေးရာဝန်ကြီး ဦးခွန်သိန်းမောင် က Video Conferencing ဖြင့်တက်ရောက်သည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက (၁၄) ကြိမ်မြောက် မြန်မာ - လာအို ဗဟိုအဆင့် နယ်စပ်ဒေသအာဏာပိုင်များ အစည်းအဝေး၌ မြန်မာ - လာအို နယ်စပ်ဂိတ်များမှတစ်ဆင့် လာအို နိုင်ငံသားများသာမက လာအိုနိုင်ငံသို့ လာရောက် လည်ပတ်သော တတိယနိုင်ငံသားများပါ ဝင်၊ ထွက်ခွာရေး အဆိုပြုလာသောကိစ္စကို အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူလူထု၏ အကျိုးစီးပွားကို အလေးထားဆောင်ရွက်ကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နယ်စပ်

ဖြတ်ကျော် ခရီးသွားလုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယခုအဆိုပြုချက်သည် နယ်စပ်ဒေသ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကို အထောက်အပံ့ဖြစ်သည့်အတွက် သက်ဆိုင်ရာ ပြည်နယ်အစိုးရအနေဖြင့် ဝင်ရောက်လာမည့် ခရီးသွားများ လည်ပတ်သွားလာနိုင်သော နေရာများ ကို ရွေးချယ်အဆိုပြုပေးစေလိုကြောင်း။

ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများအနေဖြင့် သတ်မှတ်ထား သော စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများအတွင်း ဖြစ်နိုင်ခြေ ရှိသော လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို အကြံပြုဆွေးနွေး ပေးစေလိုကြောင်း၊ ခွင့်ပြုချက်ရရှိပါက ဝန်ကြီး ဌာနက Package Tour များ စီစဉ်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ခရီးသွားအသင်းအဖွဲ့များနှင့် ဆက်လက်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုအဆိုပြု ချက်ကို အမြန်ဆုံး အကောင်အထည်ဖော်လိုကြောင်း၊ မြန်မာ-လာအို နယ်စပ်ဂိတ်များမှတစ်ဆင့် မြန်မာ နိုင်ငံအတွင်းသို့ ပြည်ပခရီးသွားဧည့်သည်များ လာရောက်လည်ပတ်နိုင်ရေးအတွက် အဆင်သင့် ဖြစ်နေစေရန် သက်ဆိုင်ရာ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့နှင့်



ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများအနေဖြင့် ပိုင်းဝန်းကူညီ ပေးကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ စီးပွား ရေးရာဝန်ကြီး ဦးခွန်သိန်းမောင်က နှစ်နိုင်ငံ နယ်စပ် ဂိတ်များ ဖွင့်လှစ်ထားရှိမှုအခြေအနေ၊ နယ်စပ်ဂိတ် များမှ ခရီးသွားများ ဝင်၊ ထွက် သွားလာနေမှုအခြေ အနေနှင့် ခရီးစဉ်များ တိုးချဲ့ခွင့်ပြုပေးထားမှုအခြေ အနေများကို ဆွေးနွေးတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် တက်ရောက်လာကြသော ဝန်ကြီး ဌာနများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များက သက်ဆိုင်ရာ ကဏ္ဍ အလိုက် ဆွေးနွေးတင်ပြကြပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး က လိုအပ်သည်များ ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးကာ နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

သတင်းစဉ်

## နေကြာသီးနံ့မျိုးစေ့ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ခြင်း နည်းပညာသင်တန်းသားများ နေကြာမျိုးသစ် ခြောက်မျိုး ယှဉ်ပြိုင်စမ်းသပ်စိုက်ကွင်းအား ပူးပေါင်းပါဝင်အကဲဖြတ်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဒေါက်တာတင်ထွဋ် သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်ရှိ နေကြာသီးစိုက်ပျိုးခြင်း ဖြင့် စပ်မျိုးနေကြာသီးနံ့မျိုးသစ် ခြောက်မျိုး၏ အပင်ဖြစ်ထွန်းမှု ကို လေ့လာခြင်း၊ သုတေသန စိုက်ကွင်းအား နေကြာသီးနံ့မျိုးစေ့ ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်ခြင်း နည်းပညာစာတွေ့ လက်တွေ့ သင်တန်းတက်ရောက် နေကြသော မျိုးသန့်ခြံတာဝန်ခံ များ၊ ခြံဝန်ထမ်းသင်တန်းသား များနှင့်အတူ ပူးပေါင်းပါဝင် အကဲဖြတ် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြ သည်။

စစ်ဆေးစဉ် ဒုတိယဝန်ကြီး



ဒေါက်တာတင်ထွဋ်က မိုးကြို ကာလတွင် နေကြာသီးနံ့ဖြစ်ထွန်း အောင်မြင်နိုင်မှုနှင့် မျိုးကွဲအလိုက် ထူးခြားသော လက္ခဏာများကို လေ့လာသုံးသပ်ရန် ဖြစ်ကြောင်း၊ အပင်စေ့ ကျင်းစေ့ပေါက်အောင် ရေခံစိုက်ပျိုးခြင်းနှင့် အစိုဓာတ် ဖမ်းစိုက်ခြင်းအပြင် အစိုဓာတ်မပါ

သော အခြောက်စိုက်ပြီး ရေပေး သွင်းနည်းများကို သုတေသန ပြုရန်လိုကြောင်း၊ နေကြာသီးနံ့ မျိုးစေ့ထုတ် စိုက်ခင်းများကို ဒေသအလိုက် ဆောင်ရွက်ကြ ရမည်ဖြစ်၍ မြေအမျိုးအစားပေါ် မှူတည်ပြီး မြေဩဇာထည့်သွင်းမှု အချိုးအဆ မှန်ကန်ရေးနှင့်

စိုက်နည်းစနစ်များနှင့် မျိုးထိန်း နည်းများကို စနစ်တကျလေ့လာ ဖော်ထုတ် သွားကြရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ နေကြာသီးနံ့ စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်ရာတွင် ဝတ်မှုန် ကူးယှက်မှုကောင်းအောင် ပျားအိမ် များ ချထားပေးခြင်းဖြင့် ပျားမွေးသူ များအတွက်ပါ အကျိုးရလဒ်ရရှိ

## မင်းလှမြို့၌ ၂၀၂၃ - ၂၀၂၄ ခု လုပ်ငန်းရာသီနှစ်အတွက် (ပထမအကြိမ်)ဂရန်အင်းလေလံတင် ရောင်းချ



မင်းလှ ဧပြီ ၂၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မင်းလှမြို့နယ် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ၂၀၂၃- ၂၀၂၄ ခုနှစ် လုပ်ငန်းရာသီနှစ် အတွက် (ပထမအကြိမ်) ဂရန် အင်း လေလံတင်ရောင်းချခြင်း အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့က ကျင်းပသည်။

အင်းလေလံပွဲတွင် တိုင်းဒေသ ကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ဒုတိယ တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးဌာနမှူး

ဦးစိုးမင်းက အမှာစကားပြောကြား ပြီး ခရိုင်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးတင် ထွန်းက ဂရန်အင်းများ လေလံ တင်ရောင်းချခြင်းနှင့် မြို့နယ် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှူး ဦးဖြိုး ဝေလင်းက ဂရန်အင်းများ၏ စည်းကမ်းချက်များကို ရှင်းလင်း ပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် ဂရန်အင်းလေလံ တင် ရောင်းချခြင်းကို တာဝန် ရှိသူများက ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ပြီး မင်းလှ၊ အုတ်ဖို၊ ကြို့ပင် ကောက်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဂရန်

အင်း ၁၇ အင်းကို (ပထမအကြိမ်) လေလံတင်ရောင်းချရာ ဈေးပြိုင် စနစ်ဖြင့် ၁၁ အင်းကို အင်းသား ကြီးများထံ ရောင်းချနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ အင်းခွန်ငွေကျပ် ၄၀၁၆၀၀၀ အား နိုင်ငံတော်အခွန်ငွေအဖြစ် ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျန်ရှိသော ဂရန်အင်းများကို မြို့နယ် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ တွင် (ဒုတိယအကြိမ်) အင်းလေလံ တင် ရောင်းချခြင်းအဖြစ် မေ ၁၂ ရက်တွင် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)

## နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချွန်းရွာနိုင်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

မနက်ဖြန်အတွက် ခန့်မှန်း ချက်မှာ တနင်္လာရက်တိုင်းဒေသ ကြီးတွင် နေရာကျကျနှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင် ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်းနှင့် အရှေ့ပိုင်း)၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ် တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချွန်းရွာနိုင်သည်။ မိုး/လေ

### ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မတီမှ လုပ်ငန်းနှစ်ခုကိုခွင့်ပြုပေးပြီး လုပ်ငန်းလေးခုမှ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၃သမ ၇၃၈ သန်း တိုးမြှင့်ခွင့်ပြု

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၇  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မတီ၏ (၄/၂၀၂၃) အစည်းအဝေးကို ယမန်နေ့က ရန်ကင်း မြို့နယ် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မတီရုံး၌ ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းနှင့် တိုင်းဒေသကြီး ကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများ တက်ရောက်သည်။

အစည်းအဝေးတွင်တိုင်းဒေသကြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ မှုကော်မတီသည် စက်မှုကဏ္ဍတွင် မြန်မာနိုင်ငံသား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်း တစ်ခုနှင့် နိုင်ငံခြားရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှု လုပ်ငန်းတစ်ခုတို့ကို အတည်ပြုပေးခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းများမှာ တန်ဖိုးမြင့်ရော်ဘာကုန်ကြမ်းများ

အား ပြည်ပသို့တင်ပို့ခြင်းလုပ်ငန်းနှင့် ဂျပ်ဖာများ ထုတ်လုပ်၍ ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်း ပြည်တွင်းရောင်းချခြင်း လုပ်ငန်းတို့ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းများ၏ မတည် ငွေရင်းပမာဏမှာ မြန်မာကျပ်ငွေ သန်း ၂၅၀၀ နှင့် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ သန်းဖြစ်ပြီး ပြည်တွင်းအလုပ် အကိုင်အခွင့်အလမ်း ၁၆၃ ဦးအတွက် ဖန်တီးပေးနိုင် မည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် အစည်းအဝေးတွင် အထွေထွေ ကိစ္စရပ်များ တင်ပြလာသည့် ကုမ္ပဏီ ၁၇ ခု၏ တင်ပြ ချက်များကိုလည်း ဆွေးနွေး ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြပြီး အဆိုပါ လုပ်ငန်းများအနက် လုပ်ငန်းလေးခုမှ စုစုပေါင်းမတည် ငွေရင်းပမာဏ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂ ဒသမ ၇၃၈ သန်း တိုးမြှင့်ပေးခဲ့သည်။ ဆန်းကျော်ဦး(ပြန်/ဆက်)



### တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်း တောင်ကလေးကျေးရွာကိုယုံအားကိုးကွန်ကရစ်လမ်းနှင့်လျှပ်စစ်မီးဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်



ပုသိမ် ဧပြီ ၂၇  
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြမြို့နယ် ပျဉ်းကတိုး ကုန်း - တောင်ကလေး - ပိန္နဲကုန်းကျေးရွာတို့အား ဆက်သွယ်ထားသည့် အလျား တစ်မိုင်ခွဲ၊ အကျယ် ၁၀ ပေ၊ ထူ ခြောက်လက်မရှိ ကိုယုံအားကိုးကွန်ကရစ်လမ်းသစ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးဘဏ္ဍာ ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်သည့် တောင်ကလေး၊ ပိန္နဲ ကုန်းကျေးရွာ လျှပ်စစ်မီးဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါကျေးရွာ၌လုပ်ရာ တိုင်းဒေသ ကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်း တက်ရောက်သည်။

ဦးစွာ ကွန်ကရစ်လမ်းနှင့် လျှပ်စစ်မီးဖွင့်ပွဲအား တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် သယံဇာတရေးရာဝန်ကြီး နှင့် အလှူရှင်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး တိုင်း ဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က ကျေးရွာမီးလင်းရေးလျှပ်စစ် မီးအား မီးခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးကာ ကွန်ကရစ်လမ်း

အား လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ယင်းနောက် တောင်ကလေးကျေးရွာ ဗြဟ္မာဝိ ဟာရကျောင်းတိုက်ဆရာတော်အား ဖူးမြော်ကြည့်ည့် ၍ သာသနာရေးဆိုင်ရာများ၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာ များ တင်ပြလျှောက်ထားခဲ့ပြီး လျှို့ဝှက်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လျှို့ဝှက်ခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသ ကြီး ဝန်ကြီးချုပ်သည် မြောင်းမြမြို့နယ် ကျေးလက် လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနက ၂၀၂၂ - ၂၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ် တွင် ပြည်ထောင်စုငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင် ရွက်ပြီးစီးသည့် ပေသလပ်ကုန်း - ပြင်ရွာလမ်းကို တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး (ဝဲပုံ) ကွန်ကရစ်လမ်းအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ခဲ့သည်။ အဆိုပါလမ်းသည် ကျေးရွာ ၁၅ ရွာ၊ အိမ်ခြေ ၁၅၆၇ တို့အား အကျိုးပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

### အရည်အချင်းပြည့်ဝသော ဆရာ ဆရာမများ ပိုမိုပေါ်ထွန်းလာမှသာ ပညာရည်ဖွံ့ဖြိုးမှုသည်လည်း လိုက်ပါမြင့်မားတိုးတက်လာမည်

ဘားအံ ဧပြီ ၂၇  
ကရင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစောမြင့်ဦးနှင့် ဘားအံပညာ ရေးဒီဂရီကောလိပ်၊ ပညာရေးဘွဲ့ B.Ed စာပေးစာယူ ပထမနှစ် (တတိယအသုတ်) (၃/၂၃) နှင့် (၁/၂၂)ဒုတိယနှစ်(ပထမအသုတ်) သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တွေ့ဆုံသည့် အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ဘားအံမြို့ ဇွဲကပင်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

တွေ့ဆုံပွဲတွင် ကရင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစောမြင့်ဦးက အခြေခံပညာဦးစီးဌာနရှိ ကျောင်း များတွင် အရည်အသွေးပြည့်ဝ သည့် အထက်တန်းပြ ဆရာ ဆရာမများ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် ပညာရေးဘွဲ့ (B.Ed) မရှိသေးသည့် အလယ်တန်းပြ၊ အထက်တန်းပြ

ဆရာ ဆရာမများနှင့် ပညာရေး ဒီဂရီကောလိပ်များတွင် တာဝန် ထမ်းဆောင်နေကြသော ဝိဇ္ဇာ၊ သိပ္ပံမဟာဘွဲ့ရ ဆရာ ဆရာမများ ကို သင်ပြနည်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင် မှုများရရှိသွားစေရန် ရည်ရွယ်၍ B.Ed(စာပေးစာယူ)သင်တန်းများ ကို ဖွင့်လှစ်ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ သင်တန်း တက်ရောက်နိုင်သူ ဆရာ ဆရာမဦးရေ တိုးတက် များပြားလာလေလေ ပြည်နယ် အတွင်းပညာရေးဖွံ့ဖြိုးမှုတိုးတက် လာလေလေဖြစ်ပြီး အရည်အချင်း ပြည့်ဝသော ဆရာ ဆရာမများ ပိုမိုပေါ်ထွန်းလာမှသာ လူသား အရင်းအမြစ်များ၏ ပညာရည် ဖွံ့ဖြိုးမှုသည်လည်း လိုက်ပါမြင့်မား တိုးတက်လာမည် ဖြစ်ကြောင်း စသည်ဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ဘားအံပညာရေး ဒီဂရီကောလိပ် ကျောင်းအုပ် ဆရာမကြီးက သင်တန်းဆိုင်ရာ များ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ကရင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်က ပညာရေးဘွဲ့ B.Ed စာပေးစာယူ ပထမနှစ် (တတိယအသုတ်) (၃/၂၃) သင်တန်းသား သင်တန်း သူ ၃၀၂ ဦး၊ ဒုတိယနှစ် (ပထမ အသုတ်)(၁/၂၂) သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၂၅၃ ဦး စုစုပေါင်း သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၅၅၅ ဦးအတွက် ငွေကျပ် ၅၅၅၀၀၀ ကို ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ပေးအပ် ခဲ့ရာ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ များကိုယ်စား သင်တန်းသား တစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ စောမျိုးမင်းသိန်း(ပြန်/ဆက်)



### ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်း မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ပြည် ဧပြီ ၂၇  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်းသည် တာဝန်ရှိသူ များနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း ကွင်းဆင်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ရှေးဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်းသည် ပြည်မြို့ မြို့မဈေးရုံများ ပြန်လည် အဆင့်မြှင့်တင်နေမှုနှင့် ခေတ္တရာ ယဉ်ကျေးမှုရုံ ပြန်လည်အဆင့် မြှင့်တင်နေမှုတို့အား ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များ မှာကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး

ဝန်ကြီးချုပ်သည် နတ်တလင်းမြို့ မြို့မရပ်ကွက်အတွင်း ဝန်ထမ်း အိမ်ရာ တည်ဆောက်မည့် မြေနေရာအား ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး ကြိုပင်ကောက်မြို့ တိုးချဲ့ရေးပေးဝေရေး ဖွင့်ပွဲအခမ်း အနားသို့ တက်ရောက်၍ ဖဲကြိုး ဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်သည် ကြိုပင်ကောက် မြို့အတွက် တိုးချဲ့ရေးပေးဝေနိုင် ရေး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့မှုနှင့် ရည်ရွယ်ချက်များအား ရှင်းလင်း ပြောကြားခဲ့ပြီး ကြိုပင်ကောက် မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေး

ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်စိုးထက် က မြို့တိုးချဲ့ရေးပေးရေးလုပ်ငန်း စဉ်အား ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့ရာ မြို့မ/မြို့ဖ ဦးတင်ဦးက ကျေးဇူး တင်စကား ပြန်လည်ပြောကြား သည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က ကြိုပင်ကောက်မြို့ တိုးချဲ့ရေးပေးရေး အဆောက်အအုံ ရှိရေးအား လက်လှည့်ဖွင့်လှစ် ပေးခဲ့ပြီး(အပေါ်ပုံ) ရပ်ကွက် အတွင်း ရေပေးဝေမှုအခြေအနေ များကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တင်စိုး(ပဲခူး)



# ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်တော်အတွင်း မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်နေမှုများအား ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူမြို့မှ ပင့်ဖိတ်ထားသည့် ဆရာတော်ကြီးများ လာရောက်လေ့လာဖူးမြော်ကြည်ညို

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်တော်အတွင်း မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်နေမှုအခြေအနေများအား ကြာနီကန်စာသင်တိုက် နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ ဘဒ္ဒန္တသုရိယ ဦးဆောင်သော ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူမြို့မှ ပင့်ဖိတ်ထားသည့် စာသင်တိုက် (၄၈) ခုမှ ဆရာတော်၊ သံဃာတော် စုစုပေါင်း အပါး (၆၀) တို့က ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် လာရောက် လေ့လာဖူးမြော်ကြည်ညိုကြသည်။ (ယာပုံ)



ထို့နောက် ပင့်ဖိတ်ထားသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်ကြီးများသည် မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးနှင့် ပလ္လင်တော်တည်ဆောက်ပြီးစီးမှု၊ ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်တော်ကြီးအတွင်းရှိ သာသနိကအဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်ပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက်တည်ဆောက်နေမှု အခြေအနေများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။

ရှင်းလင်းလျှောက်ထား  
ဦးစွာ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်ကြီးများအား ရှင်းလင်းဆောင်၌ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) မှ စစ်ထောက်ချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ကျော်စွာလင်းက မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား တည်ထားကိုးကွယ်ရသည့် ရည်ရွယ်ချက်၊ ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ထားကိုးကွယ်နိုင်ရေး စကျင်ကျောက်တော်ကြီးအား အဆင့်ဆင့် တူးဖော်ခဲ့ရမှုနှင့် ရေလမ်းကြောင်း၊ ကုန်းလမ်းကြောင်းတို့မှ အဆင့်ဆင့် ပင့်ဆောင်ခဲ့ရမှု၊ ဆင်းတုတော်အပိုင်း(၁/၂/၃/၄)တို့အား ထုဆစ်ပုံဖော် ခဲ့မှုနှင့် ပလ္လင်တော်အထက်သို့ပင့်ဆောင်နိုင်ရန် သံမဏိမျှော်စင် ဝန်ချီ စက်တည်ဆောက်ကာ ပင့်ထောင်ခြင်းနှင့် ပင့်ဆောင်နေရာချထားခြင်း လုပ်ငန်းအဆင့်ဆင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့မှု၊ ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်တော်ကြီး စိမ်းလန်းစိုပြည်သာယာလှပစေရေးအတွက် သစ်ပင်၊ ပန်းမန်များ စိုက်ပျိုးဆောင်ရွက်နေမှု၊ သာသနိကအဆောက်အအုံများ ထည့်သွင်းတည်ဆောက်လျက် ရှိမှုနှင့် အဆင့်ဆင့်တိုးတက်လာမှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းလျှောက်ထားသည်။

## မြစ်ကြီးနားမြို့ ဆုထူးပန်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းရှိ သံဃာတော်များအား ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ နယ်မြေခံကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့ရှိ ဆေးကုသရေးအဖွဲ့က သံဃာတော် ၅၁ ပါးတို့ကို ခွဲစိတ်ကုသမှု ဆိုင်ရာ ရောဂါ၊ အရိုးအကြောရောဂါ၊ အာရုံကြောအားနည်းရောဂါ၊ အထွေထွေရောဂါတို့နှင့် ပတ်သက်၍ လိုအပ်သည့် ဆေးဝါးကုသမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးသည်။ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများကို တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်



◆ ကျော့ဖုံးမှ  
အိမ်ရှင်ကကျစွာတန်အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်သည့်ပွဲတွင် တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ ရလဒ်များဖြင့် အနိုင်ရထားပြီး ရမှတ် သုံးမှတ်စီရရှိထားရာ ယခုပွဲအနိုင်ရသည့် အသင်းမှာ နောက်တစ်ဆင့် တက်ရောက်ခွင့်ရမည် ဖြစ်သည်။ ယင်းနှစ်သင်းစလုံးမှာ ကာကွယ်တပ်ကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ ရလဒ်ဖြင့်သာ အနိုင်ရထားသဖြင့် သရေကျနေပါက ပယ်နယ်တိုက်ကန်၍ အဆုံးအဖြတ် ခံယူရမည်ဖြစ်သည်။  
ပထမအဆင့် ခြေစစ်ပွဲကို အုပ်စုရှစ်ခုခွဲ၍ ကျင်းပလျက်ရှိပြီး ဧပြီ ၂၆ ရက် ပွဲစဉ်များ အပြီးထိ ရဲရင့်လွင်



## မုတ္တမမြို့ မြင်းတပ်ရပ်၌ တည်ထားကိုးကွယ်တော်မူသော ရှေးဟောင်းဘုရား (၁၆) ဌာန သမိုင်းဝင် မြသိန်းတန်စေတီတော်မြတ်ကြီး စိန်ဖူးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော် တင်လှူပူဇော်ပွဲနှင့် သံဃာတော်အပါး ၁၈၀ တို့ကို ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
မွန်ပြည်နယ် ပေါင်မြို့နယ် မုတ္တမမြို့ မြင်းတပ်ရပ်၌ တည်ထားကိုးကွယ်တော်မူသော ရှေးဟောင်းဘုရား (၁၆) ဌာနသမိုင်းဝင် မြသိန်းတန်စေတီတော်မြတ်ကြီး စိန်ဖူးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော် တင်လှူပူဇော်ပွဲနှင့် သံဃာတော်အပါး ၁၈၀ အား ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲတို့ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် အဆိုပါစေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ရင်ပြင်တော်၌ ပြုလုပ်ရာ ကရင်ပြည်နယ် လှိုင်းဘွဲမြို့နယ် မြိုင်ကြီးငူ နန်းဦးကျောင်းတိုက် ဦးစီးပဓာန နာယက မြိုင်ကြီးငူ ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဉာဏိက အမှူးပြုသော သံဃာတော်များ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအောင်ကြည်သိန်း၊ အရှေ့တောင်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်မှူးချုပ် စိုးမင်းနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ အလှူရှင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။  
ဦးစွာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တိုင်းမှူးတို့က စေတီတော်အထွတ်သို့ တင်လှူပူဇော်မည့် စိန်ဖူးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်တို့အား ဆရာတော်ကြီးများထံ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြပြီး စေတီတော်အား လက်ယာရစ် သုံးပတ်လှည့်လည် ပင့်ဆောင် ပူဇော်ကြသည်။ ထို့နောက် သံဃာတော်များ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက စိန်ဖူးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်တို့ကို စေတီတော်အထွတ်သို့ တင်လှူပူဇော်ကြသည်။  
ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူးနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများက မြိုင်ကြီးငူ ဆရာတော်ထံမှ ငါးပါးသီလ ခံယူဆောက်တည်ကြပြီး သံဃာတော်များ ရွတ်ပွားချီးမြှင့်တော်မူသော မေတ္တသုတ် ပရိတ်တရားတော်များ နာယူကြကာ သံဃာတော်များအား လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြသည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူးနှင့် အလှူရှင်များက သံဃာတော် အပါး ၁၈၀ တို့ကို ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူ ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။  
သတင်းစဉ်



# ခိုလှုံမြို့နှင့် နမ့်စန်မြို့ရှိ ပြည်သူ့စစ် (ဌာနေ) တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များအား တွေ့ဆုံ၊ စားသောက်ဖွယ်ရာများ ပေးအပ်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) ခိုလှုံမြို့နှင့် နမ့်စန်မြို့နယ်တို့ရှိ ပြည်သူ့စစ် (ဌာနေ) တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များအား ယနေ့တွင် အရှေ့အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်မှူးမင်းထွန်းက တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်ရိပ်သာနှင့် နမ့်စန်မြို့နယ်ရှိ နယ်မြေခံတပ်ရင်းခန်းမတို့၌ သွားရောက် တွေ့ဆုံသည်။

### စားသောက်ဖွယ်ရာများ ပေးအပ်

ထိုသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် တိုင်းမှူးက အမှာစကားပြောကြားပြီး ပြည်သူ့စစ် (ဌာနေ) တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များ၏ တင်ပြချက်များ

အပေါ် လိုအပ်သည်များ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးကာ ဆန်နှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများ ပေးအပ်သည်။

### လိုက်လံကြည့်ရှုအားပေး

ထို့ပြင် နမ့်စန်မြို့နယ်ရှိ စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်များအား နယ်မြေခံ ဆေးကုသရေးအဖွဲ့က လိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေး စစ်ဆေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ထိုသို့ဆောင်ရွက်ပေးမှုများကို တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံကြည့်ရှုအားပေးကာ ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသရန် လိုအပ်သူများအား နမ့်စန်မြို့ရှိ နယ်မြေခံတပ်မတော် ဆေးရုံသို့ တက်ရောက်ကုသနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်



## အလုပ်ရှင်သည် အလုပ်သမားခန့်အပ်ပြီးသည်နှင့် ရက်ပေါင်း ၃၀ အတွင်း အလုပ်ခန့်ထားမှုဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရမည်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်သည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် တာဝန်ရှိသူများနှင့် အတူ ပဲခူးမြို့ သီရိဟံသာခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် အလုပ်ခန့်ထားမှုဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ် ချုပ်ဆိုရေး အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်သည်။

ဦးစွာ ဒုတိယဝန်ကြီးက အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာနမှ စည်းကြပ်သည့် ဥပဒေများတွင် အလုပ်အကိုင်နှင့် ကျွမ်းကျင်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဥပဒေ၌ ပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့်အညီ အလုပ်ရှင်သည် အလုပ်သမား ခန့်အပ်ပြီးသည်နှင့် ရက်ပေါင်း ၃၀ အတွင်း အလုပ်ခန့်ထားမှုဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရမည် ဖြစ်ပြီး စာချုပ်ပါ ၂၁ ချက်ကို သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီ ချုပ်ဆိုရန်လိုကြောင်း၊ အလုပ်ခန့်ထားမှုဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်စာချုပ် တွင် ထည့်သွင်းချုပ်ဆိုသော လုပ်ငန်းခွင် စည်းကမ်းများသည် တည်ဆဲဥပဒေ တစ်ရပ်ရပ်နှင့် ညီညွတ်ရမည့်အပြင် အလုပ်သမား၏အကျိုးခံစားခွင့်များသည် လည်း တည်ဆဲဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်ပါ ခံစားခွင့်များအောက် လျော့နည်း

ခြင်းမရှိရန် လိုကြောင်း။ အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမား နှစ်ဖက် သဘောတူညီမှုဖြင့် အလုပ်ခန့်ထားမှုဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်စာချုပ်ပါ လုပ်ငန်းခွင် စည်းကမ်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်များကို တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ လိုအပ်သလို ပြင်ဆင်နိုင်ကြောင်း၊ အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားချုပ်ဆိုပြီးသော အလုပ်ခန့်ထားမှုဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် စာချုပ်မိတ္တူကို သက်ဆိုင်ရာ အလုပ်အကိုင်နှင့် အလုပ်သမားရှာဖွေရေး ရုံးသို့ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း အလုပ်ရှင်က ပေးပို့ပြီး အတည်ပြုချက် ရယူထား ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အလုပ်အကိုင်အမျိုးအစား၊ အစမ်းခန့်ကာလ၊ အလုပ်အကိုင် တည်နေရာ၊ လုပ်ခလစာ၊ စာချုပ်သက်တမ်း၊ အလုပ်ချိန်၊ နားရက်၊ အလုပ်ပိတ်ရက်နှင့် ခွင့်ရက်၊ အချိန်ပိုလုပ်ကိုင်ခြင်း၊ အလုပ်သမားများ လိုက်နာရမည့် စည်းကမ်းချက်များ၊ စာချုပ်ရပ်စဲခြင်း၊ စာချုပ်စည်းကမ်းများကို သတ်မှတ်ခြင်း၊ ပြင်ဆင်ခြင်းနှင့် ဖြည့်စွက်ခြင်း၊ အထွေထွေစသည့် အချက်အလက်များကို ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း။

လုပ်သားများကျွမ်းကျင်မှု “စီ” သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းရေးအဖွဲ့ (NSSA) က အသိအမှတ်ပြုထားသည့် ကျွမ်းကျင်မှု စစ်ဆေးအကဲဖြတ်ရေးဌာနများတွင် ကျွမ်းကျင်မှု အသိအမှတ်ပြု လက်မှတ်ရရှိနိုင်ရေး ဝင်ရောက်အစစ်ဆေးခံရန် လိုကြောင်း၊ အလုပ်ခန့်ထားမှုဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ် ချုပ်ဆိုမှုကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် ခန့်အပ်မည့် အလုပ်သမားများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ စနစ်တကျ တွေ့ဆုံမေးမြန်းပြီး မိမိလုပ်ငန်းအတွက် အထောက်အကူ ပြုနိုင်မည့် လုပ်သားကောင်းများ ရရှိရေးအလေးထား ဆောင်ရွက်စေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

မွန်လွှဲပိုင်းတွင် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ပဲခူးစက်မှုဇုန်ရှိ Bago Sport အားကစားပစ္စည်းစက်ရုံနှင့် Karisma အထည်ချုပ်စက်ရုံသို့ သွားရောက်ပြီး အလုပ်သမားအဖွဲ့အစည်းကိုယ်စားလှယ်များ၊ အလုပ်သမားရေးရာလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းရေးကော်မတီ (WCC) ဝင်များ၊ လုပ်ငန်းခွင်ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် ကျန်းမာရေးကော်မတီဝင်များ၊ လုပ်ငန်းခွင်တာဝန်ခံနှင့် စက်ရုံစည်းဝေးခန်းမတွင် တွေ့ဆုံ၍ လိုအပ်သည်များ မှာကြားကာ စက်ရုံအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

## ၂၀၂၃ ခုနှစ် ရေကြောင်းနှင့် လေကြောင်းလူငယ် အခြေခံသင်တန်းများနှင့် တန်းမြင့်သင်တန်းများကို သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်အသီးသီး၌ လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ မျိုးဆက်သစ်လူငယ် မောင်မယ်များကို နွေရာသီကျောင်းပိတ်ရက်ကာလအတွင်း အသိပညာများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်၊ အားလပ်ရက်များ အကျိုးရှိစေရန်၊ မိမိဝါသနာပါသည့် ပညာရပ်များကို လေ့လာဆည်းပူးနိုင်စေရန်နှင့် နိုင်ငံတော်အတွက် ရေကြောင်းပညာ၊ လေကြောင်းပညာကျွမ်းကျင်သော အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များ ပေါ်ထွန်းလာစေရန် ရည်ရွယ်၍ တပ်မတော် (ရေ) က ရေကြောင်းလူငယ်အခြေခံနှင့် တန်းမြင့်သင်တန်းများ၊ တပ်မတော် (လေ) က အခြေခံလေကြောင်းလူငယ်သင်တန်း (အကြီးတန်းအဆင့်) နှင့် အခြေခံလေကြောင်း လူငယ်သင်တန်း (အငယ်တန်းအဆင့်) ဖွင့်ပွဲများကို ဧပြီ ၂၄ ရက်တွင် သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်များရှိ သင်တန်းစခန်းများ၌ တစ်ပြိုင်တည်း စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။

သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူ စုစုပေါင်း ၇၁၂ ဦးတို့ကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။

အလားတူ တပ်မတော် (လေ) က အခြေခံလေကြောင်းလူငယ်သင်တန်း (အကြီးတန်းအဆင့်) နှင့် အခြေခံလေကြောင်းလူငယ်သင်တန်း (အငယ်တန်းအဆင့်) သင်တန်းများကို ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) နမ့်စန်မြို့ရှိ လေကြောင်းလူငယ်စခန်းမှ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူ စုစုပေါင်း ၄၀၊ မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့ရှိ လေကြောင်းလူငယ်စခန်းမှ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူစုစုပေါင်း ၄၀၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မော်ဘီမြို့ရှိ လေကြောင်းလူငယ်စခန်းမှ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူစုစုပေါင်း ၄၀ နှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေးမြို့ရှိ လေကြောင်း လူငယ်စခန်းမှ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူ စုစုပေါင်း ၄၀ တို့ကို သက်ဆိုင်ရာ နယ်မြေအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူ နည်းပြများက လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးလျက်ရှိပြီး သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်များရှိ သင်တန်းစခန်း ၁၇ ခု၌ စုစုပေါင်း သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူအင်အား ၆၈၀ ဖြင့် သက်ဆိုင်ရာ နယ်မြေများအလိုက် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ ရေကြောင်းလူငယ်အခြေခံနှင့် တန်းမြင့်သင်တန်းများ၊ အခြေခံ လေကြောင်းလူငယ်သင်တန်း (အကြီးတန်းအဆင့်) နှင့် အခြေခံလေကြောင်းလူငယ်သင်တန်း (အငယ်တန်းအဆင့်) သင်တန်းများ လေ့ကျင့်သင်ကြားပို့ချနေမှုများကို သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေးကာ လိုအပ်သည်များ ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်



**တိမ်အနည်းငယ် ဖြစ်ထွန်းနေ**

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေမှာ ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်တောင်ပိုင်းနှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တောင်ပိုင်းတို့တွင် တိမ်ထူထပ်နေပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင် မြောက်ပိုင်းနှင့် ကျန်ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အနည်းငယ် ဖြစ်ထွန်းနေသည်။ မိုး/လေ

# ဂုဏ်ယူစရာအခွင့်အလမ်းတစ်ခုမှာ အတူရှိစေချင်ပါသည်

မိုးကေနိုင်

ခေတ်အဆက်ဆက် ဆက်ခံကြသည့် သမိုင်းအမွေအနှစ်များစွာတွင် အနုပညာသည်လည်း တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်သည်။ မွန်မြတ်သော မြန်မာ့ရုပ်ရှင်သည်လည်း အစဉ်အလာ ကောင်းများစွာဖြင့် သမိုင်းမော်ကွန်းကောင်းများကို စိုက်ထူနိုင်ခဲ့သည်ဖြစ်သည်။ ခေတ်အဆက်ဆက် ပြည်သူချစ်သောအနုပညာရှင်များသည် မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုကို ရသအစုံဖြင့် သရုပ်ဖော်ခဲ့ကြပြီး သရုပ်ပျက်ယဉ်ကျေးမှုကို တိုက်ဖျက်နိုင်စွမ်းရှိခဲ့သည်။ ဖြေဖျော်ရေးသာမက တိုင်းပြည်ချစ်စိတ်၊ အမျိုးချစ်စိတ်၊ ဘာသာသာယာစောင့်ရှောက် လိုစိတ်များကို ပေးစွမ်းနိုင်ခဲ့သည့်အပြင် ဘဝအတွက် ပညာပေးသင်ခန်းစာများကိုလည်း အတုယူဖွယ် ထုတ်ဖော်ပြသနိုင်ခဲ့ကြသည်။

### ရုပ်ရှင်ကိုချစ်မြတ်နိုးဆဲပြည်သူများ

မကြာမီကာလတွင် မြန်မာတို့၏ ရုပ်ရှင်နှင့် ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆုချီးမြှင့်ခြင်း သမိုင်းစာမျက်နှာ တစ်ခုကို ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ကြပါတော့မည်။ အနုပညာ လောကကြီး ပြန်လည်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာရေးအတွက် အရှိန်အဟုန်ဖြင့်တင်ကြတော့မည်ဖြစ်သည်။ ၂၀၁၉၊ ၂၀၂၀၊ ၂၀၂၂ ခုနှစ်များအတွက် သုံးနှစ်စာပေါင်း၍ မြန်မာ့ရုပ်ရှင်အကယ်ဒမီဆု ချီးမြှင့်ခြင်း အခမ်း အနားကြီးတစ်ခုကို ပြည်သူလူထုကြီးက စိတ်လှုပ်ရှား ဖွယ်ပြန်လည်မြင်တွေ့ကြရပါတော့မည်။ အနုပညာ တွင် ပရော်ဖက်ရှင်နယ် ပီသစွာစိတ်နှစ်ထားသော ထူးချွန်အနုပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များကို အနှစ်သာရအပြည့်ဖြင့် ဤကဲ့သို့အခမ်းအနားမျိုး၊ ယခုလိုအခြေအနေမျိုး၌ ပြန်လည်ရှုစားခွင့်ရသည် မှာ ဝမ်းသာကြည်နူးစရာ အတိဖြစ်သည်။



၂၀၁၈ ခုနှစ်အတွက် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆု ချီးမြှင့်ပွဲကျင်းပစဉ်။

၁၉၂၀ ပြည့်နှစ်က စတင်ပေါ်ထွန်းခဲ့သော မြန်မာ့ရုပ်ရှင်နှင့် ၁၉၅၂ ခုနှစ်မှ စတင်ပေးအပ်နိုင်ခဲ့ သည့် အကယ်ဒမီထူးချွန်ဆုအခမ်းအနားများကား ကိုဗစ်ကပ်နှင့် မြန်မာ့သမိုင်း အချိုးအကွေ့တစ်ခုတွင် ပြည်သူရှေ့မှောက် ကာလအတန်ကြာ ပျောက်ကွယ် နေခဲ့ရပြီး စောင့်စားနေခဲ့ရသည်မှာလည်း ကြာပြီ ဖြစ်သည်။ အနုပညာရှင်များ၏ ဆန္ဒကို နားထောင် ပြီး တာဝန်ရှိသူများ၏ စိတ်စေတနာအပြည့်ဖြင့် ခင်းကျင်းထားသော ဤပွဲသို့ စိတ်တူကိုယ်တူ၊ ဝါသနာတူအနုပညာရှင်အားလုံး တက်တက်ကြွကြွ စိတ်ချမ်းမြေ့စွာဖြင့် မပျက်မကွက်ပါဝင်ဆင်နွှဲ ပေးကြပါရန် ပြည်သူများက စိတ်ခေါ်လျက် ရှိသည်။ အနုပညာချစ်မြတ်နိုးသော ပြည်သူအားလုံး က သူတို့ချစ်သောအကယ်ဒမီရုပ်ရှင်ကို အားပေး ချီးမြှောက်လိုကြသည်မှာ ဓမ္မတာပင်ဖြစ်သည်။

### ကာလလိုအပ်ချက်နှင့်အညီ

ယခုလိုအခြေအနေမျိုးတွင် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်သည် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် လိုအပ်နေသေး သည်ကိုအားလုံးက သဘောပေါက်ကြသကဲ့သို့ယနေ့ မျိုးဆက်တို့ဘက်က ပြန်လည်မြှင့်တင်ရမည့် သမိုင်းပေးတာဝန်တစ်ရပ်လည်း ဖြစ်နေသည်။ အနာဂတ်အတွက် ကောင်းသောအမွေဟူသည် ချန်ထားရစမြဲဖြစ်သလို လက်ဆင့်ကမ်းပေးဆပ်ရ စမြဲလည်းဖြစ်သည်။

မကြာမီတွေ့မြင်ရမည့် အခမ်းအနားကိုလည်း အမျိုးသားရေးအမွေအနှစ်ကို လက်ဆင့်ကမ်းသည့် ပွဲတော်တစ်ခုအဖြစ် မှတ်ယူထားသည်။ ယခုလို အခြေအနေမျိုးဟု ဆိုခဲ့သည်ဖြစ်ရာ နိုင်ငံအနေဖြင့် တည်ငြိမ်မှု၊ ငြိမ်းချမ်းမှု၊ စည်းလုံးညီညွတ်မှု၊ တရား မျှတမှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုတို့ကို ဟန်ချက်ညီညီ အရှိန်အဟုန် ပြင်းပြင်းဖြင့် ဆောင်ရွက်နေရသောအခြေအနေ တစ်ရပ်ကို ညွှန်းလိုသည်။ အဖျက်နှင့် အပျက် သဘောတရားများနေရာတွင် အကောင်းမြင် အပြု သဘောများဖြင့် အစားထိုးနေရသောကာလမျိုး ဖြစ်သည်။ အမုန်းတရားများကို ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့် ချေဖျက်နေရသည်။ နိုင်ငံသားတစ်ဦးချင်းတွင် ရှိအပ်သည့် နိုင်ငံသားကျင့်ဝတ်များဖြည့်ဆည်းရန် အထူးလိုအပ်နေသည်။

ပြည်သူလူထုအတွင်း သတင်းအတုအယောင်၊ သတင်းမှား၊ ကောလာဟလများ ပျံ့နှံ့နေဆဲဖြစ်ပြီး သတင်းမှန်များဖြင့် အလျင်အမြန်တုံ့ပြန်နေရဆဲ ဖြစ်သည်။ လူငယ်ထုအတွင်း ရှိသင့်ရှိထိုက်သော အသိအမြင်ဗဟုသုတများ တွေးခေါ်မြော်မြင် ခွဲခြမ်း

**“မကြာမီတွေ့မြင်ရမည့် အခမ်းအနားကိုလည်း အမျိုးသားရေးအမွေအနှစ်ကို လက်ဆင့် ကမ်းသည့် ပွဲတော်တစ်ခုအဖြစ် မှတ်ယူထားသည်။ ယခုလိုအခြေအနေမျိုးဟု ဆိုခဲ့သည် ဖြစ်ရာ နိုင်ငံအနေဖြင့် တည်ငြိမ်မှု၊ ငြိမ်းချမ်းမှု၊ စည်းလုံးညီညွတ်မှု၊ တရားမျှတမှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုတို့ကို ဟန်ချက်ညီညီ အရှိန်အဟုန်ပြင်းပြင်းဖြင့် ဆောင်ရွက်နေရသောအခြေအနေ တစ်ရပ်ကိုညွှန်းလိုသည်။ အဖျက်နှင့်အပျက် သဘောတရားများနေရာတွင် အကောင်းမြင် အပြုသဘောများဖြင့် အစားထိုးနေရသောကာလမျိုးဖြစ်သည်။ အမုန်းတရားများကို ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့် ချေဖျက်နေရသည်။ နိုင်ငံသားတစ်ဦးချင်းတွင် ရှိအပ်သည့် နိုင်ငံသား ကျင့်ဝတ်များဖြည့်ဆည်းရန် အထူးလိုအပ်နေသည်”**

စိတ်ဖြာသုံးသပ်နိုင်စွမ်းများ ဖြစ်ထွန်းရန် အလှမ်း ကွာဆဲဖြစ်သည်။ မျိုးချစ်စိတ်၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ အနု ပညာ၊ စာပေ၊ ဓလေ့ထုံးစံများ မပျောက်ပျက်အောင် မပြတ်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နေရသည့်အပြင် ဘာ သာတရားအဆုံးအမများကို လိုက်နာ ဖြည့်ဆည်းရန် အရေးတကြီးလိုအပ်သည့်ကာလ ဟုလည်း ဆိုရပါမည်။

အထက်ပါ လိုအပ်ချက်များကို ခေတ်အဆက် ဆက် အနုပညာရှင်ကြီးများက တာဝန်ကျေပွန်စွာ ဖြင့် ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျဖြည့်ဆည်းပေးခဲ့ကြသည်ကို တန်ဖိုးထားကျေးဇူးတင်ရသည်။ အနုပညာအရာ တွင် အသိအတတ်ပညာရှင်များပီပီ ဇာတ်လမ်း ဇာတ်ကွက်မျိုးစုံမှာ အချစ်အမုန်း၊ အနုအကြမ်း၊ ဟာသအစုံ၊ ရာဇဝင်ကုန်အောင် ဖန်တီးပေးခဲ့ကြ သူများသည် တန်ဖိုးထိုက်သူများဖြစ်ကြသည်။ ဘာသာရေး၊ အတ္ထုပ္ပတ္တိမကျန်၊ စစ်စွန့်စားခန်း မျိုးစုံဖြင့် ဘဝအမှန်ကို ဂီတသံစုံမှာ ရသစုံအောင် သရုပ်ဖော်နိုင်ခဲ့ကြသူများ၏ ကျေးဇူးတရားကား ကြီးမားလှသည်။

### လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုနှင့်အတူ

အနုပညာဟူသည် ပါတီနိုင်ငံရေးနှင့် နိုင်ငံရေး ချုပ်ကိုင်မှုအောက်တွင် ထွေးရောယှက်တင် မဖြစ် သင့်ဘဲ နိုင်ငံ၏အရေး၊ ပြည်သူ့အရေးကိုသာ ထင်ဟပ်သင့်ပါသည်။ စီးပွားရေးသွင်ပြင်လက္ခဏာ

များနှင့်အတူ အပန်းဖြေပညာရေးအတွက်ပါ ပြည်သူ့အတွက်ဟူ၍ ဦးတည်သင့်သည်။ နိုင်ငံတော် က သွားနေသည့်လမ်းကြောင်းတွင် ယနေ့ခေတ် မူဝါဒများကိုထင်ဟပ်၍ အနုပညာရသပေါ်လွင် အောင် ဖော်ထုတ်သင့်ကြသည်။

မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ဆိုသည်ကား လွတ်လပ်ရေး ကြိုးပမ်းမှုသမိုင်းကို မော်ကွန်းတင်ဖော်ကျူးရာတွင် ရှေ့တန်းမှပါဝင်ခဲ့ဖူးသည်။ အာဇာနည်ခေါင်းဆောင် များ၏ ဈာပနအခမ်းအနားကိုလည်း မှတ်တမ်းတင် ခဲ့ဖူးသည်။ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုကာလတွင် ပါဝင်ခဲ့ဖူးသည့် သရုပ်ဆောင်ဒါရိုက်တာနှင့် ဟာသ သရုပ်ဆောင်များရှိခဲ့ဖူးသည်ဟုလည်း လေ့လာမိ

သည်။ ကျောင်းသားသပိတ်၊ ဖက်ဆစ်တော်လှန်ရေး နှင့် ရေနံမြေသပိတ်များကို သွားရောက်မှတ်တမ်း တင်ခဲ့ဖူးသည်အထိ နိုင်ငံနှင့်လူမျိုးအတွက် ဂုဏ်ယူ လေးစားဖွယ် သမိုင်းဝင်မော်ကွန်းထိုးခဲ့ကြသည် ကို စံနမူနာအဖြစ် အမှတ်ရစေလိုပါသည်။

ရုပ်ရှင်သည် လူတိုင်းအတွက် သည်းခြေကြိုက် အာဟာရဖြစ်၍ စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး Soft power လက်နက်တစ်ခုအဖြစ်လည်း အသုံးပြုကြသည်။ အကျိုးရှိအောင် အသုံးချနိုင်ရန်သာလိုပါသည်။ အထက်ပါတင်ပြခဲ့သလို ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံ၊ ကျွန်တော် တို့လူမျိုးအတွက် ခေတ်ရေစီးကြောင်းနှင့်အတူ လိုက်ပါနိုင်မည့်အနေအထားနှင့်ထပ်တူ သဟဇာတ ဖြစ်မည့် ခံယူချက်ကောင်းများ၊ စိတ်ဓာတ်ကောင်း များဖော်ဆောင်ရာတွင် ထိရောက်သည့်ဖန်တီးမှုများ ပြုလုပ်ရန် များစွာလိုအပ်နေပါသေးသည်။

လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှု သမိုင်းနှင့်အတူ ပေါ်ထွန်းခဲ့သော မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ဇာတ်လမ်းများသည် ကိုလိုနီလက်အောက်ခံဘဝ၊ နယ်ချဲ့ဆန့်ကျင်ရေး၊ တိုင်းချစ်ပြည်ချစ်စိတ်၊ သူ့ကျွန်မခံလိုစိတ်၊ ဇာတိသွေးဇာတိမာန်နှင့် ဝံသာနရက္ခိတတရား ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်တို့ကို ကောင်းစွာလှုံ့ဆော် နိုင်ခဲ့သည်အထိ ထိုခေတ်ရုပ်ရှင်ပညာရှင်များဘက် က တာဝန်ကျေခဲ့ကြသည်။ လွတ်လပ်ရေးရပြီး နောက်ပိုင်းတွင်လည်း အဖျက်သဘောများနေရာ တွင်အမျိုးသားနိုင်ငံရေးအကျိုးပြုဇာတ်လမ်းကောင်း များဖြင့် မော်ကွန်းထိုးနိုင်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

စာမျက်နှာ ၁၁ သို့

**\* အနုပညာဟူသည် ပါတီနိုင်ငံရေးနှင့် နိုင်ငံရေးချုပ်ကိုင်မှုအောက်တွင် ထွေးရော ယှက်တင် မဖြစ်သင့်ဘဲ နိုင်ငံ၏အရေး၊ ပြည်သူ့အရေးကိုသာ ထင်ဟပ်သင့်ပါသည်။ စီးပွားရေးသွင်ပြင်လက္ခဏာများနှင့်အတူ အပန်းဖြေပညာရေးအတွက်ပါ ပြည်သူ့ အတွက်ဟူ၍ ဦးတည်သင့်သည်။ နိုင်ငံတော်က သွားနေသည့်လမ်းကြောင်းတွင် ယနေ့ခေတ် မူဝါဒများကိုထင်ဟပ်၍ အနုပညာရသပေါ်လွင်အောင် ဖော်ထုတ်သင့် ကြသည်**

### အမုန်းစကားကို ဆန့်ကျင်ကြ၊ တားဆီးကြရမည်

လူမျိုး၊ ကိုးကွယ်ရာဘာသာ၊ ကျား/မ(သို့မဟုတ်) မည်သူမည်ဝါဖြစ်သည် ဆိုသည့် အကြောင်းအရာတို့အပေါ် အခြေပြု၍ လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦး(သို့မဟုတ်) လူအုပ်စုတစ်စုကို မျှတမှုမရှိစွာ ဝေဖန်သည့် (သို့မဟုတ်) မလိုမုန်းထားမှုကို ဖော်ပြသည့်ဆက်ဆံမှု တစ်မျိုးမျိုးကို ရည်ညွှန်းပြီး အကြမ်းဖက်ရန် လှုံ့ဆော်ခြင်းသည် အမုန်းစကားပင် ဖြစ်သည်။

အမုန်းစကားပြန်ပွားခြင်းသည် လူ့အဖွဲ့အစည်းအတွင်း ခွဲခြားဆက်ဆံမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုကို ဖြစ်ပေါ်စေပြီး ဂုဏ်သိက္ခာရှိစွာနေထိုင်ရန်နှင့် ငြိမ်းချမ်းပြီး ညီညွတ်သည့် လူ့အဖွဲ့အစည်းတည်ဆောက်ရန် မျှော်မှန်းချက်တို့ကို ထိခိုက်စေသည့်အပြင် အကျင့်စာရိတ္တကိုလည်း ထိပါးစေသည်။

သို့ဖြစ်၍ ပြည်သူများအနေဖြင့် အမုန်းစကားများကို ရှုတ်ချရန်နှင့်တားဆီးရန် စီမံဆောင်ရွက်ရမည်။ အမုန်းစကားဆန့်ကျင်သည့် လှုပ်ရှားမှုများတွင် အားလုံး ပါဝင်ရန်နှင့် ပံ့ပိုးအားပေးရမည်။

### PDF Game ဆော့ကစားခြင်းကြောင့် ဥပဒေအရအရေးယူခံရနိုင်သည်

အကြမ်းဖက်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေသည့် PDF အဖွဲ့များအား တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ထောက်ပံ့လှူဒါန်းစေရန်၊ လူငယ်လူရွယ်များ၏ မသိစိတ်များအတွင်း တပ်မတော် အပေါ် အထင်အမြင်လွဲမှားစေရန်နှင့် တော်လှန်လိုစိတ်တိုးပွားလာစေရန် စသည့် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် NUG,CRPH လက်အောက်ခံအကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများက PDF Game Application များ တီထွင်ဖန်တီးအသုံးပြုလျက်ရှိကြောင်း စိစစ်တွေ့ရှိ ရသည့်အတွက် PDF Game ဆော့ကစားခြင်းသည် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အား ထောက်ပံ့ ခြင်းဖြစ်၍ ဥပဒေအရ အရေးယူခံရနိုင်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

စာမျက်နှာ ၁၀ မှ

#### အမွေခံကောင်းသဖွယ် မြန်မာ့အနုပညာ

ခေတ်အဆက်ဆက် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား များသည် နိုင်ငံအရေးအရာ၊ တရားမျှတမှုနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရာတွင် လေးစားဖွယ်ရာ စံပြုဂုဏ်ယူစရာများဖြစ်ခဲ့ကြသလို လောကီဇာတ်ခုံ လူ့ဘဝအစုံကို ရည်ညွှန်းသည့် လူမှုအရေးအရာများ ကို ပြုပြင်ရာတွင်လည်း ပညာပေးဇာတ်ကား ကောင်းများစွာဖြင့် ဖော်ထုတ်ဖန်တီးနိုင်ခဲ့ကြသည်။ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုမလေ့ထုံးစံကို မြန်မာပီသစွာ ကမ္ဘာကို ချပြနိုင်ခဲ့ကြသည်။ စံနမူနာယူစရာ မိသားစုချစ်ခြင်းမေတ္တာကို နက်ရှိုင်းစွာဖော်ထုတ် နိုင်ခဲ့ကြပြီး မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနှင့် မအပ်စပ်ရာ ဇာတ်ဝင်ခန်းများမဖြစ်ပေါ်စေရန် အထူးဂရုစိုက်၍ နူးညံ့သိမ်မွေ့သော မြန်မာတို့၏ ချစ်ခြင်းမေတ္တာကို ပီပြင်စွာ ရိုက်ကူးပြသနိုင်ခဲ့ကြသည်။

ဘာသာတရားကို မလေးမစားမလုပ်ပါ သာသနာ ကို အလေးထား၍ ဘုရားသာသနာကို ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ခဲ့ကြသည်။ ခေတ်အဆက်ဆက် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်နှင့် အနုပညာရှင်များ၏ အနုပညာ အမွေကို ထိန်းသိမ်းလက်ဆင့်ကမ်းခဲ့ကြပုံများကို ယခုလိုကာလမျိုးတွင် ဂုဏ်ယူဖွယ်အမွေတင်လို ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ အထူးသဖြင့် ယနေ့မျိုးဆက်သစ် လူငယ်အနုပညာရှင်များအနေဖြင့် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ကို ဂုဏ်ယူစွာ တန်ဖိုးထားလက်ဆင့်ကမ်းယူနိုင်ကြ စေရန် ရည်ရွယ်ပြီး တန်ဖိုးထားသင့်သည်ကို တန်ဖိုးထား၊ လေးစားသင့်သည်ကို လေးစား၊ ရိုသေ သင့်သည်ကို ရိုသေ၊ စောင့်ရှောက်အပ်သည်ကို စောင့်ရှောက်နိုင်ရန် အဓိကဖြစ်ပါသည်။

ယခုတစ်ဖန် တာဝန်ရှိသူများက အနုပညာကို ခါးဆက်မပြတ်စေဘဲ မြင့်သည်ထက် မြင့်လာရန် မြှင့်နိုင်သမျှ မြှင့်ပေးနေသည်ဖြစ်ရာ ပြည်သူချစ် သော ရုပ်ရှင်လောကကြီး ပြန်လည်နိုးထ အသက် ဝင်လာပေတော့မည်။ အခက်အခဲများ၊ စိန်ခေါ်မှု

စာပေ၊ ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ သဘင်အနုပညာရှင်ဟူသည် မိမိတို့ကိုယ်တိုင်က အစွမ်းထက်သူများ၊ လွှမ်းမိုး သြဇာကြီးသူများဖြစ်၍ အများသူငါကို ပညာပေးနိုင်စွမ်းရှိသူများဟု ကိုယ့်ကိုယ် ကိုယ် ယုံကြည်မှုထားရှိသင့်ကြသည်။ အမှားတွေ့လျှင် အမှန်ပြင်ပေးသူ၊ အတွေးအခေါ်ကို ပြောင်းလဲနိုင်စွမ်းသူ၊ ဖန်တီးရှင်ပါဝါအပျော့စား လမ်းမှန်သို့ တည့်မတ်ပေးသူများဖြစ်ကြ သည်။ လူအများ၏ စိတ်ဖိစီးမှုများကို လျော့ချပေးပြီး သောကအပူကို လျော့စေသည်။ ရံဖန်ရံခါအတွေးအခေါ်၊ အယူဝါဒထက်လူများ၏ ခံစားချက်နှင့် လူသားများ၏ ဘဝကို ပို၍နားလည်ပေးရသည်လည်းရှိသည်။ ထိုအချက်ကို အနုပညာရှင်များကသာ ပို၍သိသလို ပို၍လည်း ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ကြသည်ဟု ထင်ပါသည်။ လူငယ်များကို လိမ္မာအောင်၊ ယဉ်ကျေးလာအောင်၊ ကြိုးစားလာအောင်၊ ဘဝတိုးတက်အောင် လမ်းမှန်ပြုနိုင် သူများဖြစ်၍ အလွန်တန်ဖိုးကြီးသူ ဘဝဖန်တီးရှင်များဟု တင်စားထိုက်ပါသည်။

များကြားမှ ရသမျှရင်းမြစ်များဖြင့် ရုပ်ရှင်လောက ကြီးကို ယခုလိုတတ်အားသမျှ ပံ့ပိုးပေးနေခြင်းသည် ပင်ရုပ်ရှင်လောကသား အနုပညာရှင်များကို တန်ဖိုးထား၍ဖြစ်သည်။ အနုပညာစင်မြင့်ပေါ် ပြန်လည်ရောက်ရှိစေလို၍ဖြစ်သည်။ အနုပညာကို တန်ဖိုးထားသော ပြည်သူအပေါင်းကို ရိုသေလေးစား ချစ်မြတ်နိုးပါ။ အရေးကြီးသည်မှာ အားလုံးက ပူးပေါင်းပါဝင်ရန်ပင်ဖြစ်သည်။

အခွင့်အလမ်းကို မိမိအတတ်ပညာအားဖြင့် ဆုပ်ကိုင်အသုံးချတတ်ရန်သာလိုသည်။ အနုပညာ သည် တစ်ဦးတစ်ယောက် တစ်စုတစ်ဖွဲ့အတွက် ခုတိုးလုပ်အသုံးချခံရန်မဟုတ်။ အမျိုးသားရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ အေးချမ်းရေး၊ သာယာဝပြောရေးအတွက် မိမိတို့အတတ်ပညာဖြင့် ပြည်သူကို အလင်းဆောင် ရန်ဖြစ်သည်။ တိမ်းစောင်းနေသည်များကို မိမိတို့

လုပ်အားဖြင့် တည့်မတ်ပေးဆပ်ရန်သာဖြစ်သည်။ နိုင်ငံနှင့်ပြည်သူအတွက် ဦးထိပ်ပန်ဆင်ရမည့် ထိုခံယူချက်များဖြင့် အတ္တနှင့်ပရ မျှတစွာစဉ်းစားပါ က ရေမြင့်၍ ကြာလည်းတင့်လာမည်သာဖြစ်သည်။

**အနုပညာရှင်ကောင်းတစ်ယောက်မှာ**  
စာပေ၊ ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ သဘင်အနုပညာရှင် ဟူသည် မိမိတို့ကိုယ်တိုင်က အစွမ်းထက်သူများ၊ လွှမ်းမိုးသြဇာကြီးသူများဖြစ်၍ အများသူငါကို ပညာပေးနိုင်စွမ်းရှိသူများဟု ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် ယုံကြည်မှုထားရှိသင့်ကြသည်။ အမှားတွေ့လျှင် အမှန်ပြင်ပေးသူ၊ အတွေးအခေါ်ကို ပြောင်းလဲနိုင် စွမ်းသူ၊ ဖန်တီးရှင်ပါဝါအပျော့စား လမ်းမှန်သို့ တည့်မတ်ပေးသူများဖြစ်ကြသည်။ လူများ၏ စိတ်ဖိစီးမှုများကို လျော့ချပေးပြီး သောကအပူကို လျော့စေသည်။ ရံဖန်ရံခါ အတွေးအခေါ်၊ အယူဝါဒ

ထက် လူများ၏ ခံစားချက်နှင့် လူသားများ၏ ဘဝကို ပို၍နားလည်ပေးရသည်လည်းရှိသည်။ ထိုအချက် ကို အနုပညာရှင်များကသာ ပို၍သိသလို ပို၍လည်း ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ကြသည်ဟု ထင်ပါသည်။ လူငယ် များကို လိမ္မာအောင်၊ ယဉ်ကျေးလာအောင်၊ ကြိုးစား လာအောင်၊ ဘဝတိုးတက်အောင် လမ်းမှန်ပြုနိုင် သူများဖြစ်၍ အလွန်တန်ဖိုးကြီးသူ ဘဝဖန်တီးရှင် များဟု တင်စားထိုက်ပါသည်။

မည်သို့ပင်ဆိုစေ မကြာမီရုစားကြရတော့မည့် အကယ်ဒမီမြင်ကွင်းများနှင့်အတူ မြန်မာ့ရုပ်ရှင်နှင့် ရုပ်ရှင်လောကသားများအတွက် ကောင်းသော အလားအလာများကို မှန်းဆမိသည်။ ပြည်သူများ ဘက်ကလည်း ကိုဗစ်ကာလမှစ၍ ယခုကာလ အခြေအနေများအထိ အခက်အခဲ၊ အတက်အကျ၊ အနိမ့်အမြင့်များစွာဖြင့် ကြိုးစားရန်ကန်ခဲ့ကြရ သည့် အနုပညာရှင်များအပေါ် စာနာနားလည်မှုရှိဆဲ ပင်ဖြစ်သည်။ ပြီးစီးခဲ့သည့် အတာသင်္ကြန်ပွဲတွင် ဆင်နွှဲခဲ့ကြသည့် ရုပ်ရှင်၊ ဂီတအနုပညာရှင်များ၏ တက်ကြွလန်းဆန်းမှုပုံရိပ်များက ယခုကျင်းပမည့် အကယ်ဒမီပေးပွဲမြင်ကွင်းကိုပါ ကြည်နူးပျော်ရွှင်မှု ရသများစွာကို ထပ်မံပေးစွမ်းနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်မိ ပါသည်။

ပြီးခဲ့သည့် လူထုပျော်ရွှင်ပွဲများတွင် ပြသခဲ့ကြ သည့် စိတ်အားထက်သန်မှုများကို ဆက်လက်အသုံး ချနိုင်ပါစေကြောင်း ပြည်သူများ၏ နှလုံးသားတွင် ကြီးစွာမျှော်လင့်နေပါသည်။ မကြာမီကျင်းပတော့ မည့် အကယ်ဒမီမြင်ကွင်း၌ အနုပညာ လောကသား အားလုံးအတူရှိစေချင်သည်မှာ ပြည်သူတို့၏ဆန္ဒ ဖြစ်သည်။ စိတ်တူကိုယ်တူ ပေါင်းစည်းစေချင်သလို အနုပညာရှင်တို့၏ အခန်းကဏ္ဍနှင့်အတူ ရုပ်ရှင် လောက ဆန်းသစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ကိုလည်း မြင်လိုကြပါသည်။ နိုင်ငံပြန်လည်တည်ဆောက်ရေး မှာပါဝင်ပြီး အစဉ်အဆက်နိုင်ငံ၏ အားတစ်ခုဖြစ်လာ စေရန်သာ ဆန္ဒပြုလိုက်ရပါသည်...။ ။

### ဝမြို့နယ်၌ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း(VDP) ကျေးရွာ ရွေးချယ်

၈ ဧပြီ ၂၇ ရခိုင်ပြည်နယ် ဝမြို့နယ်၌ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန၏ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မည့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း (VDP) ကျေးရွာ ရွေးချယ်ခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်က ဝမြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနရုံး၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ဝမြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ညင် ကျော်က စီမံကိန်းကျေးရွာများ ရွေးချယ်ခြင်းနှင့် အတည်ပြုခြင်းတို့တွင် သတ်မှတ်ထားသည့် အခြေခံမူများနှင့်အညီ စိစစ်ရွေးချယ်သွားကြ စေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။ (ယာပုံ)

ဆက်လက်၍ ဝမြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးထွန်းလင်းကျော်က ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးစီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်း (VDP) ကျေးရွာအဖြစ် ကျေးရွာ ၂၄ ရွာအား အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် ယခု ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း(VDP) ကျေးရွာအဖြစ် ကျေးရွာ ခုနစ်ရွာနှင့် အရန်ကျေးရွာ သုံးရွာကို ရွေးချယ်ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရေး ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ဌာနဆိုင်ရာများက ကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်းကျေးရွာ ခုနစ်ရွာနှင့် အရန်သုံးရွာတို့အား စိစစ်ရွေးချယ်ကြကြောင်း သိရသည်။ ရွှေရည်ဝင်းကျော်(ပြန်/ဆက်)





### အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ်ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ၎င်းတို့၏ လက်ဝေခံများ၏ လှုံ့ဆော်၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သူများကို ဖော်ထုတ်အရေးယူ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ်ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် ပြည်သူ့လူထုကို အကြောက်တရားများ ဖြစ်ပေါ်စေပြီး အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန်ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်းများကို လူမှုကွန်ရက်များမှ တစ်ဆင့် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

ပြည်သူများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ လှုံ့ဆော်မှု၊ ဝါဒဖြန့်မှုများအပေါ် မသိနားမလည်၍ဖြစ်စေ၊ ကြောက်ရွံ့၍ဖြစ်စေ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အသိဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပြုလုပ်မှုဖြင့်ဖြစ်စေ၊ တစ်နည်းနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ အများပြည်သူအနေနှင့်အယုတ်ဖြစ်စေမည့် ပြုလုပ်မှုများပြုလုပ်ခြင်း၊ လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်မှုများကို ထပ်ဆင့်ဝေမျှခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့လျှင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၅၂(က)၊ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-ကနှင့် ပုဒ်မ ၅၀၅-က၊ အီလက်ထရောနစ်

ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၃၃ (က)နှင့် တည်ဆဲဥပဒေများ အရ အရေးယူခံရမည့်အပြင် ပြစ်မှုနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ရွှေ့ပြောင်း နိုင်ငံသောပစ္စည်း၊ မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများကို အကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရ သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ပြီး ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်း ခံရပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ကြောင်း ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများမှတစ်ဆင့် အသိပေး သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ထိုကဲ့သို့ အသိပေး သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်သော်လည်း ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရွှေကျင်မြို့နယ် တံခွန်တိုင်ကျေးရွာနေ သီဟနိုင် (ခ)ကိုမန်းသည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Thiha Naing” Facebook အကောင့်ဖြင့် အသိပေးသတင်းထုတ်ပြန်ချက်အပေါ် မျက်ကွယ်ပြု၍ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ဆောင်ခဲ့သည့်အတွက် တရားဥပဒေနှင့်အညီ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်း အမှုဖွင့်လှစ်အရေးယူခြင်း များ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရသည်။

ထိုကဲ့သို့ CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်း များ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသောအဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များ သည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် အစိုးရ ယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒ ဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့မှုအပေါ် အားပေးကူညီခြင်းပြုလုပ်ခဲ့သူများ အား ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့လှုံ့ဆော်သူ၊ ဝါဒဖြန့်သူများအား ဆက်လက်ဖော်ထုတ်အရေးယူ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

### တရားမဝင်သစ်မျိုးစုံ၊ လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ၊ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ၊ ယာဉ်အပိုပစ္စည်းများနှင့် မော်တော်ယာဉ်များ ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင် ကော်မတီ၏ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုဖြင့် တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ တားဆီးအရေးယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဧပြီ ၂၅ ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေးအထူးအဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှု ဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ် သစ်တောဦးစီး ဌာနအသီးသီးအလိုက် ဦးဆောင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့ များက စစ်ဆေးမှုများဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဟင်္သာတ ခရိုင်နှင့် ပုသိမ်ခရိုင်များအတွင်း တရားမဝင်ကျွန်းသစ် နှင့် အခြားသစ်မျိုးစုံ ၂၅ ဒသမ ၈၆၈ တန် (ခန့်မှန်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၉၄၆၁၄၀) ကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး သစ်တောဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၌ ဖမ်းဆီးရမိမှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ

တိုက်ဖျက်ရေးအထူးအဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တပ်ကုန်း မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနဦးဆောင်သော ပူးပေါင်း အဖွဲ့က တပ်ကုန်းမြို့နယ်အတွင်း စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ တရားမဝင်သစ်မျိုးစုံ ၄ ဒသမ ၃၃၂ တန် (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၅၄၇၄၀)ကို ဖမ်းဆီး ရမိခဲ့ပြီး သစ်တောဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ယင်းအပြင် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၏ စီမံ ခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျအကောက်ခွန်အဖွဲ့များက မရမ်းချောင်းအမြဲတမ်း စစ်ဆေးရေးစခန်း၌ စစ်ဆေးမှု များ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဧပြီ ၂၅ ရက်တွင် မြဝတီမြို့မှ ရန်ကုန်မြို့သို့ သွားရောက်မည့် မော်တော်ယာဉ် တစ်စီးပေါ်၌ သွင်းကုန်ကြေညာလွှာတွင် ကြေညာ ထားခြင်းမရှိသည့် နိုင်ငံလွန်ဇာ ၃၈၅၀ ကီလိုဂရမ် (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၅၀၀၅၀၀)နှင့် အဆိုပါ ပစ္စည်းများ တင်ဆောင်လာသော Mitsubishi Fuso Truck တစ်စီး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၀၀၀၀၀) ကို လည်းကောင်း၊ ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် မော်လမြိုင်မြို့မှ

ရန်ကုန်မြို့သို့ ထွက်ခွာလာသော မော်တော်ယာဉ် တစ်စီးအား စစ်ဆေးခဲ့ရာ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း တစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် Lactasoy Milk ဘူး ၃၆၀၀ အပါအဝင် ကုန်ပစ္စည်းသုံးမျိုး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၅၅၀၀၀)နှင့် အဆိုပါ ပစ္စည်းများ တင်ဆောင်လာသည့် Mitsubishi Fuso Express တစ်စီး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၃၀၀၀၀၀)ကိုလည်းကောင်း စုစုပေါင်း ခန့်မှန်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၆၁၅၂၀၀၀ ကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

အလားတူ ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် အကောက်ခွန် ဦးစီးဌာန၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျအကောက် ခွန်အဖွဲ့များက ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်း၌ စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မူဆယ်မြို့မှ မန္တလေး မြို့သို့ သွားရောက်မည့် မော်တော်ယာဉ်တစ်စီး ပေါ်၌ သွင်းကုန်ကြေညာလွှာတွင် ကြေညာထား သည့်ထက် ပိုမိုတင်ဆောင်လာသည့် Bluetooth

Mini Speaker ၂၉၅ ခု အပါအဝင် ကုန်ပစ္စည်းနှစ်မျိုး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၉၀၀၃၈၂)နှင့် အဆိုပါ ပစ္စည်းများ တင်ဆောင်လာသော Hino Profia မော်တော်ယာဉ်တစ်စီး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၅၀၀၀၀၀) စုစုပေါင်း ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၈၉၀၀၃၈၂ ကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

ထို့ပြင် ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး အထူးအဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနအသီးသီးအလိုက် ဦးဆောင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့များက စစ်ဆေးမှုများဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ပဲခူးခရိုင်နှင့် တောင်ငူခရိုင်များအတွင်း တရားမဝင် ကျွန်းသစ် ၂ ဒသမ ၂၇၆ တန်နှင့် သစ်မာ ၀ ဒသမ ၇၂၉၄ တန် (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၁၁၅၇၈၀)ကို သစ်တောဥပဒေအရလည်းကောင်း၊ ညောင်လေးပင် မြို့မရစခန်းမှ စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က ကင်းလှည့် စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ညောင်လေးပင်မြို့ မြို့မ (၄)ရပ်ကွက် မီးရထားသံလမ်းခုံးအနီးတွင် တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားတစ်စုံ တစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် Mitsubishi မော်တော်ယာဉ်တစ်စီး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၅၀၀၀၀၀)ကို ပို့ကုန်သွင်းကုန် ဥပဒေအရ လည်း ကောင်း စုစုပေါင်း ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၄၆၁၅၇၈၀ ကို ဖမ်းဆီးအရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ဧပြီ ၂၂ ရက်၊ ၂၅ ရက်နှင့် ၂၆ ရက် တို့တွင် ဖမ်းဆီးရမိမှု စုစုပေါင်းမှာ အမှုတွဲ ၁၂ မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၁၃၀၀၇၀၄၂)ဖြစ်ကြောင်း တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင် ကော်မတီမှ သိရသည်။

သတင်းစဉ်

### ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဟိုပုံးမြို့နယ်၌ စာမေးပွဲအောင်စာရင်းများထုတ်ပြန်

ဟိုပုံး ဧပြီ ၂၇

၂၀၂၂ - ၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ်အတွက် စာမေးပွဲအောင်စာရင်းများကို ယနေ့ တွင် တစ်နိုင်လုံးအတိုင်းအတာဖြင့် ထုတ်ပြန်လျက်ရှိရာ ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ် ခွင့်ရဒေသ ဟိုပုံးမြို့နယ်အတွင်းရှိ အခြေခံပညာ ကျောင်းအသီးသီး၌လည်း ထုတ်ပြန်ကြေညာသည်။ (ယာပုံ)

ဟိုပုံးမြို့နယ်တွင် ဖြေဆို ကျောင်း သား ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၁၆၃၀၁ ဦး၊ အောင်မြင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၁၆၂၆၃ ဦး ရာခိုင်နှုန်းအားဖြင့် ၉၉ ဒသမ ၇၇ ရာခိုင်နှုန်း၊ အလယ်တန်း



အဆင့် ဖြေဆို ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၃၆၉၆ ဦး၊ အောင်မြင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၃၆၆၇ ဦး ရာခိုင်နှုန်းအားဖြင့် ၉၉ ဒသမ ၂၂ ရာခိုင်နှုန်း၊ အထက်တန်းအဆင့် ဖြေဆို ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စုစု ပေါင်း ၇၁၂ ဦး၊ အောင်မြင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၇၁၂ ဦး ရာခိုင်နှုန်း အားဖြင့် ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်း ဖြေဆို အောင်မြင်ကြကြောင်း မြို့နယ်ပညာ ရေးမှူးမှ သိရသည်။

ပအိုဝ်းဒေသ(ပြန်/ဆက်)

### ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၌ သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များနှင့် စာရင်းကောက်ကွက်မြေပုံများ ဖွဲ့စည်းခြင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

၂၀၂၄ ခုနှစ်လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူခြင်းလုပ်ငန်း ၏ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းတစ်ခု ဖြစ်သည့် GIS နည်းပညာကိုအသုံးပြုပြီး သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များ (Census Units) နှင့် စာရင်းကောက်ကွက်မြေပုံများ ဖွဲ့စည်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာတွင် လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီး ဌာန နေပြည်တော်ရုံးမှ လက်ထောက်

ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်လင်းလင်းမာ၊ ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးထွန်းအောင်ကျော်နှင့် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ဦးစီးမှူး ဦးဝင်းသိန်းတို့က ပူးပေါင်း၍ GIS နည်းပညာကို အသုံးပြုပြီး သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များ (Census Units) နှင့် စာရင်းကောက်ကွက်မြေပုံများ ဖွဲ့စည်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်သည်။

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်ရှိ မြို့ပြရပ်ကွက်များတွင် Census Unit များ ရေးဆွဲခြင်းလုပ်ငန်းကို ဧပြီလ ၂၇ ရက်နေ့အပြီး ကွင်းဆင်းဆောင် ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန္တာလင်း (ပုဗ္ဗသီရိ)

### ဆူဒန်နိုင်ငံ၌ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကုသပေးမှုများမရရှိသည့်အတွက် သေဆုံးသူဦးရေတိုးလာနိုင်သည်ဟု ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ခန့်မှန်း

ခါတွန် ဧပြီ ၂၇  
ဆူဒန်နိုင်ငံ၌ တိုက်ပွဲများ ဆက်လက်ဖြစ်ပွားလျက်ရှိပြီး အဓိကကျသည့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်နိုင်ခြင်းမရှိသည့်အတွက် သေဆုံးသူဦးရေမှာ ပို၍တိုးလာနိုင်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ကြီး၏ အကြီးအကဲက ပြောသည်။

တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားရာနေရာများသို့ အစားအစာနှင့် သောက်ရေပို့ဆောင်ပေးနိုင်ခြင်းမရှိခြင်း၊ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများမပေးနိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် နောက်ထပ်သေဆုံးသူ များလာနိုင်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ကြီး၏ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် တက်ဒရီဒ် အက်ဒ်ဟာနွန် ဂီဘာရီယက်ဆုက ပြောသည်။  
ဆူဒန်နိုင်ငံမြို့တော် ခါတွန်၌ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုကို ၁၆ ရာခိုင်နှုန်းသာ ပြုလုပ်နိုင်ခဲ့သည်။ မြို့တော်မှ ဆရာဝန်၊ သူနာပြုနှင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများမှာ ဒဏ်ရာရရှိသူများကို ကူညီ၍မရဖြစ်နေသည်။ သွေးထွက်သံယိုမှုများကို ဆေးကုသခွင့်ရရှိခဲ့ပါက သေဆုံးသူများထဲမှ လေးပုံတစ်ပုံကို ကယ်တင်နိုင်မည်ဟု ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ကြီးက ခန့်မှန်းထားသည်။ ဆူဒန်တပ်ဖွဲ့နှင့် Rapid Support Forces အဖွဲ့တို့ကြား ၇၂ နာရီအပစ်အခတ်ရပ်စဲရန် သဘောတူထားသော်လည်း တိုက်ပွဲများဆက်လက်ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသည်။ ဆူဒန်နိုင်ငံ၌ အမေရိကန်တစ်ဦး ထပ်မံအသတ်ခံခဲ့ရကြောင်း ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် အိမ်ဖြူတော်မှ ပြောသည်။



ခါတွန်မြို့၌ တိုက်ပွဲကြောင့် ထွက်ပေါ်လာသည့် မီးခိုးများကို တွေ့ရစဉ်။

### ဆိုမာလီနိုင်ငံ၌ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း မိုးခေါင်မှုကိုပြေရှင်းရန် ရန်ပုံငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၁၂ သန်းသုံးစွဲ

မိုဂါဒစ်ရှူး ဧပြီ ၂၇  
ဆိုမာလီနိုင်ငံ၌ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း ဆိုးရွားသည့် မိုးခေါင်မှုအခြေအနေကို ပြေရှင်းရန် ဆိုမာလီလူသားချင်းစာနာမှု ရန်ပုံငွေ (အက်စ်အိတ်အီအက်စ်)မှ စုစုပေါင်း ရန်ပုံငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၁၂ ဒသမ ၄ သန်းကို သုံးစွဲခဲ့ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ အေဂျင်စီက ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။  
ဆိုမာလီနိုင်ငံ၌ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှု အကူအညီနှင့် အကာအကွယ်များ လိုအပ်နေသည့် လူအရေအတွက်မှာ ၂၀၂၁ ခုနှစ်က ၅ ဒသမ ၉ သန်းရှိရာမှ ၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် ၇ ဒသမ ၈ သန်းအထိ တိုးလာခဲ့ကြောင်း ဆိုမာလီနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂ လူသားချင်းစာနာမှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းရေးမှူး အက်ဒမ် အက်ဒ်မိုလာက ပြောကြားသည်။



ဆိုမာလီနိုင်ငံ၌ ဆိုးရွားသည့် မိုးခေါင်မှုကြောင့် နေရာပြောင်းရွှေ့နေသူများကို တွေ့ရစဉ်။

ဆိုမာလီနိုင်ငံ၌ နှစ် ၄၀ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် ရန်ပုံငွေကို အတွင်း အဆိုးရွားဆုံး မိုးခေါင်မှုကြောင့် လူသားချင်းစာနာ ထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ အရေးပေါ် လိုအပ်ချက်များကို တွင် ဒေါ်လာ ၆၇ သန်းအထိ ပံ့ပိုးမှုများ တိုးမြှင့်လာသည့်အတွက် ၎င်းက အလှူရှင်နိုင်ငံများအား ချီးကျူးထားကြောင်း သိရသည်။ ဆင်ဟွာ

### သီရိလင်္ကာအစိုးရဆေးရုံများ၌ ဆေးဝါးအမျိုးအစား ၁၀၀ ကျော်ပြတ်လပ်မှုနှင့် ရင်ဆိုင်နေရ

ကိုလံဘို ဧပြီ ၂၇  
အစိုးရဆေးရုံများ၌ ဆေးဝါးအမျိုးအစား ၁၀၀ ကျော် ပြတ်လပ်နေကြောင်း သီရိလင်္ကာနိုင်ငံ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး ကီဟီလီယာ ရမ်ဘွတ်ဝဲလ်လာက ဧပြီ ၂၇ ရက်တွင် ပါလီမန်၌ ပြောကြားသည်။  
အစိုးရဆေးရုံများတွင် သုံးစွဲနေသည့် ဆေးဝါးအမျိုးအစား ၁၃၄၇ မျိုးရှိသော်လည်း ဆေးရုံများ၌ ဆေးအမျိုးအစား ၁၁၂ မျိုး ပြတ်လပ်မှုနှင့် ရင်ဆိုင်နေရကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး ရမ်ဘွတ်ဝဲလ်လာက ပြောကြားသည်။ ဆေးဝါးတင်သွင်းခြင်းအပေါ် အစိုးရက တစ်နှစ်လျှင် ရူပီး ၅၀ ဘီလီယံ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၅၅ သန်း) သုံးစွဲခဲ့ကြောင်း ဝန်ကြီးက ပြောသည်။  
ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနက ရူပီးငွေ ဘီလီယံ ၄၀ (ဒေါ်လာ ၁၂၄ သန်း)ကို ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ဆေးဝါးပြတ်လပ်မှုများ မကြာမီ ပြီးဆုံးတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးက ပြောကြားသည်။  
သီရိလင်္ကာနိုင်ငံရှိ ဆေးရုံများ၌ နိုင်ငံ၏စီးပွားရေးအကျပ်အတည်းကြောင့် ၂၀၂၂ ခုနှစ်မှစကာ ဆေးဝါးပြတ်လပ်မှုနှင့် ရင်ဆိုင်ခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။ ဆင်ဟွာ

### အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၌ ယာဉ်မတော်တဆမှု ဖြစ်ပွားသောကြောင့် လူ ၁၁ ဦးသေဆုံး

မာဇာအိုင်ရှရစ် ဧပြီ ၂၇  
အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံမြောက်ပိုင်း ဘာကာပြည်နယ်၌ ဧပြီ ၂၆ ရက်က ယာဉ်မတော်တဆမှု ဖြစ်ပွားခြင်းကြောင့် ပုံမှန်ခရီးဝေးအလုပ်ဆင်းသူ ၁၁ ဦးထက်မနည်း သေဆုံးပြီး အခြား ကိုးဦးမှာ ဒဏ်ရာရရှိကြောင်း ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ မိုဟာမက် အာဆစ်ဝါဇီရီက ဧပြီ ၂၇ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။  
နာဟာအီရှဟီခရိုင်၌ ဧပြီ ၂၆ ရက် ညနေပိုင်းက ယာဉ်မဆင်မခြင်မောင်းနှင်မှုကြောင့် ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်ပွားရာ အခင်းဖြစ်ပွားရာနေရာတွင်ပင် ကလေးနှင့် အမျိုးသမီးအချို့ အပါအဝင် ၁၁ ဦး သေဆုံးခဲ့ပြီး အခြားကိုးဦးမှာ ဒဏ်ရာရရှိကြောင်း၊ အချို့မှာ စိုးရိမ်ရသည့် အခြေအနေတွင်ရှိကြောင်း အာဏာပိုင်များက ပြောကြားသည်။  
အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၌ ဧပြီ ၂၃ ရက်မှစ၍ ဖြစ်ပွားသည့် ယာဉ်မတော်တဆမှုများအနက် အဆိုပါ ယာဉ်မတော်တဆမှုမှာ ငါးကြိမ်မြောက် ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်ပြီး ဘက်ဂျက်စ်ပြည်နယ် အနောက်ပိုင်း၌ ဧပြီ ၂၅ ရက်က ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်ပွားခြင်းကြောင့် ခရီးသည်ငါးဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်းနှင့် ဧပြီ ၂၄ ရက်ကလည်း ဘက်လန်ပြည်နယ် မြောက်ပိုင်းတွင် ယာဉ်မတော်တဆမှု ဖြစ်ပွားခဲ့သောကြောင့် လူခြောက်ဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၌ ယာဉ်မဆင်မခြင် မောင်းနှင်မှုကြောင့် လူသေဆုံးသည့် ယာဉ်မတော်တဆမှုများ မကြာခဏဖြစ်ပွားလေ့ရှိသည်။ ဆင်ဟွာ

### ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ တောင်ပိုင်းတွင် ရထားမီးလောင်မှုကြောင့် နှစ်ဦးသေဆုံးပြီး လေးဦးပျောက်ဆုံး

အစ္စလာမ်ဘတ် ဧပြီ ၂၇  
ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ တောင်ပိုင်း ဆင်းဒ်ပြည်နယ်၌ ဧပြီ ၂၇ ရက်က ခရီးသည်တင်ရထား မီးလောင်မှုကြောင့် နှစ်ဦးသေဆုံးကာ လေးဦး ပျောက်ဆုံးနေဆဲဖြစ်သည်။



မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားသည့် ရထားကို တွေ့ရစဉ်။

အဆိုပါရထားသည် ဆင်းဒ်ပြည်နယ် ကရာချိုမြို့မှ ပန်ဂျပ်ပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်းသို့ ဦးတည် ခုတ်မောင်းလာပြီး နံနက် ၁၂ နာရီ မိနစ် ၃၀ တွင် မီးလောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မီးလောင်မှုကို ရှောင်ကွင်းရန်အတွက် အသက် ၄၀ အရွယ် အမျိုးသမီးဦးတစ်ဦးမှာ ရထားပေါ်မှ ခုန်ချခဲ့ရာမှ သေဆုံးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ နောက်တစ်ဦးမှာ မည်သို့သေဆုံးသည်ကို မသိရသေးပေ။  
ရထားမီးလောင်မှုကို မိနစ်လေးဆယ်ကြာ ငြိမ်းသတ်ခဲ့ရပြီး နံနက် ၆ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် ရထားပြန်ထွက်နိုင်ခဲ့သည်။ အဆိုပါဖြစ်ရပ်အတွက် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည်။ ပါကစ္စတန် မီးရထားအဖွဲ့ချုပ်မှ အထူးအဖွဲ့သည် အဆိုပါ မီးလောင်မှုကို စုံစမ်းလျက် ရှိသည်ဟု ကြေညာချက် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ ဆင်ဟွာ

# ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် ၆၀ တွေရှိ

ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၀.၈၈) ရာခိုင်နှုန်းရှိ

(၂၇-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ သံသယလူနာများ၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ် ထိတွေ့သူများနှင့် အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ရှိမရှိ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးခြင်း ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး (၂၆-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၂၇-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲမူနာစုစုပေါင်း (၆,၈၅၆) ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲ အတည်ပြုလူနာသစ် (၆၀) ဦး တွေ့ရှိရပါသည်။ ထို့ကြောင့် ယနေ့အတွက် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၀.၈၈) ရာခိုင်နှုန်း ရှိပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့အထိ ဓာတ်ခွဲမူနာစုစုပေါင်း (၁၀,၃၃၁,၇၀၂) ခုအား စစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း (၆၃၄,၅၉၉) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။

ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာများအား နေအိမ်တွင် သီးခြားထားရှိခြင်းနှင့် ဆေးရုံများတွင် သီးခြား ထားရှိကုသမှုပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယနေ့တွင် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ (၃၀) ဦး ရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ စုစုပေါင်း (၆၁၄,၇၅၂) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် သေဆုံးသူ မရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူစုစုပေါင်း (၁၉,၄၉၀) ဦး ရှိပါသည်။

သုတေသနတွေ့ရှိချက်များအရ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံထားသူများတွင် ရောဂါ ပြင်းထန်မှု၊ ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသခံယူမှုနှင့် သေဆုံးမှုတို့ကို လျော့ချနိုင်ပြီး ထပ်ဆောင်းကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံထားခြင်းဖြင့် ရောဂါပြင်းထန်မှု၊ ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသခံယူမှုနှင့် သေဆုံးမှုတို့ကို ပိုမိုလျော့ချ နိုင်ကြောင်းကို တွေ့ရှိရပါသည်။

ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့်အတူယှဉ်တွဲပြီး (Living with COVID) နေထိုင်ရာတွင်

နေထိုင်မှုပုံစံသစ် (New Normal) နည်းလမ်းအား လိုက်နာ၍ နေထိုင်ရမည်ဖြစ်သဖြင့် -

- အသက် (၅) နှစ်နှင့်အထက် ပြည်သူများအားလုံးသည် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အမေ့ထိုးနှံ ပေးလျက်ရှိသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကို အကြိမ်ပြည့်ထိုးနှံခြင်းနှင့် ကာကွယ် ဆေးထိုးနှံပြီး (၆) လ ပြည့်ပြီးပါက ထပ်ဆောင်းကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံခြင်းတို့ကို နီးစပ်ရာ ကျန်းမာရေးဌာနများ၊ ကျေးရွာ/ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများနှင့် ဆက်သွယ်၍ မပျက်မကွက် ခံယူကြရန်၊
- အလုပ်ပိတ်အခန်းများ၊ လူထုထပ်သောနေရာများ၊ အများပြည်သူနှင့် သက်ဆိုင်သောနေရာများ၌ ရှိနေစဉ် ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်းကို စနစ်တကျတပ်ဆင်ရန်၊
- အလုပ်ပိတ်အခန်း၌ လူတစ်ဦးထက်ပို၍ ရှိနေစဉ် လေဝင်/လေထွက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ဖြစ်နိုင်ပါက ပြတင်းပေါက်များအား ဖွင့်ထားရန်၊
- လက်ကို ဆပ်ပြာ၊ ရေ (သို့မဟုတ်) အယ်လ်ကိုဟော (အနည်းဆုံး ၆၀ ရာခိုင်နှုန်း) ပါဝင်သော လက်သန့်ဆေးရည်ဖြင့် စက္ကန့် (၂၀) ကြာ မကြာခဏ ဆေးကြောရန်၊
- လူတစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ခပ်ခွာခွာနေရန်၊
- တတ်နိုင်သမျှ လူစုလူဝေးရှောင်ကြဉ်ရန်၊
- ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်း တပ်ဆင်မထားချိန်၌ ချောင်းဆိုး၊ နှာချေလျှင် တံတောင်ဆစ်ကွေးနှင့် အုပ်၍ ချောင်းဆိုး၊ နှာချေခြင်းစသည့် တစ်ကိုယ်ရေ ကာကွယ်ရေးနည်းလမ်းများကို ဆက်လက် လိုက်နာကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက် စာမျက်နှာ [moh.gov.mm](http://moh.gov.mm) တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

## ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၂၈-၄-၂၀၂၃

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြစ်ကြီးနား	စစ်တွေ	တားဆံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်ကော်	ဟားခါး	ကျွန်းတုံ
92 Ron	၂၀၁၀	၂၀၆၀	၂၀၅၅	၂၀၂၀	၂၀၆၀	၂၀၈၀	၂၀၆၅	၂၀၄၅	၂၁၄၀	၂၁၆၀	၂၀၅၀	၂၀၆၀	၂၀၉၅	၂၀၉၅	၂၁၀၀	၂၃၃၀	၂၈၁၀
95 Ron	၂၀၇၅	၂၁၂၅	၂၁၂၅	၂၀၈၅	၂၁၂၅	၂၁၅၀	၂၁၃၅	၂၁၁၀	၂၂၁၀	၂၂၂၅	၂၁၁၅	၂၁၃၅	၂၁၆၀	၂၁၆၅	၂၁၆၅	၂၃၉၅	၂၈၈၅
HSD (500 ppm)	၁၉၂၀	၁၉၇၀	၁၉၆၅	၁၉၃၀	၁၉၆၅	၁၉၉၀	၁၉၈၅	၁၉၅၀	၂၀၇၀	၂၀၆၅	၁၉၆၀	၁၉၇၀	၂၀၀၅	၂၀၀၅	၂၀၁၀	၂၂၃၅	၃၁၀၀
HSD (50 ppm)	၂၀၀၀	၂၀၅၀	၂၀၄၅	၂၀၁၀	၂၀၄၅	၂၀၇၀	၂၀၆၅	၂၀၃၀	၂၁၅၀	၂၁၄၅	၂၀၄၀	၂၀၅၀	၂၀၈၅	၂၀၈၅	၂၀၉၀	၂၃၁၅	၃၁၃၀
HSD (10 ppm)	၂၀၀၀	၂၀၅၀	၂၀၄၅	၂၀၁၀	၂၀၄၅	၂၀၇၀	၂၀၆၅	၂၀၃၀	၂၁၅၀	၂၁၄၅	၂၀၄၀	၂၀၅၀	၂၀၈၅	၂၀၈၅	၂၀၉၀	၂၃၁၅	၃၁၃၀

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၁၉၀၆	၁၉၇၇
95 Ron	၁၉၇၀	၂၀၄၃
HSD (500 ppm)	၁၈၂၁	၁၈၈၇
HSD (50 ppm)	၁၈၉၅	၁၉၆၂
HSD (10 ppm)	၁၈၉၅	၁၉၆၂

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။  
(၂) သုံးစွဲသူ မိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေးတိုင်ကြား နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

၀၆၇- ၄၀၉၈၈၁၊ ၀၉-၆၉၉၆၁၁၁၆

၀၆၇- ၄၁၁၂၉၊ ၀၉-၄၄၀၄၃၃၇၃၃

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

\* ကျောပိုးမှ  
ယခင်ထက် ပိုမိုရုန်းကန်ရတော့မည် ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် အာဆင်နယ်အသင်း၏ လက်ကျန်ပွဲစဉ် များတွင် ချယ်ဆီး၊ နယူးကာဆယ်၊ ဘရိုက်တန် စသော ကစားရက်သည့် အသင်းများ ကျန်ရှိနေ သေးသည့်အတွက် ဖလားဆွတ်ခူးရေး လမ်းကြောင်း တွင် အခက်တွေ့ဖွယ်ရှိပါသည်။  
အာဆင်နယ်အသင်းသည် ရာသီအစပိုင်း ပွဲစဉ်

များတွင် ပြိုင်ဘက်များကို အခက်အခဲမရှိ အသာစီး ရယူကာ နိုင်ပွဲရလဒ်များ ဖော်ဆောင်နိုင်ခဲ့သော်လည်း နောက်ပိုင်းပွဲစဉ်များတွင် တန်းဆင်းဇန်မှ ဆောက် သမ်တန်၊ တန်းဆင်းဇန်ဖီအားရှိသည့် ဝက်စ်ဟမ်း စသည့် အသင်းများကိုပင် သရေကျအောင်ပင် ရုန်းကန်ရသည့် အခြေအနေအထိ ခြေစွမ်းသိသိ သာသာ ကျဆင်းလာသည်။ ယခုပွဲစဉ်တွင်လည်း မန်စီးတီးအသင်းကသာ ပွဲချိန်တစ်လျှောက် ဖီအား

ပေး ကစားနိုင်ခဲ့ပြီး ဂိုးရရှိနိုင်သည့် အခွင့်အရေးများ၊ ဂိုးပေါက်ကန်သွင်းမှုများ ဖန်တီးနိုင်ခဲ့သည်။ မန်စီးတီးအသင်းအတွက် သွင်းဂိုးများကို ဒီဘရိုင်း၊ စတုန်းစံနှင့် ဟာလန်းတို့က သွင်းယူပေး နိုင်ခဲ့သည်။ အာဆင်နယ်အသင်းအတွက် တစ်လုံး တည်းသော ချေပဂိုးကို ဟိုးဒင်းက သွင်းယူပေး နိုင်ခဲ့သည်။  
ဧပြီ ၂၇ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် မန်စီးတီးနှင့်

အာဆင်နယ်အသင်းတို့အပြင် နောက်တစ်ပတ်နှင့် ဘရိုက်တန်၊ ချယ်ဆီးနှင့် ဘရန်ဖိုဒ်၊ ဝက်စ်ဟမ်းနှင့် လီဗာပူးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည်။ နော်တင် ဟမ်နှင့် ဘရိုက်တန် ပွဲစဉ်တွင် နော်တင်ဟမ်က သုံးဂိုး-တစ်ဂိုး၊ ချယ်ဆီးနှင့် ဘရန်ဖိုဒ်ပွဲစဉ်တွင် ဘရန်ဖိုဒ်က နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုး၊ ဝက်စ်ဟမ်းနှင့် လီဗာပူးက နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။  
အောင်စော်

# ကုန်သွယ်စီးပွားပြည်တွင်းပြည်ပသတင်းများ

## ဝန်ဆောင်မှုကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာအချက်အလက်များ ဘဏ္ဍာတိုက်၌ ဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၇  
မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ လာရောက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုလုပ်မည့် ပြည်ပလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ပြည်တွင်းလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် ဝန်ဆောင်မှု ကုန်သွယ်ရေးဆိုင်ရာကဏ္ဍများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ထုတ်ပြန်ထားသော ပြည်တွင်းဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် ယင်းတို့၏ ပြဋ္ဌာန်းချက် အစီအမံများ (Measures) ကို တစ်နေရာတည်းတွင် လွယ်ကူစွာ စုစည်းရှာဖွေ လေ့လာသိရှိနိုင်ရန်၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပို့ကုန်ကဏ္ဍများကို အထောက်အကူ ပြုနိုင်စေရန်နှင့် နိုင်ငံ၏ယှဉ်ပြိုင်မှုကို မြှင့်တင်စေရန် ရည်ရွယ်၍ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနသည် ဝန်ဆောင်မှုကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ဘဏ္ဍာတိုက် Services Trade and Investment Portal-STIP

အမည်ရှိ Web Portal ကို တည်ထောင်ထားခဲ့သည်။ Enhanced Integrated Framework (EIF) အစီအစဉ်၏ Myanmar Services Trade Enhancement Project - (MSTEP) ပါ Sub-Component 1.3: Services Trade and Investment Portal(STIP)ကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် ရန်အတွက် တင်ဒါအောင်မြင်ခဲ့သည့် အဖွဲ့အစည်း ဖြစ်သည့် Information Matrix ကုမ္ပဏီလီမိတက်နှင့် ကုန်သွယ်ရေးဦးစီးဌာနတို့အကြား လုပ်ငန်းအပ်နှံ ခြင်း သဘောတူစာချုပ်ကို ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက်က စတင်ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီး ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇွန်လတွင် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးခဲ့သည်။ ဝန်ဆောင်မှုကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဆိုင်ရာအချက်အလက်များဘဏ္ဍာတိုက် (Services Trade and Investment Portal-STIP) Web Portal



http://www.servicetrade.gov.mmကို လွှင့်တင် နှင့် IOS Version) ဖြင့်ပါ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇွန်လမှစ၍ ထားရှိပြီး MSTIP အမည်ဖြင့် Mobile App (Android ကြည့်ရှုအသုံးပြုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ ကိုရီး

### ကော့သောင်းကုန်သွယ်ရေးစခန်းမှ ဧပြီလအတွင်း ရေထွက်ကုန်နှင့် အခြားကုန်စည် တန် ၉၀၀ ကျော် ထိုင်းနိုင်ငံသို့ တင်ပို့နိုင်ခဲ့

ကော့သောင်း ဧပြီ ၂၇  
ကော့သောင်း ကုန်သွယ်ရေး စခန်းသည် တစ်ဖက်ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ရေထွက်ပစ္စည်းများကို FOB စနစ်ဖြင့် အဓိက တင်ပို့နေသော ပို့ကုန်အသားစီးရသည့် စခန်း တစ်ခုဖြစ်သည်။ အဓိက တင်ပို့ နေသောပစ္စည်းများမှာ ငါးမျိုးစုံ၊ ငါးစိဖောင်း၊ ပုစွန်၊ ငါးဆားနယ်၊ ကဏန်း၊ ကင်းမွန် (စို/ခြောက်)၊ ခရုနှင့် ငါးမုန့်၊ သီဟိုဠ်စေ့၊ ဆီအုန်းတို့ဖြစ်သည်။ ဧပြီ ၁ ရက်မှ ၁၈ ရက်အထိ ပို့ကုန်တန်ချိန် ၉၀၄ တန်(တန်ဖိုး အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၀ ဒသမ ၉၄၆ သန်း)၊ သွင်းကုန်တန်ချိန် ၅၃၈ တန်၊ (တန်ဖိုး အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၀ ဒသမ ၇၀၈ သန်း)၊



ကုန်သွယ်မှုပမာဏ အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၆၅၄ သန်း ဖြစ် သည်။ အများဆုံးတင်ပို့နိုင်သည့် ပို့ကုန်ပစ္စည်းမှာ ငါးမျိုးစုံနှင့် ကင်းမွန်၊ ပဲ၊ ကဏန်းချေးပုံး၊ ဆီအုန်းစေ့တို့ဖြစ်ပြီး အများဆုံး တင်သွင်းခဲ့သည့် သွင်းကုန် ပစ္စည်းများမှာ ပီလောပီနီမုန့်၊ ဆား၊ ဒီဇယ်၊ ဓာတ်ဆီ၊ ဆော်ဒါ မုန့်၊ ဆိုဒီယမ်ကာဗွန်နိတ်၊ ကျောက်ချဉ်၊ ထုံးမုန့်၊ ဆိုးဆေး မုန့်တို့ဖြစ်ကြောင်း ကော့သောင်း ကုန်သွယ်ရေးစခန်းမှ သိရသည်။ ၀၀၈

### ပြည်ခရိုင်မှ ထွက်သည့်နှမ်းများ ဈေးကွက်သို့ ဝင်ရောက်မှုနည်းပါးနေ

ပဲခူး ဧပြီ ၂၇  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင်အတွင်း နွေနှမ်းများ စိုက်ပျိုးနေပြီဖြစ်သော်လည်း စိုက်ပျိုးပမာဏ နည်းပါး လျက်ရှိကာ ဈေးကွက်အတွင်း၌လည်း နှမ်းဝင်ရောက်မှု နည်းပါးလျက်ရှိကြောင်း DOCA ပဲခူးက သတင်း ထုတ်ပြန်ထားသည်။ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင်တွင် နွေနှမ်းများ စိုက်ပျိုးနေပြီဖြစ်သော်လည်း အနည်းငယ်သာ စိုက်ပျိုးထားကြောင်း သိရသည်။ ရွှေတောင်မြို့နယ် နှင့် ပေါက်ခေါင်းမြို့နယ်တို့တွင် ဧကအနည်းငယ်သာ စိုက်ပျိုးပြီး ထွက်ရှိလာသောနှမ်းများကို တောင်သူ အချို့က မိုးရာသီတွင် စိုက်ပျိုးရန် မျိုးအဖြစ် ထားကြ ပြီး မိမိစားသုံးရန်အတွက် ဆီကြိတ်ခွဲကြောင်း သိရသည်။ ဈေးကွက်တင်၍ ရောင်းချရန် ပစ္စည်း အနည်းငယ်သာရှိ၍ ရောင်းချမှုနည်းကြောင်း သိရ သည်။ ယခုဧပြီလတွင် နှမ်းဝင်ရောက်မှု နည်းပါးပြီး ပွဲရုံများတွင် အရောင်းအနည်းငယ် ပါးသွားကာ ဆီကြိတ်နှမ်းနီသာ ရံဖန်ရံခါ အရောင်းအဝယ် ဖြစ်ကြောင်း ကုန်သည်အချို့က ပြောသည်။ နှမ်းတင်ပို့သော ဝယ်လက်များက သင်္ကြန်ပြီး အချိန်ဖြစ်၍ အရောင်းအဝယ် ခေတ္တရပ်ထားသော ကြောင့် ပြည်ဈေးကွက်တွင် နှမ်းဈေးသာဖြစ်ပြီး အရောင်းအဝယ် ပါးနေခြင်းလည်းဖြစ်သည်။ ယခုအပတ် နှမ်းဈေးနှုန်းများအနေဖြင့် နှမ်းနီ သုံးတင်းတစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၇၀၀၀ ဖြင့် ယခင် မတ်လဈေးနှုန်းနှင့် နှိုင်းယှဉ်ကြည့်လျှင် ကျပ် ၅၀၀၀ ခန့် ဈေးများ ကျဆင်းလာခဲ့သည်။ ထို့အတူ နှမ်းနက်မှာလည်း ဧပြီလတတိယပတ်တွင် သုံးတင်း တစ်အိတ်လျှင်ကျပ် ၁၈၅၀၀၊ စမုန်နက်နှမ်းသုံးတင်း တစ်အိတ်လျှင်ကျပ် ၂၀၀၀၀ဖြင့် ယခင်မတ်လနှင့် နှိုင်းယှဉ်လျှင် နှမ်းနက်နှင့် စမုန်နက်နှမ်းမှာသုံးတင်း တစ်အိတ်လျှင်ကျပ် ၉၅၀၀၀ ခန့် ဈေးကျဆင်းလာ ကြောင်း တွေ့ရသည်။ နှမ်းဈေးများ ကျဆင်းလာ သော်လည်း ဝယ်လိုအားနည်းသွားသဖြင့် ပွဲရုံများ ၌ ယခုအပတ်တွင် အရောင်းအဝယ်ပါးလာကြောင်း သိရသည်။ ၀၀၈

### မြိတ်ဒေသ ရေလုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းများနှင့် စက်သုံးဆီများ ပုံမှန်တင်သွင်း

မြိတ် ဧပြီ ၂၇  
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မြိတ်ဒေသအတွင်း သုံးစွဲလျက်ရှိသည့် စက်သုံးဆီများကို ထိုင်းနိုင်ငံမှ တင်သွင်းသုံးစွဲလျက်ရှိရာ ဧပြီ ၁၉ ရက်မှ ၂၄ ရက်အတွင်း ဒီဇယ်ဆီတန် ၁၁၀၀ နှင့် ရေလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ ၁၇ ဒသမ ၁၁ တန် တင်သွင်းနိုင်ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်းတင်သွင်းမှုပမာဏမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၀ ဒသမ

၉၇၄ သန်းဖိုးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြိတ်ဒေသတွင်း ဓာတ်ဆီတစ်လီတာလျှင် ၂၃၁၈ ကျပ်နှင့် ဒီဇယ်တစ်လီတာလျှင် ၂၄၃၁ ကျပ်ဖြင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချလျက်ရှိပြီး ကျပ်/ တတ်ငွေလဲနှုန်းမှာ တစ်ဘတ်လျှင် ၈၃ ကျပ်ဖြင့် အရောင်းအဝယ် ဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်။ ၀၀၈

## တစ်ပတ်အတွင်း ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဈေးကွက်

ယခုသီတင်းပတ်အတွင်း ရန်ကုန်ဘုရင့်နောင်ဈေးကွက်တွင် ဆန်၊ ကြက်သွန်ဖြူ၊ ငရုတ်၊ သကြားနှင့် ကုလားပဲခြမ်း ဈေးတက်လာသည်။ သကြားလက်ကား တစ်ပိဿာကျပ် ၃၁၀၀- ၃၂၀၀ နှုန်း ရှိလာသည်။ မတ်ပဲနှင့် ပဲစင်းငုံနီ ဈေးနှုန်းအမြင့်ဆုံးသို့ ရောက်လာသည်။ စားအုန်းဆီ၊ ကြူကုတ်ကြက်သွန်ဖြူ ဈေးကျလာသည်။ ဆန် ရန်ကုန်ဆန်ဈေးကွက်တွင် ဈေးနှုန်းအတက်ကြမ်းလာသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ ဧပြီ ၂၄ ရက်မှစ၍ ဆန်ဈေးတက်လာသည်။ ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် နံကားဆန်ကြမ်းတစ်အိတ် ကျပ် ၅၈၀၀၊ ရက် ၉၀ နွေ ဆန်ကြမ်းတစ်အိတ်ကျပ် ၆၂၀၀၊ ပေါ်ကျွဲတစ်အိတ် ကျပ် ၇၄၀၀ ရှိသည်။ ပေါ်ဆန်းဆန်သစ်တစ်အိတ် ဈေးနှုန်းများမှာ ဘိုကလေးနယ် ထွက်ကျပ် ၈၂၀၀၊ ဖျာပုံနယ်ထွက် ကျပ် ၈၉၀၀၊ မြောင်းမြနယ်ထွက် ကျပ် ၉၀၀၀၊ ရွှေဘိုနယ်ထွက် ကျပ် ၁၀၆၀၀ နှုန်း အသီးသီးရှိသည်။ ဆီ ဧပြီ ၂၄ ရက်မှ ၃၀ ရက်အထိ ရန်ကုန်အထိုင် လက်ကားရည်ညွှန်းဈေး စားအုန်းဆီတစ်ပိဿာ ကျပ် ၄၆၈၀ နှုန်းရှိရာ ယခင်အပတ်ထက်

ရည်ညွှန်းဈေးတစ်ပိဿာကျပ် ၁၁၀ ဈေးကျလာသည်။ ရန်ကုန်ဆီ ဈေးကွက်တွင် ဧပြီ ၂၂ ရက် လက်ငင်းအလှယ် လက်ကားပီပီဈေး တစ်ပိဿာကျပ် ၆၃၅၀ နှုန်းရှိခဲ့ရာမှ ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် ကျပ် ၆၁၀၀- ၆၁၅၀ နှုန်းသာရှိသည်။ လမ်းမတော်မြို့နယ် ညောင်ပင်လေးဈေးအတွင်း တစ်ပိဿာကျပ် ၆၂၀၀ ဖြင့် ရောင်းချလျက်ရှိသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ ပဲအမျိုးမျိုး ဧပြီ ၂၆ ရက် ရန်ကုန်ပဲဈေးကွက်တွင် မတ်ပဲ (RC) တစ်တန် ကျပ် ၂၁၅၀၀၀ (SQ/RC) တစ်တန် ကျပ် ၂၃၅၅၀၀၀ ၊ ပဲစင်းငုံနီ တစ်တန် ကျပ် ၂၄၃၀၀၀၀ ၊ ပဲတီစိမ်း ခရမ်းရွှေငါ ထိပ်စတစ်ပိဿာ ကျပ် ၃၇၅၀၊ ကုလားပဲခြမ်း တစ်ပိဿာ ကျပ် ၄၉၀၀-၅၀၀၀ ကနှုန်းရှိသည်။ မတ်ပဲနှင့် ပဲစင်းငုံနီ ဈေးနှုန်းသည် ၂၀၂၂ နှင့် ၂၀၂၃ ခုနှစ်များအတွင်း ယခုရက် အထိအမြင့်ဆုံးဈေးနှုန်း ဖြစ်လာသည်။ ကြက်သွန်နီ ဧပြီ ၂၆ ရက် ရန်ကုန်ဈေးကွက်သို့ ကြက်သွန်နီ ပိဿာချိန် ၁၂၀၀၀၀ ဝင်ရောက်ပြီး လက်ကား ကြက်သွန်နီတစ်ပိဿာဈေးနှုန်းမှာ ဆိပ်ဖြူ နယ်စလတ်ချော ကျပ် ၁၃၅၀၊ လတ်သန့်ကျပ် ၁၅၅၀၊ လတ်ကြီး ကျပ်

၁၆၀၀ ၊ ရယ်ကျပ် ၁၃၅၀ နှုန်းရှိသည်။ ကြက်သွန်ဖြူ/ အာလူး/ ငရုတ် ဧပြီ ၂၆ ရက် ရန်ကုန်ဈေးကွက်တွင် ရှမ်းအောင်ပန်း ကြက်သွန်ဖြူ တစ်ပိဿာဈေးနှုန်းမှာ ထူး၂ - ကျပ် ၃၆၀၀ ၊ ထူး ၃ - ကျပ် ၄၃၀၀၊ ထူး ၄ - ကျပ် ၄၆၀၀ ၊ ထူး ၅ - ကျပ် ၄၉၀၀ နှုန်းရှိပြီး ကြူကုတ် ကြက်သွန်ဖြူမှာ ကျပ် ၅၀၅၀-၅၁၀၀ နှုန်းရှိသည်။ ဧပြီ ၂၆ ရက် ရန်ကုန်အာလူး ဈေးကွက်တွင် အာလူးတစ်ပိဿာ ဈေးနှုန်းများမှာ A1 ကျပ် ၁၃၀၀ ၊ OK ကျပ် ၁၅၀၀ ၊ S1 ကျပ် ၁၆၅၀ ၊ S2 ကျပ် ၁၆၀၀ နှုန်း ရှိသည်။ ဧပြီ ၂၆ ရက် ရန်ကုန်ငရုတ်ဈေးကွက်တွင် မြစ်ဝကျွန်းပေါ်အိမ်မဲ ငရုတ်ရည် တစ်ပိဿာ လက်ကားဈေးကျပ် ၁၀၅၀၀-၁၁၀၀၀ ၊ ပန်းရံ ငရုတ်ရည်ကျပ် ၁၂၀၀၀-၁၂၃၀၀ ၊ မြားနီငရုတ်ရည်ကျပ် ၁၁၀၀၀ နှုန်း ရှိသည်။ မိုးထောင်ဒီမို လက်ကားတစ်ပိဿာကျပ် ၁၁၅၀၀-၁၂၅၀၀၊ မြစ်ဝငရုတ်ပွကျပ် ၁၃၅၀၀-၁၅၀၀၀၊ ဆင်ဖြူကျွန်း ငရုတ်ပွ ကျပ် ၁၄၀၀၀-၁၇၀၀၀ နှုန်းရှိသည်။ အောင်ခင်နိုင်



လယ်ဝေးမြို့နယ် လေဘေးသင့်ပြည်သူများကို အခြေခံစားသောက်ကုန်များ ထောက်ပံ့

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇
နေပြည်တော် လယ်ဝေး
မြို့နယ်တွင် လေဆင်နှာမောင်း
တိုက်ခတ်မှု ဖြစ်ပွားခဲ့သော
တံတားဦးကျေးရွာနှင့် အောင်မြင်
ကုန်းကျေးရွာတို့မှ ဒေသခံ ရွာသူ
ရွာသားများကို မြန်မာနိုင်ငံ
ကြက်ခြေနီအသင်းမှ အခြေခံ
စားသောက်ကုန်များ ထောက်ပံ့
ပေးအပ်ပွဲကို ဧပြီ ၂၆ ရက်က
အဆိုပါကျေးရွာများတွင် ပြုလုပ်
ရာ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း
ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာမျိုးညွန့် တက်
ရောက်ပြီး လေဘေးသင့်ပြည်သူ
များကို အခြေခံစားသောက်ကုန်
များ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ကာ
ရင်းရင်းနှီးနှီး အားပေးစကား
ပြောကြားသည်။
ထိုသို့ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ရာ
တွင် တံတားဦးကျေးရွာမှ
အိမ်ထောင်စု ၉၆ စု နှင့် အောင်မြင်
ကုန်းကျေးရွာမှ အိမ်ထောင်စု ၁၆၉
စု စုစုပေါင်းအိမ်ထောင်စု ၂၆၅ စု
အတွက် အိမ်ထောင်စုတစ်စုလျှင်



ဆန် ခြောက်ပြည်အိတ်တစ်အိတ်၊
ဆီ ၅၀ ကျပ်သားတစ်ဘူး၊
ခေါက်ဆွဲခြောက် ၁၂ ထုပ်၊ ငါး
သေတ္တာသုံးဘူးတို့ကို ထောက်ပံ့
ပေးအပ်သည်။ (အပေါ်ပုံ)
အဆိုပါပေးအပ်ပွဲသို့ ဒုတိယ
ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ တင်တင်လေး၊
အချိန်ပြည့် အလုပ်အမှုဆောင်
ဒေါက်တာ ဒေါ်ရီရီတင်၊
နေပြည်တော် ကြက်ခြေနီ
ကြီးကြပ်မှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ
ဦးအောင်ချို၊ အသင်းဌာနချုပ်
ဒုတိယအထွေထွေအတွင်းရေးမှူး၊

ညွှန်ကြားရေးမှူးများနှင့် တာဝန်
ရှိသူများ တက်ရောက်ကြ
သည်။
အဆိုပါ လေဆင်နှာမောင်း
တိုက်ခတ်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သော ဧပြီ ၂၁
ရက် ညနေပိုင်းကလည်း
နေပြည်တော်မှ ကြက်ခြေနီ
စေတနာလုပ်အားရှင် များသည်
အဆိုပါ ကျေးရွာများသို့ အချိန်နှင့်
တစ်ပြေးညီ သွားရောက်ခဲ့ပြီး
အပျက်အစီးများကို ကူညီ
ရှင်းလင်းပေးခြင်း၊ ရွာသူရွာသား
များ ဘေးလွတ်ရာသို့ ရွှေ့ပြောင်း

ရာတွင် ကူညီခြင်း၊ မိသားစုချင်း
အဆက်အသွယ် ရရှိစေရန်
ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ ထိခိုက်
ဒဏ်ရာရရှိသူများကို ရှေးဦးပြုစု
စောင့်ရှောက်ပေးခြင်း၊ ဆေးရုံ
များသို့ ဆက်လက်ပို့ဆောင်ရန်
လိုအပ်သည့် လူနာများကို
ကြက်ခြေနီ လူနာတင်ယာဉ်များ
ဖြင့် ပို့ဆောင်ပေးခြင်း စသည့်
လူမှုကရုဏာအကူအညီပေးခြင်း
များကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း
သိရသည်။
သတင်းစဉ်

မြို့သစ်မြို့နယ်ရှိ ကျေးလက်လမ်း၊ တံတားများ
အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်

မြို့သစ် ဧပြီ ၂၇
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မြို့သစ်မြို့နယ် ကျေးလက်လမ်း၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီး
ဌာနမှ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ပြည်ထောင်စု(ပြင်/ထိန်း) ရန်ပုံ
ငွေကျပ်သန်း ၁၉ ဒသမ ၅၀၀ နှင့် ငွေကျပ်သန်း ၁၉ ဒသမ ၂၅၀ တို့ဖြင့်
ကျေးလက်လမ်းတံတားများ အဆင့်မြှင့်တင် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း
များ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။
ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရေကြည်ပင်-တောင်တွင်းကြီး- မြို့သစ်-
နတ်မောက်လမ်း(၀.၈km.1km) အကြားနှင့် (1km.2km)ကြား စုစုပေါင်း
နှစ်ကီလိုမီတာအား မြေသားတာပေါင်တင်ခြင်းနှင့် ကျောက်ရေမြေခင်း
ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းရာနှုန်းပြည့် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေတို့ကို
ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ နေပြည်တော်
(ရုံးချုပ်)မှ အင်ဂျင်နီယာ ဦးထွန်းဝေ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်
လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ကွင်းဆင်း
စစ်ဆေးသည်။ (အောက်ပုံ)
အဆိုပါလမ်းသည် ရေကြည်ပင်ကျေးရွာ၊ သီးကုန်းကျေးရွာနှင့်
ဝန်ချီကျေးရွာများရှိ အိမ်ခြေ ၇၂၈ အိမ်၊ လူဦးရေ ၃၅၉၀ တို့၏ ပညာရေး၊
ကျန်းမာရေး၊ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန် အကျိုးပြုလျက်ရှိ
ကြောင်း မြို့နယ်ကျေးလက်လမ်း ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနဦးစီးအရာရှိ
ဦးကျော်နိုင်ဦးထံမှ သိရသည်။
ကိုဇော် (ပြန်/ဆက်)



ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်ရန် မြန်မာ ယူ-၂၂ အမျိုးသားဘောလုံးအသင်း ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာ

မြန်မာ ယူ-၂၂ အမျိုးသားဘောလုံး
အသင်းသည် (၃၂) ကြိမ်မြောက်
ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်ရန် ဧပြီ ၂၇
ရက် ညပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့မှ
ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာ
သွားသည်။
မြန်မာ ယူ-၂၂ အမျိုးသား
ဘောလုံးအသင်းတွင် အုပ်ချုပ်သူ-
ဦးစည်သူဝင်း၊ နည်းပြချုပ်-
ဖိုက်အွန်ဘိုင်နာ (ဂျာမနီ)၊ လက်
ထောက်နည်းပြများ အဖြစ်
လောရင့်မီ၊ ဦးဇော်ဝင်းထွန်း၊
ဂိုးနည်းပြ-အန်ဒရီ၊ ဦးဇော်

လင်းအောင်၊ ကြံ့ခိုင်ရေးနည်းပြ-
ရစ်ချက်၊ ဆရာဝန်-ဒေါက်တာ
ကျော်သန့်ဇင်၊ မီဒီယာတာဝန်ခံ-
ဦးဇော်မင်းထိုက်၊ အားကစား
သမားများအဖြစ် ဂိုးသမား-
ပြည့်ဖြိုးသူ (ရတနာပုံ)၊
ဟိန်းထက်စိုး (ဧရာဝတီ)၊
နောက်တန်း- ရှင်းသန့်အောင်
(ဟံသာဝတီ)၊ ကောင်းထက်ပိုင်
(ရတနာပုံ)၊ ထူးမြတ်ခန့် (ကချင်
ယူနိုက်တက်)၊ လတ်ဝေဘုန်း
(ရှမ်းယူနိုက်တက်)၊ သက်ဟိန်းစိုး
(ရတနာပုံ)၊ ညက်လင်းထက်

(ရန်ကုန်)၊ နောင်နောင်စိုး
(ရတနာပုံ)၊ အလယ်တန်း-
အောင်မျိုးခန့် (ရတနာပုံ)၊
အာကာကျော် (မဟာယူနိုက်
တက်)၊ ရန်ကျော်စိုး (ရန်ကုန်)၊
ဇော်ဝင်းသိန်း (ရန်ကုန်)၊ ရဲရင့်ဖြိုး
(ဧရာဝတီ)၊ ခွန်ကျော်ဇင်ဟိန်း
(ဟံသာဝတီ)၊ ရှေ့တန်း-ချစ်အေး
(ရတနာပုံ)၊ ဥက္ကာနိုင် (ရန်ကုန်)၊
စွမ်းထက် (ရတနာပုံ)၊ အောင်သီဟ
(ဧရာဝတီ) နှင့် ဟိန်းထက်အောင်
(ဆီလန်ဂေါ့၊ မလေးရှား) တို့ ပါဝင်
ကြသည်။ မြန်မာ ယူ-၂၂ အသင်း

သည် ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲအတွက်
မတ်လနောက်ဆုံးပတ်တွင် စတင်
လေ့ကျင့်ခဲ့ပြီး ပြိုင်ပွဲအကြို
ပြင်ဆင်မှုအဖြစ် ဧပြီ ၁၁ ရက်မှ
၂၀ ရက်အထိ ထိုင်းနိုင်ငံ၌
သွားရောက်လေ့ကျင့်ကာ ထိုင်း
ကလပ်အသင်းများနှင့် ခြေစမ်း
ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည်။
ဆီးဂိမ်းအမျိုးသားဘောလုံး
ပြိုင်ပွဲကို ဧပြီ ၂၉ ရက်မှ မေ ၁၆
ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး
မြန်မာအသင်းသည် အုပ်စု (က)
တွင် အိမ်ရှင်ကမ္ဘောဒီးယား၊ အင်ဒို
နီးရှား၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ တီမောတို့နှင့်
ကျရောက်နေသည်။ မြန်မာ
အသင်းသည် အုပ်စုပွဲများအဖြစ်
မေ ၂ ရက်တွင် တီမောအသင်း၊
မေ ၄ ရက်တွင် အင်ဒိုနီးရှားအသင်း၊
မေ ၇ ရက်တွင် ကမ္ဘောဒီးယား
အသင်း၊ မေ ၁၀ ရက်တွင်
ဖိလစ်ပိုင်အသင်းတို့နှင့် ယှဉ်ပြိုင်
ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ ရဲရင့်လွင်
ဓာတ်ပုံ-MFF

ရသေ့တောင်မြို့နယ်၌ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး
စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ ဆွေးနွေးသုံးသပ်

ရသေ့တောင် ဧပြီ ၂၇
ရခိုင်ပြည်နယ် ရသေ့တောင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်
ရေးဦးစီးဌာနက ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော်
ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစီမံကိန်းနှင့်
မြစ်မ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ သုံးသပ်ဆွေးနွေးပွဲအခမ်း
အနားကို ဧပြီ ၂၅ ရက်က မြို့နယ်ကျေးလက်ဦးစီးဌာနရုံးခန်းမ၌
ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)
အဆိုပါစီမံကိန်းသုံးသပ်ဆွေးနွေးပွဲသို့ မြို့နယ်မြစ်မ်းရောင်ကြီးကြပ်
ရေးကော်မတီဝင်များ၊ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း စီမံကိန်း
ကော်မတီဝင်များနှင့် မြစ်မ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းကော်မတီဝင်များ
တက်ရောက်ကြသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ကျေးလက်ဦးစီးဌာန
ဦးစီးမှူး ဦးတင်မောင်ဦး (လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး - နည်းပညာ)
က ရှင်းလင်းဆွေးနွေးရာတွင် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ၌
အားသာချက်၊ အားနည်းချက်များနှင့်အခက်အခဲများ ကြုံတွေ့ကြရမည်
ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ယင်းအခက်အခဲများ ကျော်လွှားအောင်မြင်ပြီးမြောက်
သောစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုအပေါ် တက်ရောက်လာ
ကြသည့် ကျေးရွာကော်မတီဝင်များက ဆွေးနွေးတင်ပြကြရန် ရှင်းလင်း
ပြောကြားသည်။
အောင်လှဖြူ(ရမ်းဗြ)



ပူတာအိုခရိုင်၌ အထွက်တိုးစပါး ဆင်းဧကရီ-၃ စိုက်ပျိုးနည်းပညာပေးသင်တန်းဖွင့်

ပူတာအို ဧပြီ ၂၇
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း
ဝန်ကြီးဌာန စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့်
ပူတာအိုခရိုင် ဒေသဝမ်းစာဖူလုံရေးအတွက်
မျိုးပြောင်းလဲခြင်း၊ စိုက်နည်းစနစ်ပြောင်းလဲ
ခြင်း၊ ဓာတ်မြေဩဇာနှင့် သဘာဝမြေဩဇာ
အချိုးကျ ရောစပ်သုံးစွဲခြင်းတို့ကို တောင်သူ
အချင်းချင်း လက်ဆင့်ကမ်းမျှဝေနိုင်ရေး
အကျိုးဆောင် တောင်သူစိုက်ပျိုးရေး စေတနာ့
ဝန်ထမ်းများအား အထွက်တိုးစပါး
ဆင်းဧကရီ-၃ စိုက်ပျိုးနည်းပညာပေးသင်တန်း
ဖွင့်ပွဲကို ဧပြီ ၂၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက
ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနရုံး၌ ကျင်းပသည်။
အခမ်းအနားတွင် ဒုတိယခရိုင်အုပ်ချုပ်

ရေးမှူး ဦးသန်းထွေးက သင်တန်းဖွင့်
အမှာစကား ပြောကြားပြီး ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေး
ဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးမြင့်ထွေးက
ဒေသဝမ်းစာဖူလုံရေးအတွက် ဆောင်ရွက်
ရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် ဆောင်ရွက်
ရမည့်အချက်များအား ရှင်းလင်းပြောကြားကာ
ခရိုင်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး
ဦးမျိုးရှိန်က ဒေသဝမ်းစာဖူလုံရေးအတွက်
ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။
ဆက်လက်၍ ဒုတိယခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊
ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး၊ ခရိုင်စီမံကိန်းဦးစီး
မှူးနှင့် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးကျော်ခိုင်
တို့က ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခုနှစ် စိုက်ပျိုးရာသီတွင်
စိုက်ပျိုးသွားမည့် ဆင်းဧကရီ-၃ (CS)မျိုးစေ့

များကို တောင်သူများထံ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပြီး
ခရိုင်ဦးစီးမှူး၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး၊ ခရိုင်ဦးစီး
အရာရှိ ဦးမျိုးနိုင်သောင်းတို့က မျိုးပြောင်းလဲ
စိုက်ပျိုးခြင်း၊ စိုက်နည်းစနစ် ပြောင်းလဲ
ခြင်းနှင့် ဓာတ်မြေဩဇာနှင့် သဘာဝမြေဩဇာ
အချိုးကျရောစပ် သုံးစွဲခြင်းတို့ကို တောင်သူ
များအား အသိပညာပေးဆွေးနွေးပို့ချသည်။
အဆိုပါသင်တန်းသို့ ပူတာအို၊ မချမ်းဘော့
မြို့နယ်များမှ အကျိုးဆောင်တောင်သူ
စိုက်ပျိုးရေးစေတနာ့ဝန်ထမ်း စုစုပေါင်း ၃၀ နှင့်
စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနဝန်ထမ်း ၂၀ စုစုပေါင်း
၅၀ တို့အား သင်တန်းကာလနှစ်ရက်ကြာ
ဆွေးနွေးပို့ချပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း
သိရသည်။
ဖုန်ကန်(ပူတာအို)

ရွှေသွေးဂျာနယ်ထွက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
ပုံနှိပ်ရေးနှင့်
ထုတ်ဝေရေးဦးစီးဌာန
စာပေဗိမာန်ရုံးက
အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း
ရွှေသွေးဂျာနယ်ကို
ထုတ်ဝေဖြန့်ချိလျက်ရှိသည်။

ဖြစ်ပွယ် ပြောထားသည့်အကြောင်း
ထားသည့် “ဖိုးလပြည့်” တစ်မျက်နှာကားတန်း၊
ငှက်အုပ်စုရန်မှ ကာကွယ်ပေးလိုက်သည့်
ဝတ်ရည်စုပ်ငှက်လေး၏ ကျေးဇူးကို ပြန်ဆပ်
သည့် ပေါက်ဖတ်လေးအကြောင်း တင်ဆက်
ထားသော “သူငယ်ချင်းကောင်း” နှစ်မျက်နှာ
ကာတွန်း၊ စက္ကူလှေလေးသည် သူ၏အလှ
အပေါ် မာန်တက်ခဲ့သော်လည်း မိုးရေကြောင့်
သူ့ဘဝပျက်စီးသွားရသည့် အကြောင်း
တင်ဆက်ထားသည့် “မမြသောအလှ”
နှစ်မျက်နှာကားတန်း၊ ကဆုန်လတွင် လေညှင်း
များတိုက်ကာ စကားပန်းများပွင့်ပုံ၊ ရေအိုး
ကိုယ်စီ ခေါင်းမှာရွက်ပြီး ညောင်ရေသွန်း
လောင်းပုံနှင့် ငါးများလွှတ်ပုံအကြောင်း ရေးဖွဲ့
ထားသည့် “ညောင်ရေသွန်းပွဲတော်” ကဗျာ
ကဏ္ဍ၊ ဘုန်းဆင့်သူ ဂစ်တာတီးပြီး သီချင်း
ဆိုသည်ကို နားထောင်မည်ဆိုလျှင် ဝမ်းပါ
ဆောင်သွားသင့်ကြောင်း တင်ဆက်ထားသည့်
“ဘုန်းဆင့်သူ-အဆိုကျော်” မျက်နှာဝက်
ကာတွန်း၊ သုတကဏ္ဍ၊ အင်္ဂလိပ်စာသင်ခန်းစာ



ကဏ္ဍ၊ ညဏ်စမ်းကဏ္ဍ၊ ဝတ္ထုကဏ္ဍနှင့် ပုံပြင်
ကဏ္ဍအပါအဝင် ကဏ္ဍစုံလင်စွာ ထွက်ရှိပြီ
ဖြစ်ရာ တစ်စောင်လျှင် ငွေကျပ် ၄၀၀ ဖြင့်
စာပေဗိမာန် စာအုပ်အရောင်းဆိုင်များတွင်
ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ချောက်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများသို့
နွေရာသီသောက်သုံးရေ ပြတ်လပ်မှုမရှိစေရေး
ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ချောက် ဧပြီ ၂၇
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ချောက်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်
ရေးဦးစီးဌာနက ချောက်မြို့နယ်အတွင်းရှိကျေးရွာများသို့ နွေရာသီကာလ
တွင် သောက်သုံးရေပြတ်လပ်မှု မရှိစေရေးအတွက် လက်ရှိအသုံးပြုနေ
သော ရေအရင်းအမြစ်များ ပုံမှန်လည်ပတ်သုံးစွဲနိုင်မှု ရှိ မရှိ အခြေအနေ
များကို တာဝန်ရှိသူများက ဧပြီ ၂၄ ရက်က ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း
သိရသည်။
ထိုသို့ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာတွင် ချောက်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ
ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ကြည်မြင့်နှင့်
ဝန်ထမ်းများသည် သစ်တိုက်ကျေးရွာအုပ်စု စမ်းနီကျေးရွာနှင့်
ကျောက်ရဲကျေးရွာအုပ်စု အေးကျေးရွာတို့၌ ဌာနမှ ဆောင်ရွက်ခဲ့သော
ရေအရင်းအမြစ်များ ပုံမှန်လည်ပတ်သုံးစွဲမှု ရှိ မရှိ အခြေအနေနှင့် လက်ရှိ
သောက်သုံးရေသုံးစွဲနေမှု အခြေအနေများကို သက်ဆိုင်ရာ ကျေးရွာ
တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးပြီး မြို့နယ်ဦးစီးမှူးက
ကျေးရွာတာဝန်ရှိသူများအား သောက်သုံးရေပြတ်လပ်မှုများ ဖြစ်ပေါ်
လာပါက မြို့နယ်ကျေးလက်ရုံးသို့ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ အသိပေး
အကြောင်းကြားရန် မှာကြားပြီး လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း
ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အထွေး

ဗျာပုံမြို့၌ ကမ်းနီးကမ်းဝေးရေလုပ်ငန်းရှင်များအား ငါးသားပေါက်ရာသီ၊
ငါးများဥချချိန်ရာသီဖြစ်သည့် ဧပြီ၊ မေ၊ ဇွန်လများတွင် ငါးဖမ်းဆီးမှုမရှိစေရေး အသိပညာပေး

ဗျာပုံ ဧပြီ ၂၇
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဗျာပုံ
မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကမ်းနီး
ကမ်းဝေး ရေလုပ်ငန်းရှင်များအား
ဗျာပုံခရိုင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ
ခရိုင်ဦးစီးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ
က တွေ့ဆုံ၍ ငါးသားပေါက်ရာသီ
ကာလဖြစ်သော ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ၊
မေ၊ ဇွန်လ သုံးလအား ငါးဖမ်းရ
ရာသီအဖြစ် သတ်မှတ်ထားရှိမှုနှင့်
ပတ်သက်၍ ငါးဖမ်းရေယာဉ်များ
အား မတ် ၃၁ ရက်တွင် သက်ဆိုင်
ရာ စစ်ဆေးရေးစခန်းများသို့
ဝင်ရောက်ရမည်ဖြစ်ပြီး ငါးဖမ်း
ရ ရာသီကာလအတွင်း ပင်လယ်



ပြင်တွင် ကျားဖောင်များ လုပ်ငန်း
လုပ်ကိုင်မှုမရှိစေရေး၊ ကမ်းနီး
ကမ်းဝေး လုပ်ငန်းရှင်များအား
တွေ့ဆုံပွဲကို ဧပြီ ၂၆ ရက် နံနက်
ပိုင်းက ဘုန်းကြီးသောင်ကျေးရွာ
အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးတွင် ဘုန်းကြီး
သောင်ရွာနှင့် ချောင်းဝရွာရှိ
ကျားဖောင်ရေလုပ်ငန်းရှင် ၅၃
ဦးနှင့် တွေ့ဆုံပြီး မွန်းလွဲပိုင်းတွင်
သတင်းစဉ်

ခါးပြတ်ရေ လုပ်ငန်းရှင်များ
အသင်းရုံး၌ ကျားဖောင်လုပ်ငန်း
ရှင် ၅၅ ဦးတို့အား တွေ့ဆုံပြီး
အသိပညာပေး ဆောင်ရွက်သည်။
ထိုသို့ ကမ်းနီးကမ်းဝေး
ရေလုပ်ငန်းရှင်များအား ငါးသား
ပေါက်ရာသီကာလ ဧပြီ၊ မေ၊
ဇွန်လများ၌ ငါးဖမ်းရေး
အသိပညာပေးဆောင်ရွက်ရာတွင်
ဗျာပုံခရိုင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန
မှ ဦးကိုကိုလွင်က ငါးဖမ်းရေယာဉ်
အဖြစ် ၂၀၂၃ ခုနှစ်
(ဧပြီ၊ မေ၊ ဇွန်) လတို့တွင် ငါးသား
ပေါက်ရာသီ၊ ငါးများ ဥကပ်သည့်
ရာသီဖြစ်သည့်အတွက် ငါးဖမ်း
ရေယာဉ်များနှင့် ကမ်းနီးကမ်းဝေး
လုပ်ငန်းရှင်များက သိရှိလိုသည်
များကို အသီးသီးဆွေးနွေးခဲ့ကြ
ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်

မြန်မာ့အလင်း
စာတည်းမှူးချုပ် - အောင်နိုင်ဦး
ခေတ္တစာတည်းမှူး - မြင့်စိုး
သတင်းထောက်မှူး - ခင်ရတနာ
စာတည်းများ - ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်၊ သိမ့်သိမ့်စိုး
ဘာသာပြန် - ခြူးစန္ဒီနွေ၊ တင်လင်းအောင်
စာတည်း - ကျော်သူဝင်း၊ ဇင်ဦး၊ တင်မောင်လွင်၊
အကြီးတန်း - ဟိန်းထက်ဇော်၊ နေဝင်းထွန်း(၂)
သတင်းထောက်များ - ဝေသူနွယ်၊ ဇော်ပိုင်အောင်၊ ခင်ဖြူထွေး
အငယ်တန်း - တင်စိုး
သတင်းထောက်များ - သုတေသန - အိအိခင်နှင့် အဖွဲ့
စာဖြင့် - အေးအေးမိုးလှိုင်နှင့် အဖွဲ့
စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် - သန်းထွန်းအောင်နှင့် အဖွဲ့
ဒီဇိုင်း - အိမေးနှင့် အွန်လိုင်း - သက်လွင်ဦးနှင့် အဖွဲ့
ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၀၁၀၉၃)
ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)
mmalin.npt@gmail.com
www.facebook.com/MYANMAALINNEWS
နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၃၊
ရန်ကုန်ရုံးခွဲ- အမှတ်(၅၃)၊ နတ်မောက်လမ်းသွယ်(၁)၊ ဇိုလ်ချို(၂) ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
စာတိုက်သေတ္တာအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ မန်နေဂျာ ၀၁-၅၄၄၃၁၄၊ စီမံ ၀၁-
၅၄၄၃၁၅၊ ငွေစာရင်း ၀၁-၅၄၄၃၁၆၊ ကြော်ငြာ ၀၁-၅၄၅၈၃၄၊ ၀၁-၅၅၉၁၁၈၊ Fax ၀၁-၅၄၄၆၂၂၊
၀၆၇-၃၆၁၄၈၊ မြန်မာ့အလင်း ၀၁-၅၄၄၃၁၇၊ Fax ၀၁-၈၆၀၄၅၄၆။

ယနေ့ဈေးကွက်ပေါက်ဈေးများ ၂၇-၄-၂၀၂၃
ဈေး
အကယ်ဒမီမီးလင်းရွှေအဖွင့်ဈေး တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၂၃၅၅၀၀၀
အကယ်ဒမီမီးလင်းရွှေအပိတ်ဈေး တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၂၃၅၅၀၀၀
ကမ္ဘာ့ရွှေဈေးအဖွင့်ဈေး တစ်အောင်စ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၉၉၉
ကမ္ဘာ့ရွှေဈေးအပိတ်ဈေး တစ်အောင်စ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၉၉၉
(ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ ရယူပါသည်)
စက်သုံးဆီ(လက်လီဈေးနှုန်းများ)
စက်သုံးဆီ (ရန်ကုန်) (မန္တလေး)
ဒီဇယ်(တစ်လီတာ) ၁၉၈၀ ကျပ် ၂၀၃၀ ကျပ်
ပရီမီယံဒီဇယ်(တစ်လီတာ) ၂၀၆၀ ကျပ် ၂၁၀၀ ကျပ်
အောက်တိုန်း ၉၂ ၂၀၄၅ ကျပ် ၂၀၉၀ ကျပ်
အောက်တိုန်း ၉၅ ၂၁၀၀ ကျပ် ၂၁၆၀ ကျပ်
(Moon Sun စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်မှ ရယူပါသည်)
ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက်
ကုမ္ပဏီအမည် အဖွင့်ဈေး (ကျပ်) အပိတ်ဈေး (ကျပ်) ရှယ်ယာစောင်ရေ ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI ၈၀၀၀ ၇၉၀၀ ၉၉ ၇၉၀၃၀၀
MTSH ၃၀၀၀ ၃၁၀၀ ၅၁၅၅ ၁၅၇၀၄၅၀၀
MCB ၀ ၀ ၀ ၀
FPB ၁၄၅၀ ၁၄၅၀ ၃၈၅ ၅၅၈၂၅၀
TMH ၂၅၅၀ ၂၅၅၀ ၃၀ ၇၅၀၀၀
EFR ၂၆၀၀ ၂၆၀၀ ၄၆ ၁၁၉၆၀၀
AHP ၄၉၀၀ ၄၉၀၀ ၁၁ ၅၃၉၀၀
ညီညီ - စုစည်းသည်

**“ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီးအား သံဃာတော်(၁၁၁၁)ပါးဖြင့် ပုဒ္ဓါဘိသေက အနေကဇာတင်မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်းစုပေါင်းလောင်းလှူပွဲ မင်္ဂလာအခမ်းအနား ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း နှိုးဆော်လွှာ”**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးသံဃာယကအဖွဲ့ (ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ)၏ သြဝါဒသံဃာ့ရုံး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ကြီးမှူးကျင်းပသော ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီးအား သံဃာတော် (၁၁၁၁)ပါးဖြင့် ပုဒ္ဓါဘိသေက အနေကဇာတင်မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်း စုပေါင်းလောင်းလှူပွဲ မင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မေလ(၂)ရက်၊ ကောဇာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၅ခုနှစ်၊ ကဆုန်လဆန်း (၁၄) ရက်နေ့ အရုဏ်တက်ချိန်၌ ရွှေတိဂုံစေတီတော် အထက်ပစ္စယ်နှင့် ပြည်သူ့ရင်ပြင်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ နိုင်ငံတော်သြဝါဒစရိယဆရာတော်ကြီးများ၊ နိုင်ငံတော်သံဃာယကအဖွဲ့ဆရာတော်ကြီးများ၊ နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် ဆရာတော်ကြီးများ၊ တိပိဋကဓရ တိပိဋကကောဝိဒဆရာတော်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီး သံဃာယကအဖွဲ့ ဆရာတော်ကြီးများ၊ မြို့နယ်သံဃာယကအဖွဲ့ ဆရာတော်ကြီးများ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းအားလုံး၏ ကျောင်းထိုင်ဆရာတော်ကြီးများနှင့် ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်များမှ သံဃာတော်၊ ဆရာတော်များအား ပင့်ဆောင်ကာ စုပေါင်းလှူဒါန်း ပူဇော်သွားမည်ဖြစ်ပါ၍ သဒ္ဓါကြည်လင် ပါရမီရှင်အလှူရှင်များ အနေဖြင့် မိမိတို့တတ်စွမ်းသမျှ လှူဖွယ်ဝတ္ထုငွေ/ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကို ပြည်သူ့ရင်ပြင်၌ ကိုယ်တိုင်လာရောက် လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်းနှင့် အောက်ပါ ဖုန်းနံပါတ်များကို ဆက်သွယ်၍လည်း ကြိုတင်စာရင်းပေးပို့ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ တိုက်တွန်း နှိုးဆော်အပ်ပါသည်-

- (၁) ဦးမျိုးမြင့်အောင် စီးပွားရေးရာဝန်ကြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ၀၉-၅၃၂၁၉၂၁
- (၂) ဦးညိုညိုမင်း အတွင်းရေးမှူး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ၀၉-၄၂၈၄၆၀၀၈၂
- (၃) ဦးရဲထူး ညွှန်ကြားရေးမှူး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ၀၉-၆၆၂၈၅၃၉၉၉

အခမ်းအနားကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီ

**မန္တလေးတက္ကသိုလ် အင်္ဂလိပ်စာသင်ကြားရေးဒီပလိုမာ (Dip. E.LT) သင်တန်းသားခေါ်ယူခြင်း**

၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ်၊ ဘွဲ့လွန်အင်္ဂလိပ်စာ သင်ကြားရေးဒီပလိုမာ (၁)နှစ် သင်တန်းတက်ရောက်ရန် အောက်ပါအရည်အချင်းနှင့် ပြည့်စုံသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်-

- (က) ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
- (ခ) အနိမ့်ဆုံးပညာအရည်အချင်းမှာ အသိအမှတ်ပြု တက္ကသိုလ်တစ်ခုမှ ဘွဲ့တစ်ခုရရှိသူဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) အစိုးရလုပ်ငန်းနှင့် အခြားလုပ်ငန်းများတွင် လုပ်ကိုင်နေသူများဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဌာန အကြီးအကဲ၏ ခွင့်ပြုထောက်ခံချက် လက်မှတ်ပါရှိရမည်။
- (ဃ) လျှောက်ထားသူများသည် ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်း သက်ဆိုင်ရာရပ်ကွက်၊ ရဲစခန်း ထောက်ခံချက် (မူရင်း)တင်ပြရမည်။

၂။ သတ်မှတ်ထားသော လျှောက်လွှာပုံစံဖြင့် မန္တလေးတက္ကသိုလ် ကျောင်းသားရေးရာဌာနတွင် ၂-၅-၂၀၂၃ ရက်မှ ၁၈-၅-၂၀၂၃ ရက်အထိ လျှောက်ထားရမည်။

၃။ သင်တန်းဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ် ရေးမြေစာမေးပွဲကို ၂၅-၅-၂၀၂၃ ရက်တွင် မန္တလေးတက္ကသိုလ်၌ ကျင်းပ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (အောင်မြင်သူများကို လူတွေ့စစ်ဆေးမည်။)

၄။ သင်တန်းစတင်မည့်ကာလမှာ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇွန် ၁ ရက် ဖြစ်ပါသည်။

၅။ ဘွဲ့လွန်အင်္ဂလိပ်စာသင်ကြားရေးဒီပလိုမာ (Dip.E.LT) သင်တန်း တက်ရောက်လိုသူများသည် အစိုးရ လုပ်ငန်းနှင့်အခြားလုပ်ငန်းများတွင် လုပ်ကိုင်နေသူဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဌာန အကြီးအကဲ၏ အချိန်ပြည့် တက်ရောက်ခွင့်ပြုကြောင်း ထောက်ခံချက်ပါရှိရမည်။

၆။ အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို ဤတက္ကသိုလ် သင်တန်းရေးရာဌာန ဖုန်း-၀၂-၄၀၆၈၄၉၅ တွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ဌာနမှူး-သင်တန်းရေးရာ၊ မန္တလေးတက္ကသိုလ်

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း**

တောင်ငူမြို့၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၂)၊ အကွက်အမည်- အုတ်ကျွန်းတန်းတောင်၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၇၃)၊ ဧရိယာ (၀.၀၆၂)ဧက မြေ ကို (တိုးတက်အမည်ပြောင်း)ပေးရန် ဦးရန်အောင်ဆေးအမည်ဖြင့် လျှောက် ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ(၂၇)ရက် နေ့မတိုင်မီ ဆိုင်ရာ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့် တကွ ဤမြို့နယ်လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့်စာရင်းအင်းဦးစီးဌာနသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်တင်ပြမှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်ပါသည်။

မြို့နယ်လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် စာရင်းအင်းဦးစီးဌာန တောင်ငူမြို့

**ကြော်ငြာစာ**

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ဈ)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် (လလ-၈၀)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅)၊ (၅၀x၅၀)ကြား မက္ကရာလမ်းနှင့်တပင်ရွှေထီးလမ်းကြားရှိ ဂရုန်မြေကွက်အမည်ပေါက်သို့ ခင်ပွန်း ဦးကျော်ကျော် ကွယ်လွန်၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်အမှတ်(၁၉၂၄/၂၀၂၂)ဖြင့် အမွေ ဆက်ခံခဲ့သော ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်သိသိမြင့်၊ ၉/မနုတ(နိုင်)၀၅၈၁၃၆ ၏ (GP ရသူ ဒေါ်မြင့်မြတ်သူ) က ဂရုန်စာချုပ်မူရင်းပျောက်ဆုံးကြောင်း ရဲစခန်း၊ ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူများနှင့်အတူ အမှုတွဲ အမှတ်(၀၂၆/၂၀၂၃-၂၀၂၄)ဖြင့် အမည်ပြောင်း၊ ဂရုန်မိတ္တူ၊ လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင် စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး ဒီကရီများဖြင့် ၁၄ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ (တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ -၂၂) ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံးတော်၌ ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၏ ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၂၃၄နှင့် ဆက်နွယ်သည့် ၂၀၂၂ ခုနှစ် တရားမဇာရီမှုအမှတ် -၂၅၃ ဦးစော်ခိုင်မြင့်(ခ)ပေါလ်(ငင်း)အိအိအိရ နှင့် မမေအိအိအိလီမုန် ကိုယ်စားလှယ်-ဦးကျော်ကျော်) ဒီကရီအိုင်ရသူ တရားရုံး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၂/မြောက်ရပ်ကွက်၊ မြင်တော်သာလမ်း၊ အမှတ်-၂၆၅/ခ(မြေညီထပ်)နေ ဒေါ်မေအိအိအိလီမုန် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။**

ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၏ ၂၀၁၈ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် -၂၃၄တွင် ကျင့်သည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရား နိုင်ငံက လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့်အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ် စေရန် အမိန့်ကို မထုတ်သင့်ကြောင်း အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင် ချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အဖွဲ့ခရိုင်ရေရှေ့ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ် မေ ၂၆ရက် (၁၃၈၅ခုနှစ်၊ နယုန်လဆန်း ၈ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့လာရောက်ရမည်။

၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၇ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(၀၀၀လွင်) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး (၁) ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံး

**ကြိုတင်ကာကွယ် အပူဒဏ် အန္တရာယ်**

**လိုက်နာထောင်ရွက်ရန် အချက်များ**

- > အရိပ်ရရှိ အေးမြသောနေရာများတွင်သာနေပါ။
- > ဖိမိတ်အသားကို နေရောင်ခြည်နှင့် တိုက်ရိုက်မထိတွေ့စေရန် လက်၊ လည်ပင်းနှင့် ပုခုံးတို့ကိုပါလုံခြုံသော အရောင်ချောသည့် ပွပွချောင်ချောင်ချည်ထည်များကိုဝတ်ဆင်ပါ။
- > နေရောင်စွမ်းအင်အမြင့်သွားပါက ဝတ်၊ ဦးထုပ်ထောင်းပါ။ နေကာယုတ်ဖုန်းတပ်ဆင်ပါ။
- > ဓလေ့များမှတော့ပါ။

**ရှောင်ကြဉ်ရန်အချက်များ**

- ❌ နံနက်(၁၀)နာရီမှ ညနေ(၄)နာရီအတွင်းနေရောင်ခြည်နှင့် တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ခြင်းကို တတ်နိုင်သမျှ ရှောင်ကြဉ်ပါ။
- ❌ ဖုန်းပြေးသည့်နေရောင်အောက်တွင် အလုပ်လုပ်ခြင်းနှင့် ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားမှုပြုလုပ်ခြင်းကို တတ်နိုင်သမျှ ရှောင်ကြဉ်ပါ။
- ❌ နေပူထိမှန်ခြင်းနှင့် ချက်ချင်းခေါင်းမူးခြင်းကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။
- ❌ ဖုန်းပြေးသောနေရောင်အောက်မှ အလွန်အေးသောအခန်းနှင့် ကားအတွင်းသို့ ချက်ချင်းဝင်ရောက်ခြင်း၊ အလွန်အေးသောအခန်းနှင့် ကားအတွင်းမှ ဖုန်းပြေးသောနေရောင်ထဲသို့ ချက်ချင်းထွက်ခြင်းတို့ကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။

ကျန်းမာရေးနှင့်အထူးစီမံခန့်ခွဲရေးဌာန၊ ကျန်းမာရေးအထူးစီမံခန့်ခွဲရေးဌာန၊ ကြိုတင်ကာကွယ်မှုနှင့် မြေထဲထွက်ဝေသည့် (၂၀၂၃-၂၀၂၄)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 37W/73329, Jian she 110 M/C ယာဉ်လက်ဝယ် ရှိသူ ဦးစော်ခင်နိုင် ၁၄/လပတ (နိုင်) ၁၁၆၀၇၃၈ (ကမ-၃)ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါ က ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ပုသိမ်မြို့)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 71W/80627 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ IMMORTAL MOE CO.,LTD က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မြင်းခြံ)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 46W/33084, Honda Wave 110 M/C ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဦးထွန်းထွန်းအောင် ၁၄/ ပပန(နိုင်) ၂၁၄၇၃၅၈ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့် ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာ ရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ပုသိမ်မြို့)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် DD/5733, Toyota Probox NCP51, Station Wagon (4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုး ၁၂/သယက(နိုင်)၀၈၀၉၆၄၈ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ် ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော် ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း) အင်းစိန်

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အမှတ် (၁၃၁)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဝင်းနင်းဇီလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၃၁) အား ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးစော်ခင်အေး (၁၂/ရကန(နိုင်) ၀၃၃၇၂၉)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှတ်ပုံတင်ရန်အတွက် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လို ပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ယနေ့မှ စ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက် မည်သူ မရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
ဦးကျော်ဌေးလွင်၊ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၁၃၇၇၅) အမှတ် (၉၉)၊ ဒုတိယထပ်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း**

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ သာယာဝတီခရိုင်၊ လက်ပံတန်းမြို့နယ် (၃)လမ်း၊ ကျောင်းကြီးရပ်(၄)အကွက်အမှတ် (Lot No-22) မြေကွက်အမှတ် 13/A6 ဧရိယာ ၀.၉၃ ဧကအား ဦးမြင့်ရွှေ(ခ)ဦးမောင်မောင်/ကတလ(နိုင်)၀၁၁၅၈၆ မှ မြေငှားရန်မူရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် ဂရုန်မြန်မာလည်လျှောက်ထား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အဆိုပါလျှောက်ထားမှုအပေါ် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ဒေါ်အေးအေးစန်း ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၈၀၂၂ ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ- ဦးမြင့်ရွှေ(ခ)ဦးမောင်မောင် ၇/ကတလ(နိုင်)၀၁၁၅၈၆ ၁၇ x ၁၈ကြား၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။	လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အေးအေးစန်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ စဉ်-၇၈၇၂-၂၀၁၀ အမှတ် ၅၁၄-၅၁၆ -(အေ) ကုန်သည်လမ်းနှင့် ဆိပ်ကမ်းသာလမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၈၀၂၂
--	--

တပ်မတော်ကွန်ပျူတာနှင့်နည်းပညာသိပ္ပံ  
အင်ဂျင်နီယာသင်တန်းသားများ  
အလိုရှိသည်

၁။ လျှောက်ထားသူသည်-

- (က) ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁ ရက်နေ့တွင် အသက် ၁၆ နှစ်အောက်မငယ်ရ၊ ၁၉ နှစ် ၆ လထက်မကြီးရ။
- (ခ) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသား အိမ်ထောင်မရှိဖူးသူ(လူပျို) ဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) အနည်းဆုံးအရပ် ၅ ပေ၊ ၃ လက်မနှင့်ကိုယ်အလေးချိန်ပေါင် ၁၀၀ ထက်မနည်းရ၊ ပေါင် ၁၄၀ ထက်မကျော်ရ။
- (ဃ) မျက်မှန်တပ်ဆင်ထားသူမဖြစ်စေရ။
- (င) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအား သိပ္ပံဘာသာတွဲ၊ သို့မဟုတ် ဝိပဿနာဘာသာတွဲဖြင့် အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။

၂။ လျှောက်လွှာများကို မိမိတို့နှင့်နီးစပ်ရာတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် အခမဲ့ရယူပြီး ၂၅-၄-၂၀၂၃ ရက်နေ့မှ စတင်၍ ၂၄-၆-၂၀၂၃ ရက်နေ့ထိ နောက်ဆုံးထား လျှောက်ထားနိုင်သည်။

၃။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီး/မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်း တစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)နှင့် ၁ လအတွင်းရိုက်ကူးထားသော ပတ်စ်ပို့အရွယ်ဓာတ်ပုံ ၃ ပုံကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်။

၄။ သတ်မှတ်ချက်နှင့်ပြည့်စုံသူများသည် အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲသင်ရိုးညွှန်းတမ်းအတိုင်း အောက်ပါဘာသာရပ်များကို ဖြေဆိုကြရမည်ဖြစ်သည်-

- (က) အင်္ဂလိပ်စာ ။ နံနက် ၉ နာရီမှ ၁၁ နာရီထိ။
- (ခ) သင်္ချာ ။ နေ့လယ် ၁ နာရီမှ ၃ နာရီထိ။

၅။ ဖြေဆိုမည့်သင်တန်းသားများသည် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များသို့ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂၀ ရက်နေ့ မှ ၂၄ ရက် နေ့အတွင်း သတင်းပို့ရမည်ဖြစ်ပြီး တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များမှ ဇွန်လ ၂၉ ရက်နေ့အရောက် ကျောင်းသို့ပို့ဆောင်ပေးရမည် ဖြစ်သည်။

၆။ အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို တပ်မတော်ကွန်ပျူတာနှင့်နည်းပညာသိပ္ပံတွင် ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ဖြေဆိုကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၇။ အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲအောင်စာရင်းအား ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင် ၁၅ ရက်နေ့တွင် ထုတ်ပြန်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး အောင်မြင်သူများသည် သင်တန်းတစ်ပါတည်းတက်ရောက်ရမည်ဖြစ်ပြီး မအောင်မြင်သူများအား တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များ မှတစ်ဆင့် သက်ဆိုင်ရာသို့ ပြန်လည်စေလွှတ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

၈။ သင်တန်းကာလတွင် လစာအဖြစ် ပထမနှစ် ကျပ် ၁၆၈၀၀၀/- ၊ ဒုတိယနှစ် ကျပ် ၁၇၄၀၀၀/- ၊ တတိယနှစ် ကျပ် ၁၈၀၀၀၀/- ရရှိမည်။ သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးလျှင် ရာထူးအဆင့်လိုက်သတ်မှတ်လစာနှင့်စရိတ်များ ခံစားခွင့်ရှိသည်။

၉။ သင်တန်းပြီးဆုံးပါက အောက်ပါအတိုင်းခံစားခွင့်ရှိသည်-

- (က) ဘွဲ့လက်မှတ်အပ်နှင်းခြင်း။ အင်ဂျင်နီယာသိပ္ပံ **A.G.T.I(Diploma)** လက်မှတ်ပေးအပ်မည်။
- (ခ) တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း။ တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)လက်ရုံးဝန်ထမ်းတပ်ဖွဲ့တစ်ခုခုနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ကမ်းခြေစောင့်တပ်ဖွဲ့တို့တွင် ပညာသည် အကြပ်ကြီး အဖြစ်ခန့်အပ်တာဝန်ပေးအပ်မည်။
- (ဂ) အဆင့်တိုးမြှင့်ပေးအပ်ခြင်း။ တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)တပ်ဖွဲ့အလိုက် ပညာသည်စစ်သည်များ အဆင့်အတန်းတိုးမြှင့်ရေးစည်းမျဉ်းနှင့်အညီ ဒုတိယအရာခံဗိုလ်နှင့် အရာခံဗိုလ်အဆင့်များသို့ဆက်လက် တိုးမြှင့်ပေးရေးအတွက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်။
- (ဃ) ပြန်တမ်းဝင်အရာရှိလျှောက်ထားခွင့်။ ပြန်တမ်းဝင်အရာရှိအဖြစ် ခန့်အပ်နိုင်ရေးအတွက် သတ်မှတ်ထား သည့် အချိန်နှင့် အကျုံးဝင်သည့် အချိန်တွင် စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံးမှလျှောက်လွှာခေါ်ယူသည့် အခါ လျှောက်ထားနိုင်သည်။

မှတ်ချက်။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက မိမိတို့လျှောက်လွှာထုတ်ယူခဲ့သည့် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။



တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့  
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးဖွံ့ဖြိုးရေးကွပ်ကဲရေး(ထားဝယ်)  
နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ်များတွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါ နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းအား ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ကာလအတွင်း အချိန်မီပြီးစီးရန်အလို့ငှာ မြန်မာနိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-

(က) တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ မြို့နယ် ၁၀ မြို့နယ်အတွင်းရှိ လမ်းတံတားနှင့် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများ အမာခံလမ်း၊ မြေလမ်း၊ ကျောက်လမ်း၊ ကွန်ကရစ်လမ်း၊ သံကွက်ကရစ်တံတား၊ ရေဆိပ်ခံတံတား၊ Box Culvert နှင့် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများ

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ၈-၅-၂၀၂၃ ရက်မှစတင်၍ ရောင်းချမည့်ဖြစ်ပြီး ၂၆-၅-၂၀၂၃ရက် ညနေ ၁၆:၃၀နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာများအား ပြန်လည်တင်သွင်းရန် ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများ ရောင်းချမည့်လိပ်စာနှင့် တင်သွင်းရမည့်လိပ်စာမှာ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဖွံ့ဖြိုးရေးကွပ်ကဲရေးရုံး၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ထားဝယ်မြို့၊ (ဖုန်း-၀၅၉-၂၀၂၂၂၂၊ ၀၅-၀၉၉၄၃၃၆၉၊ ၀၉-၂၅၄၃၀၃၀၈၀) ဖြစ်ပြီး အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်း မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

၄။ တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်အား သီးခြားထုတ်ပြန်ကြေညာပေးသွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ  
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ  
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန  
ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန  
ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌကြားရေးမှူး(မြို့ပြ)ရုံး၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ဟားခါးမြို့  
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း(အမှတ်စဉ်-၁)

၁။ ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌကြားရေးမှူး(မြို့ပြ)ရုံး၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ဟားခါးမြို့၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ပြည်နယ်ရန်ပုံငွေ(ငွေလုံးငွေရှင်း)ဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် တီးတိန်ခရိုင်နှင့် ပလက်ဝခရိုင်အတွင်း ရှိ စိုက်ပျိုးရေးရရှိရေးလုပ်ငန်းများ၊ သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများအား တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ မြန်မာနိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

- (က) တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၈-၄-၂၀၂၃ရက်
- (ခ) တင်ဒါနောက်ဆုံး တင်သွင်းရမည့်ရက် - ၂၅-၅-၂၀၂၃ရက်
- (ဂ) တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက် - ထပ်မံကြေညာပါမည်။
- (ဃ) တင်ဒါဖွင့်မည့်နေရာ - ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌကြားရေးမှူး(မြို့ပြ)ရုံး၊ ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ဟားခါးမြို့

မှတ်ချက်။ အချိန်နှင့်နေရာအပြောင်းအလဲရှိပါက အချိန်မီ အကြောင်းကြားပေးသွားပါမည်။

၂။ သတ်မှတ်ရက်အချိန်ထက်ကျော်လွန်တင်သွင်းသည့် လျှောက်လွှာများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

၃။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများကို ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌကြားရေးမှူး(မြို့ပြ)ရုံး၊ ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ဟားခါးမြို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းမေးမြန်း၍ ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၄။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါက ရုံးချိန်အတွင်း ဖုန်း-၀၇၀-၂၀၆၁၊ ၀၇၀-၂၀၆၂တွင် ဆက်သွယ်မေး မြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါကော်မတီ

အများသိစေရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရွာမအနောက်ရပ်ကွက်၊ နှင်းဆီလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၂)ဟုခေါ်တွင်သော မြေအလျား X အနံ (၆၅ X ၁၈) ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်နှင့် အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ဦးတင်မြစ်၏မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဘက် (၁၂/အစန(နိုင်)၀၉၂၈၆) အမည်ဖြင့် (၉-၂၂-၂၀၁၇)ရက် "နေ့စွဲပါ အိမ်ခြံမြေစနစ်ဦးစီးဌာန" အထောက်အထား အဝယ်ကတ်စာချုပ်"ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင် လက်ရောက်ရရှိနေထိုင်လျက်ရှိသည့် မြေကွက်နေအိမ်ဖြစ်ပြီး ခေါ်စနစ်စနစ်သည် (၁၈-၇-၂၀၂၁)ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အဆိုပါ မြေကွက်နှင့် နေအိမ်သည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးတင်မြ တစ်ဦးတည်းသာလျှင် မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်းဥပဒေနှင့်အညီ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်သည့်ဖြစ်ပြီး စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးတင်မြ၏လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-  
ဦးအာကလင်း(LLB)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့(စဉ်-၁၇၄၄/၂၀၂၁)  
အမှတ်(၈၅၈)၊ အင်းလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊  
ဖုန်း-၀၉-၂၆၄၉၂၈၈၊ ၀၉-၂၆၄၉၂၈၉

သမီးအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပေါင်းတည်မြို့နယ်၊ ကံသာရွာနေ ဦးစော်လွင် ၇/၀တတ(နိုင်)၀၄၆၄၇၃နှင့် ဒေါ်သန်းသန်းဆင့် ၇/၀တတ(နိုင်)၀၄၂၀၆၀ တို့၏ သမီး မစုစုစုန် ၇/၀တတ(နိုင်)၀၃၃၉၉၆သည် မိဘကိုအကြိမ်ကြိမ်စိတ်ဆင်းရဲအောင် ပြုလုပ်ပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စအဝဝကို (လုံးဝ) တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးစော်လွင်-ဒေါ်သန်းသန်းဆင့်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ ရန်အောင် (၂)ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၂၀/တောင်သာအနောက်၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၆၇)၊ ဧရိယာ ၀.၀၅၅၅ဧကရှိ ဦးအောင်လှ အမည်ပေါက် (၁၀)နှစ်ရန်(သက်တမ်းကုန်)မြေကွက်အား ဒေါ်တင်တင်အေး (၉/၀မန(နိုင်)၀၁၄၇၀၁)မှ ပေးကမ်းစာချုပ်၊ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်ဆိုချက်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ၊ အိမ်ထောင်စုလွှဲအပ်ရေးရုံးမှ ရင်းမြစ်များ တင်ပြပြီး အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ခွင့်တင်ပြရန်အတွက် မြေပုံ မြေရာဇဝင် ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန  
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ဧရာဝတီမြို့၊ ရွှေကြာပင်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၄)ရွှေကြာပင်၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၆၁)၊ ဧရိယာ(၀.၀၃၁၈၆၀)ဧကရှိ ဦးမြင့်နိုင် အမည်ပေါက် ပါမဲမြေကွက်အား ဦးစော်စိုး(၁၁) ဦးမြင့်မောင် (၁၂/မတန(နိုင်)၀၉၂၀၂၀)မှ မေးမြန်းပေးပြီး အရေးအခင်းစာချုပ်၊ ကျမ်းကျိန်ဆိုချက်၊ ဝန်ဆောင်မှုပြုချက်၊ ရပ်ကွက်/ရပ်ကွက်ထောက်ခံချက်၊ နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကော်မတီ၊ အိမ်ထောင်စုလွှဲအပ်ရေးရုံးမှ ရင်းမြစ်များ တင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ၊ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊  
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း  
ချင်းပြည်နယ်အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန  
ဟားခါးမြို့

ချင်းပြည်နယ် အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနမှ ဟားခါးမြို့၊ တွန်းမမြို့တွင် မြေထိန်းနံရံတည်ဆောက်ခြင်း၊ မိုးလုံလေလုံအားကစားရုံ တည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

စိတ်ပါဝင်စားသော လုပ်ငန်းရှင်များသည် တင်ဒါအဆိုပြုလွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ၁-၅-၂၀၂၃ရက်မှစ၍ ချင်းပြည်နယ်အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနရုံး၊ ဟားခါးမြို့တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူပြီး ၃၁-၅-၂၀၂၃ရက်၊ ၁၆:၃၀နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ဤရုံးသို့ ပြန်လည်တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။

အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်-

ဖုန်း-၀၇၀-၂၀၇၈၊ ၀၉-၄၃၀၇၉၃၀၈  
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူရေးကော်မတီ

လုပ်ငန်းအမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားများအား  
အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)၊ ပင်လောင်းမြို့နယ်၊ နောင်တရားမြို့၊ ရပ်ကွက် (၃)၊ မြင်းမထီလမ်းရှိ NAUNG TAYAR POTATO GROUP COMPANY LIMITED ၏ ဥပဒေအကြံပေးဖြစ်သူ ဦးနန်းအောင် ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၇၄၉၅၄ သည် ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်တစ်စောင်မှတစ်ဆင့် NAUNG TAYAR POTATO GROUP မှပိုင်အဖြစ်သုံးစွဲရန် အောက်ပါလုပ်ငန်းအမှတ် တံဆိပ်ကို မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ် (၄/၃၃၁၆)ဖြင့် ၂၂-၃-၂၀၂၃ရက်နေ့တွင် တရားဝင်မှတ်ပုံတင်ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်-



အထက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းအမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသား NAUNG TAYAR POTATO CO.LTD မှသော အမည်အမှတ်အသားဖြင့် အာလူး အအေးခန်းစက်ရုံတို့ကို ရန်ကုန်မြို့နှင့်တကွ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ တစ်ဝန်းလုံးတွင် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး မိမိတို့ကုမ္ပဏီ၏ လုပ်ငန်း အမှတ်တံဆိပ်နှင့်စပ်လျဉ်းပတ်သက်သည့်ကိစ္စများပေါ်တွင်လည်း ၎င်းလုပ်ငန်း အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားအား အရွယ်အစားအမျိုးမျိုး၊ ဒီဇိုင်း အမျိုးမျိုးတို့ဖြင့် ပြုလုပ်အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်း အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားသည် မိမိတို့၏ကုမ္ပဏီမှပိုင်အဖြစ်အသုံး ပြုလျက်ရှိရာ ယင်းလုပ်ငန်းအမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသား၏ တစ်စိတ် တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ ဖြစ်စေ၊ ပုံတူပုံမှား ထင်ရောင်ထင်မှား ဆင်တူယိုးမှားတူပြုလုပ်၍ အခြားမည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ တရားမဝင်သုံးစွဲခြင်းမပြုလုပ်ကြပါရန်နှင့် အကယ်၍ တူပုံပြုလုပ်သုံးစွဲပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ထိထိရောက်ရောက် အရေးယူဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြိုတင်အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးနန်းအောင် ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၇၄၉၅၄  
SENIOR LEGAL CONSULTANT  
NAUNG TAYAR POTATO GROUP COMPANY LIMITED

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်မ နန်းနွယ်ခေါ်ခန့် ၁၃/နခန (နိုင်)၀၈၅၄၀၀ ကိုဆောင်သော နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (မမှတ်မိ)သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။  
ဖုန်း-၀၉-၅၅၈၂၃၉၀၀

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်မ ဒေါ်ဆွေမြင့် ၁၃/တခလ (နိုင်)၀၀၁၇၉၇ ကိုဆောင်သော နိုင်ငံကူးလက်မှတ် MD 138477 မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။  
ဖုန်း-၀၉-၅၂၄၀၃၅

အကြောင်းပြရန်ပေးသည့်အကြောင်းကြားစာ  
တောင်ကြီးခရိုင်တရားရုံးတော်

၂၀၂၃ခုနှစ်၊ တရားမအထွေထွေမှုအမှတ်-၄

ဦးခွန်သန်းထွန်းနှင့် ၁။ ဒေါ်လွင်လွင်အေး  
(၎င်း၏တရားရုံးကိုယ်စားလှယ်စာရသု ၂။ ဦးခွန်မျိုးဦး  
ဒေါ်နန်းဖောင်)

လျှောက်ထားသူ လျှောက်ထားခံရသူများ

၂။ ဦးခွန်မျိုးဦး၊ အမှတ်(၄)၊ နောင်ကားကျေးရွာအုပ်စု၊ ကုန်းသာရွာ၊ နောင်ကား ကျေးရွာ၊ တောင်ကြီးမြို့(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ)သိစေရမည်။

အထက်အမည်ပါ ဦးခွန်သန်းထွန်း(၎င်း၏တရားရုံးကိုယ်စားလှယ်စာရသု ဒေါ်နန်းဖောင်)က ဤရုံးသို့ တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၂၁ နှင့် ၅၈ အရ ဝရမ်းခွာပေးပါရန် လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ သင်က ဤလျှောက်လွှာအတိုင်း အမိန့် မချသင့်ကြောင်း အကြောင်းပြရန် ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မေလ ၂၂ရက် (၁၃၈၅ ခုနှစ်၊ နယုန်လဆန်း ၄ရက်) မွန်မတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သင့်ရှေ့နေဖြစ်စေ ဤရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ မလာရောက်ခဲ့လျှင် အဆိုပါ လျှောက်ထားချက်ကို သင့်မျက်ကွယ်တွင် တစ်ဖက်သတ်ကြားနာစစ်ဆေး ဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်။

၂၀၂၃ခုနှစ် ဧပြီလ ၂၁ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(နွယ်နွယ်စိုး)  
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး  
တောင်ကြီးခရိုင်တရားရုံး

ဥတုရာသီ တောက်ပို

အမည်ပြောင်း

ပန်းတနင်္ဂနွေ၊ အထက (၁) ကျောင်း Grade-3 တက်ရောက်မည့် (ဘ)ဦးကျော်ကိုကိုဦး၏သား မောင်နိုင်ဦးထွဋ်အား မောင်ထက်အောင်နိုင်ဟု အမည်ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်မ မရီရီချို ၁၁/မတ(နိုင်) ၀၅၃၂၄၃၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်အမှတ်(မမှတ်မိ)မှာ ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။  
ဖုန်း-၀၉-၂၆၁၈၅၃၅၀၀

ဖောင်းကြွပျောက်

လျှောက်ထားခြင်း  
ယာဉ်အမှတ် 1J/6275 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း  
ယာဉ်အမှတ် 6D/6368, Toyota Hilux Vigo ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်အိန်စိန်စန်း ၁၃/မန(နိုင်) ၀၂၈၆၉၉ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (တာချီလိတ်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း  
ယာဉ်အမှတ် 6L/9289, Toyota Hilux Revo ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်စတယ်လာ ၁၃/တခလ(နိုင်) ၀၂၄၃၇၂ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (တာချီလိတ်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း  
ယာဉ်အမှတ် 4D/9590 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစင်မင်းသိုက် ၉/ခခစ(နိုင်)၀၁၂၀၅၁ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ပြည် မြည်မြို့) (ဟားခါး)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း  
ယာဉ်အမှတ် 1N/4111, Toyota Landcruiser UZ1J00 Station Wagon ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်အိန်စိန်စန်း ၁၃/မတ(နိုင်) ၀၀၈၆၉၉ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) ရန်ကုန်မြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း  
ယာဉ်အမှတ် 62W/93382 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်နော်ထီးမိုးဖော ၇/ညလ(နိုင်) ၀၀၀၈၂၈ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ပဲခူး)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း  
ယာဉ်အမှတ် 75W/87013, Suzuki Smash 112, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးသော်စင်ဦး ၈/အလန(နိုင်) ၂၃၂၉၅၆ က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ပြည် မြည်မြို့)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း  
ယာဉ်အမှတ် 4D/9590 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစင်မင်းသိုက် ၉/ခခစ(နိုင်)၀၁၂၀၅၁ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ချင်းပြည်နယ်ရုံး (ဟားခါး)

လင်မယားအဖြစ်မှကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးပါကြောင်း  
အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရွာသာကြီးရပ်ကွက်၊ အပိုင်း(၄)တွင်နေထိုင်သော ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးစော်မင်းထွေး ၁၂/ဒဂတာ(နိုင်) ၀၂၅၀၉၇ နှင့် ဒေါ်မြမြမြ ၁၂/ဒဂတာ(နိုင်) ၀၂၀၆၂၈ တို့သည် တရားရုံးတော်တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ အကြင်လင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်စဲ ပြီးစီးပါသောကြောင့် ဒေါ်မြမြမြနှင့်ပတ်သက်သော ငွေကြေးမှအစပြု၍ မည်သည့် ကိစ္စရပ်တစ်ခုတစ်ရာကိုမျှ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေမှ တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဒေါ်မြမြမြနှင့် ပတ်သက်သူများသည် ဒေါ်မြမြမြနှင့်သာ တွေ့ဆုံဖြေရှင်းရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေ၏ လက်သိက္ခာကျဆင်းစေခြင်းကိစ္စရပ်များ ပြုလုပ်ခဲ့ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေါ်မြမြမြနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးစော်မင်းထွေး၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-  
ဒေါ်ဥမ္မာမြင့်(LL.B,D.B.L) ဒေါ်မြတ်နိုးခင်(LL.B)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ  
စဉ်-၈၃၅၁(၁၃-၉-၂၀၁၂) စဉ်-၅၃၅၁(၃၀-၆-၂၀၂၀)  
အမှတ်(၈၉၉)၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ (၃၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊  
ဖုန်း-၀၉-၉၇၂၃၀၉၉၂

ထန်းတပင်မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန

### လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန

### လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့်ကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန

### အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ဆိုခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့်ကွပ်ကဲရေး ဦးစီးဌာနမှ အောက်ဖော်ပြပါ တင်ဒါများအား (မြန်မာ့ကျပ်ငွေ)ဖြင့် တင်ဒါခေါ်ဆို ဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	စီမံကိန်း/လုပ်ငန်းအမည်
က	10(T)/DPTSC(PSD)/23-24	230/132/11kV, 150MVA Three Phase Booster Transformer နှင့် 132/66/11kV,100MVA Three Phase transformer များဝယ်ယူခြင်း
ခ	11(T)/DPTSC(PSD)/23-24	245kV, 145kV Switchgear & Accessories များဝယ်ယူခြင်း
ဂ	12(T)/DPTSC(PSD)/23-24	ပင်မဓာတ်အားခွဲရုံးများတွင် အစားထိုး လဲလှယ်တပ်ဆင်အသုံးပြုရန်အတွက် Conductor, Cable and Earthing Materials, Marshalling Kiosk များ၊ Plugin Type Termination Kit များနှင့် Bus Gantry & Accessories များ ဝယ်ယူခြင်း
ဃ	13(T)/DPTSC(PSD)/23-24	Protection Relay, Testing Instrument များနှင့် Time Synchronization and Switching များ ဝယ်ယူခြင်း
င	14(T)/DPTSC(PSD)/23-24	ဓာတ်အားလင်းများ အရေပေါ်ထိန်းသိမ်း ပြုပြင်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် ဓာတ်အားလင်းထိန်းသိမ်းပြုပြင်ရေးအရန်ပစ္စည်းနှင့်လုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်း
စ	15(T)/DPTSC(PSD)/23-24	၁၃ ကေစီ အင်ဂျင်နီယာ-ဘဲလင်း (၁၂.၆)မိုင် ဓာတ်အားလင်းရို ACSR 336.4 MCM Conductor ကြိုးအား ACCC ကြိုးဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအား လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့် ကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာနမှ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်သို့ တင်ဒါပိတ်ရက် (၁၁-၅-၂၀၂၃)ရက် မွန်းလွဲ ၂နာရီအချိန် နောက်ဆုံးထား၍ (လူကိုယ်တိုင်) လာရောက် တင်သွင်းရမည်။

၃။ သတင်းစာတွင်ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစတင်၍ တင်ဒါပုံစံများအား ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါကြော်ငြာအား ဝန်ကြီးဌာန၏ Web-Portal (www.moep.gov.mm) တွင်လည်း ကြော်ငြာမည်ဖြစ်ပါသည်။ တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီစစ်ရေးကော်မတီ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့်ကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၃၄၀၂၀၉၊ ၀၆၇-၃၄၀၂၀၂

### ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ

### စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန

### ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန

### ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ တည်ဆောက်ရေး(၉)

### စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ခေါ်ယူခြင်း)

### တင်ဒါအမှတ်စဉ်(၃)

၁။ ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ တည်ဆောက်ရေး(၉)မှ (၂၀၂၃-၂၀၂၄)ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေဖြင့် စရောင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟိုဒေသနှင့် အတွင်းရိုး နှစ်ခုစီတို့အတွက် ပျက်စီးသွားသော ရေငန်တာားတာများ ပုံစံကျ အခိုင်အမာပြုပြင်တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့အစည်းပြည်သူ့ဝန်ထမ်း ဒီပလိုမာ (H.S.D)များအား မြန်မာ့အလင်း(က)ပြိုင်ပွဲဝယ်ယူလိုပါသည်။ ပစ္စည်းပေးသွင်းလိုသူများ တင်ဒါပေးသွင်းနိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ခေါ်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာ - ၂၈-၄-၂၀၂၃ရက်  
စတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၂-၅-၂၀၂၃ရက် ညနေ ၄:၃၀နာရီ  
အရောင်းပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၁၅-၅-၂၀၂၃ရက် ညနေ ၄:၃၀နာရီ  
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာ - ၁၅-၅-၂၀၂၃ရက် ညနေ ၄:၃၀နာရီ  
တင်သွင်းခြင်းပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၁၆-၅-၂၀၂၃ရက် မွန်းလွဲ ၁နာရီ  
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့်ရက်/အချိန် - တည်ဆောက်ရေး(၉) ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ဆည်မြောင်းရိပ်သာ၊ ဖျာပုံမြို့၊ စရောင်းတိုင်းဒေသကြီး။

၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာများကို ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ တည်ဆောက်ရေး(၉) ဆည်မြောင်းနှင့်ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ရုံးချိန်အတွင်း ဖုန်း- ၀၁-၆၆၄၇၆၇၊ ၀၁-၆၆၄၇၅၃ သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစီစစ်ရေးချယ်ရေကော်မတီ

### ကရင်ပြည်နယ်အားကစားနှင့်ကဏ္ဍပညာဦးစီးဌာန

### အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

(၁) ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေဖြင့် ကရင်ပြည်နယ် အားကစားနှင့် ကဏ္ဍပညာဦးစီးဌာနမှ အောက်ဖော်ပြပါ တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်ရှိပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသော အစိုးရအသိအမှတ်ပြု မြန်မာနိုင်ငံသား ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီများအား သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်း နိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

(က) Lot(1) ကရင်ပြည်နယ်၊ ဘားအံမြို့နယ်၊ ဇွဲကပင်အားကစားကွင်း မျက်နှာချင်းဆိုင် မြေနေရာ (၃၀၀' x ၂၀၀')တွင် (၄)ခန်းတွဲ (၅)ထပ် အားကစားသမား တည်းခိုရိပ်သာ တည်ဆောက်ခြင်း (၁၂၀' x ၄၀')

(ခ) Lot(2) ကရင်ပြည်နယ်၊ ဘားအံမြို့နယ်၊ ပြည်နယ်ဖူဆယ်အားကစားရုံအနီး မြေဖိုထားသော မြေနေရာ (၁၇၀'x၈၀')တွင် စားပွဲတင်တင်းနစ် ခန်းမနှင့် Gym ခန်းမ ပါဝင်သော RC(၂)ထပ် (၆၀' x ၈၀') အဆောက်အအုံ တည်ဆောက်ခြင်း

(ဂ) Lot(3) ကရင်ပြည်နယ်၊ ဘားအံမြို့၊ ဇွဲကပင်အားကစားကွင်းတွင် ညဘက်၌ အားကစားပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပနိုင်ရန် ဘေးလုံးကွင်း လျှပ်စစ်ဇီးတိုင် (၄)တိုင် ဆောက်လုပ်ခြင်း

(၂) တင်ဒါလျှောက်လွှာရောင်းချမည့်ရက် - ၂၇-၄-၂၀၂၃ရက် မှ ၅-၅-၂၀၂၃ရက်ထိ

(၃) တင်ဒါလျှောက်လွှာ - ၁၁-၅-၂၀၂၃ရက် (ရုံးချိန်အတွင်း)

နောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့်ရက် - ကရင်ပြည်နယ်၊ အားကစားနှင့် ကဏ္ဍပညာဦးစီးဌာန(ပြည်နယ်ရုံး)

(၄) တင်ဒါလျှောက်လွှာတင်သွင်းရမည့်နေရာ - ၀၅၈-၂၂၆၃၈၊ ၀၉-၇၈၈၀၀၇၇၄၊ ၀၉-၄၂၈၇၃၀၈၉၂

### လမ်းဦးစီးဌာန

### မိတ္ထီလာခရိုင်

### အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၂၃-၂၀၂၄) ခေါ်ယူခြင်း

၁။ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မိတ္ထီလာခရိုင်၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာ ရေးနှစ်အတွက် ပြည်ထောင်စု/တိုင်းဒေသကြီး ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် လမ်းဦးစီးဌာန၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန၊ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် လိုအပ်သော လုပ်ငန်းခွင်သုံးပစ္စည်းများအား အိတ်ဖွင့် တင်ဒါခေါ်ယူ၍ မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

၂။ (က) တင်ဒါလျှောက်လွှာ - ၈-၅-၂၀၂၃ရက် (တနင်္လာနေ့) ရုံးချိန်အတွင်း

(ခ) တင်ဒါလျှောက်လွှာ အရောင်းပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၁၅-၅-၂၀၂၃ရက် (သောကြာနေ့) (၁၅:၀၀)နာရီ

(ဂ) တင်ဒါလျှောက်လွှာ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (မြို့ပြ)ရုံး လမ်းဦးစီးဌာန၊ မိတ္ထီလာခရိုင်

(ဃ) တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့် ရက်/အချိန် - ၂၅-၅-၂၀၂၃ရက်၊ (ကြာသပတေးနေ့)၁၀:၀၀နာရီ

(င) တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့်နေရာ - လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (မြို့ပြ)ရုံး လမ်းဦးစီးဌာန၊ မိတ္ထီလာခရိုင်

၃။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို မိတ္ထီလာခရိုင် လမ်းဦးစီးဌာန၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (မြို့ပြ)ရုံး၊ ဖုန်း-၀၆၄-၂၃၀၈၇၃၃ ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စီစစ်ရေးကော်မတီ လမ်းဦးစီးဌာန၊ မိတ္ထီလာခရိုင်

### လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန

### ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန

### (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဦးစီးဌာနတွင် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော ပစ္စည်းများအား မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	D.D.P
(က)	018/DHPI/Geology Spare/2023-2024	Paung Laung
(ခ)	019/DHPI/Tyre/2023-2024	Paung Laung
(ဂ)	020/DHPI/Lubricant/2023-2024	Paung Laung

၂။ တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၈-၄-၂၀၂၃ရက်မှ ၁၅-၅-၂၀၂၃ရက်အထိ

၃။ တင်ဒါရောင်းချမည့်ရက် - ရုံးချိန်အတွင်း

၄။ တင်ဒါတင်သွင်းရမည့် နေ့ရက်နှင့်အချိန် - ၂၅-၅-၂၀၂၃ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂:၀၀နာရီ မတိုင်မီ တင်သွင်းရမည်။

၅။ တင်ဒါရောင်းချ/တင်သွင်းရမည့် နေရာ - ပစ္စည်းပြည်တင်ရေးဌာနခွဲ၊ ရေအားလျှပ်စစ် အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ (၃)ထပ်ဆောင်၊ ရုံးအမှတ် (၂၇)၊ နေပြည်တော်

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာသို့ လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီစစ်ရေးကော်မတီ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၈၁၀၄၉၁၁၊ ၀၆၇-၈၁၀၄၉၀၉

### ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ တောင်သူကုန်းရပ်ကွက်၊ အောင်မင်္ဂလာ (၃)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၅၆/ဂ)၊ မြေအကျယ်အဝန်းဧရိယာ (ပေ ၂၀x၇၂ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နေအိမ် အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို အရပ်ကတိ ဆက်စပ်စာချုပ်အဆိုနှင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ရေးချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးလှမြင့် (၁၂/အစန(နိုင်)၀၄၀၁၀၈) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏စိတ်ဆွဲဆောင်မှုဖြင့် ဝယ်ယူပေး (၇/ဖမန(နိုင်)၀၅၀၅၂၃)နှင့် နေဝင်းခုံကော် ၁/အစန(နိုင်)၂၁၃၇၇၀၀၅ ဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေတစ်ချို့ တစ်စတင်ပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ဖော်ပြပါ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့သို့ နိုင်လှသော စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ် ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစောကျော်စွာထွဋ် (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၀၀၁) တိုက် (၉/၁)၊ မြေညီထမ်း၊ (၃၆)လမ်းအောက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၄၄၀၆၅၅၇၃၈

### ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မောင်ဇော်မင်းခန့် ၁၁/အမန(နိုင်) ၀၈၅၅၃၀၏ နိုင်ငံ ကူးလက်မှတ် အမှတ်(မမှတ်မိ)မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ က အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၂၆၀၈၅၃၅၀၀

### ဖောင်းကြွပျောက်

### လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 5E/9457 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျောက် ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်း ကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းအနောက်ပိုင်း)

### ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

### မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 9W/57684, ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်လှလှလှသည် နံနက် ၇/၅၀၅၅ (နိုင်) ၀၈၅၅၂၃ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက နိုင်လှသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက်၃၀ အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (တောင်ငူ)

### ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်

### မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 80W/26876, KENBO 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဝေဇီလှိုင် ၉/ပမန(နိုင်) ၂၁၈၃၀၈ က (ကမ-၃) ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ် ပေး ရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက နိုင်လှသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက်၃၀ အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန (နေပြည်တော်ရုံး)

### ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ကန်မြင့်ရိပ်သာလမ်းကွင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၂၇-သမိုင်းမြေကွက်အမှတ်-(၈/င-၁-အ+၈/င-၁-၈) / ၂၈၆၄(၀.၀) ဧက ရှိသောမြေပိုင်မြေ လ/နဂဇာတိယမြေ မြေကွက်နှင့်မြေကွက်ပေါ်ရှိအကျိုးခံစား ခွင့်တို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးမြတ်ဇော်(၉/မရမ(နိုင်)၀၅၇၇၇၀)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏စိတ်ဆွဲဆောင်မှုဖြင့် ဝယ်ယူပေး (၉/မရမ(နိုင်)၀၅၇၇၇၀)ထံမှ အပေါ်ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့သို့ နိုင်လှသည့်အထောက်အထားများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ စ၍(၇)ရက် အတွင်းလူကိုယ်တိုင်လာ ရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက မြေကွက်နှင့်အကျိုးခံစား ခွင့်တရားဝင်အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီအပြစ်ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများ သိစေရန်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးတင်မောင်ခွေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၀၅၂) အမှတ်-၁၈၅ ပထမထပ်၊ (ဝဲဘက်အခန်း) ၃၈-လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ဖုန်း-၀၉ ၅၀၀ ၄၇၇၅

### ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (သကမ-၁၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၈၅၈-က)၊ အကျယ် (၂၀ x ၆၀)ပေရှိ (ယခု အခေါ် အမှတ် (၁၁၈၅-က)၊ ၀၅၀၅၅၀၈)၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်ဟု ခေါ်တွင်သော ဦးဝေလင်း (PKD-၀၀၆၆၀၇)အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ် အားလုံးတို့အား တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သူ ဦးမောင်မောင်နိုင် (၁၁/ပမန(နိုင်) ၀၀၇၉၇၉)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏စိတ်ဆွဲဆောင်မှု ဖြင့် ခေါ်စားကျခံရ ၇/ဖမန(ပြု)၀၀၄၁၁၅ က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း အထက်ပါမြေကွက်၏ ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်း၊ စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ဖြစ်မြောက်အောင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ရွှေစင်အိ(LL.B,D.B,L,D,I,L) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၃၀၆၄/၂၀၁၃) တိုက်(၃၉၀/၄)၊ စက်မှု(၁)လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၀၀၉၇၀၇၃

### သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်မြို့၊ အမှတ်(၁၅)ရပ်ကွက်၊ မဟာစေတီ လမ်းနေ ခေါ်သိန်းမြင့်(ခ)ခေါ်ချော ၁၄/ဝသန(နိုင်)၀၆၆၅၀၀၏သမီး မနုဇာတေး (၁)ဦးတင်တင် ၁၄/ဝသန(နိုင်) ၀၉၃၅၈၉၁၁၁၁ မိခင် ဖြစ်သူကို အကြိမ်ကြိမ် စိတ်ဆင်းရဲအောင် ပြုလုပ်သဖြင့် ယခုမှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ် စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ နောက်နောင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စအဝဝကို လုံးဝ(လုံးဝ) တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ခေါ်သိန်းမြင့်(ခ)ခေါ်ချော၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်စမ်းသီတာ(LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၅၄၄၄) အမှတ်(၁၃)လွန်ကန်ရပ်၊ ပုသိမ်မြို့

### ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ သာယံကျွန်းမြို့နယ်၊ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်၊ အောင်သပြေလမ်း၊ အမှတ် (၅၆၃/က)၊ ဒုတိယထပ်၊ (၃)လွှာ၊ (၁၈x၅၅)ပေ အကျယ်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့ကို လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံပြောဆိုသူ ဒေါ်နီရီဝင်း (၁၂/လကန(နိုင်)၀၀၂၁၈၄)က ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏စိတ်ဆွဲဆောင်မှုဖြင့် သိရှိမောင် (၁၂/တမန(နိုင်)၁၁၀၃၇၄)မှလည်း ဝယ်ယူရန်အတွက် တိုက်ခန်း၏ ရောင်းဖိုးစရန်ငွေများကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ တိုက်ခန်း အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လှသောပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက် စာတမ်းများနှင့်အတူ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက် ကျော်လွန်ပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်သက်သက်မွန် ဦးသုထက်ကျော်လွင် ဒေါ်ကြည်လပြည့်ဝန်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၆၀၅/၂၀၁၅) (စဉ်-၄၉၅၀၂/၂၀၁၈) (စဉ်-၅၀၉၂၄/၂၀၁၉) တိုက် (၄)၊ အခန်း (၃၁)၊ မြို့ပြအိမ်ရာ (တောင်ဘက်ခြမ်း)၊ (၈)မိုင်မီးဖိုခုံအနီး၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၅၃၄၅၇၃၊ ၀၉-၇၅၀၃၉၄၀၆

### ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

### ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသစီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့

### လောက်ကိုင်မြို့

### (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေဖြင့် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ လောက်ကိုင်မြို့နယ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကျောက်လမ်းခင်းခြင်း၊ Box Culvert တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင် များထံမှ မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ၂၈-၄-၂၀၂၃ ရက်မှစတင်၍ ရောင်းချမည့်ရက်ပြီး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၁၂-၅-၂၀၂၃ရက် ညနေ ၄:၃၀နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပြန်လည်တင်သွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ရောင်းချ/တင်သွင်းရမည့်လိပ်စာမှာ ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသစီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ရုံး၊ လောက်ကိုင်မြို့ဖြစ်ပြီး အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို ဖုန်း-၀၉-၂၅၁၀၇၅၄၈၊ ၀၉-၂၅၇၅၄၈၇၅၊ ၀၉-၇၇၆၄၈၃၅၂ ထံသို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါကော်မတီ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် ရန်ကုန်မြို့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်ခရိုင် တရားရုံးအဆောက်အဦနှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ တည်ဆောက်ခြင်း ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများနှင့် ရွှေပြည်သာမြို့နယ်တရားရုံး အဖိုးနှင့်မျက်နှာကျက် ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းတို့အတွက် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ပြည်ထောင်စုငွေလုံးငွေရင်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းရန်ပုံငွေများ မှ တည်ဆောက်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသားပုဂ္ဂလိက လုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၊ သမဝါယမအသင်းစု လေလံတင်ဒါ လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း (စတုတ္ထအကြိမ်)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၊ သမဝါယမအသင်းစုပိုင် တော်ပုံလံရပ်ကွက်၊ စုပေါင်းရုံးလမ်းရှိ (၅၀' x ၂၄၀')နှင့် (၁)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ (၃၀' x ၅၀')အား လေလံစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၁၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၈၈)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ x ၆၀)ပေစတုရန်းပေ (၀.၀၅၅)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်ကြီးအနက်မှ မခွဲစိတ်ရသေးသော မြေအနက်မှ (၂၀ပေx၆၀ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ (မြေရင်းမြစ်)မြေနှင့် ၎င်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၁၈၈)၊ ဗေဒါလမ်း၊ (၅၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၊ မြို့မြေစာရင်းတွင် အမည်ပေါက်သူများ ဖြစ်သော ဦးမြင့်ဦး၊ ဓ/တတက (နိုင်) ၀၀၀၀၅၈ နှင့် ဦးကျော်စွာ၊ ဝ/၂၅ကမ(နိုင်) ၀၃၄၀၇၀ တို့ထံမှ အဆက်အစပ် စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူပိုင်ရှင် ဦးဆန်းလင်း၊ ဝ/မလက(နိုင်) ၁၃၃၃၇၀ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့အဖို့အကျိုးရှိစေရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်ချို့တစ်ဝက်ပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်ချုပ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ အေးသာယာရပ်ကွက်၊ မဇ္ဈ(၁၄)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(F-၁၀)ဟုခေါ်တွင်သော ရံဖမ်းရံမာမောင်မောင် အမည်ပေါက် မြေကွက်အနက် ခေါင်းရင်းမြစ်၊ အလျား x အနံ (၂၀ x ၆၀)ပေ အကျယ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ တစ်ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ အပါအဝင် ယင်းတို့၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဒေါ်ဖြူဖြူမာ(ဘ) ဦးထွန်းရွှေ ၁၂/သလက(နိုင်) ၁၂၂၀၅၀၅၀မှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သော ဦးရဲဝင်းမောင် ၅/ကနန(နိုင်) ၀၇၆၇၆၄နှင့် ဦးကျော်စင်လင်း ၅/ကနန(နိုင်) ၀၇၃၀၃၀တို့က ပြည်လည်ဝယ်ယူရန်အတွက် ၎င်းအား စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မူရင်းများနှင့်တကွ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီးဌာန (ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးစည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ တိုင်းဒေသကြီးစည်ပင်သာယာရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ တင်ဒါကော်မတီသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးစည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ မှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ရန်လျာထားသော Backhoe (5)Tons (၆)စီး၊ ရေပုတ်စုပ်ယာဉ်(800)Gallons (၂)စီး၊ အမှိုက်သိမ်းယာဉ်(8)Tons (၄)စီး နှင့် Roller (1.5)Ton (၃)စီးတို့အား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ဝယ်ယူရန် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ၊ တိုင်းရင်းသားများပိုင်ပြည်တွင်း ကုမ္ပဏီများအား တင်ဒါများတင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

NOTICE BR LAW (MYANMAR) COMPANY LIMITED FINAL MEETING

Final Meeting The Final Meeting of BR LAW (MYANMAR) COMPANY LIMITED will be convened and all the members are cordially invited to attend the Final Meeting. AGENDA 1. To Explain & Lay before the meeting the Liquidator's account of the Liquidation. 2. To give any explanation thereof. Date : 26/05/2023 Time : 11:00 AM Place : No.(26), Hlaing Myint Mo Lane (4), Kan Street, (10)Quarter, Hlaing Township, Yangon. BERNARD STANLEY DORAY MS. MI THANDAR AUNG (Director) (Certified Public Accountant) BR LAW (MYANMAR) COMPANY LIMITED No.(26), Hlaing Myint Mo Lane (4), Kan Street, (10)Quarter, Hlaing Township, Yangon. 09-970450121 RADAKRISHNAN S/O KANNUSAMMY SOMALINGAM NYI NYI HTUN (Director) (Director) BR LAW (MYANMAR) COMPANY LIMITED BR LAW (MYANMAR) COMPANY LIMITED

အမည်ပြောင်းနှင့်ဖခင်အမည်မှန် မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက (ပလန)၊ Grade-9(B)မှ မောင်စောတင်နိုင်ဦးအား မောင်ဒါရီဆိုင်အောင်ဟုလည်းကောင်း၊ Grade-6(A)မှ မမောင်နန်းသုဇာအား မဒါရီဆိုင်နန်းဟုလည်းကောင်း၊ Grade-1(A)မှ မောင်ဆန်းဒေးအောင်အား မောင်ဒါရီဆိုင်နန်းဟုလည်းကောင်း ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်နှင့် ၎င်းတို့၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဂမ်ဆိုင် ၁/မကန (နိုင်)၁၅၇၃၇၀ ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၉)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၄၀/က)၊ မြေဧရိယာ ၀.၀၂၉၈၈ အကျယ်အဝန်း (၂၁ပေ x ၆၀)ရှိ နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ဒဂုံ မြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) (၁၉)ရပ်ကွက်၊ တနင်္သာရီလမ်း၊ အမှတ်(၃၄၀/က)ဟုခေါ်တွင်သော နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့မှာ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနရှိ မြေစာရင်းတွင် ဦးမောင်မောင်စိုး(ဘ) ဦးစန်းမောင် ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၃၅၀၅၀ အမည်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူဖြစ်ပြီး ယင်းထံမှ မှတ်ပုံတင်အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှာအမှတ် (၁၉၈၃၂/၂၀၂၂) (၂၅-၁၀-၂၀၂၂)အရ တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သည်ဟု အဆိုရှိသူ ဒေါ်ခိုင်ခင်ခင်(ဘ) ဦးဌေး ၁၂/သလက(နိုင်)၁၆၉၅၂၉ က အပြီးအပိုင်ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသည့် အလျောက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်သန်းသန်းဆွေ ၇/ကပက(နိုင်)၀၆၃၀၃၀က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေအချို့ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(မုံရွာ) (၁၂)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(မုံရွာ)မှ ၂၀၁၉-၂၀၂၀ ပညာသင်နှစ်၊ ၂၀၂၁-၂၀၂၂ ပညာသင်နှစ်များတွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် ကွန်ပျူတာ သိပ္ပံဘွဲ့နှင့် ကွန်ပျူတာနည်းပညာဘွဲ့ (B.C.Sc./B.C.Tech.) သင်တန်းစာမေးပွဲအောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် မဟာကွန်ပျူတာသိပ္ပံဘွဲ့ (M.C.Sc.) သင်တန်းစာမေးပွဲအောင်မြင်ပြီးသူများအတွက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားကို ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(မုံရွာ)၌ ကျင်းပ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ဖော်ပြပါသတ်မှတ်ချက်ကို ကိုက်ညီသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ Star City အိမ်ရာ Star City Condo Zone A-5I အလွှာ(၆)၊ အဆန်းနံပါတ်(၆၀၁)၊ အကျယ်အဝန်း(၉၀၅)စတုရန်းပေအကျယ်ရှိ ကွန်ပျူတာအဆန်းနှင့် ယင်းကွန်ပျူတာ အိမ်ရာအဆန်းတွင် တွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသော ဆက်စပ်ပစ္စည်းများအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့နှင့် ပတ်သက်၍ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသော ဦးစောနုညွန့် ၁၂/ဗဟန(နိုင်) ၀၉၃၇၇၀ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ ဦးဟွမ်ကျားချန် ၁၃/လကန (နိုင်) ၀၁၆၄၆၅က ဝယ်ယူမည်ဖြစ်သောကြောင့် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယံဇာတနှင့်သိုလှော်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ငွေစာရင်းဌာန၊ ငွေစာရင်းဌာနမှူးရုံး

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၈၈)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ x ၆၀)ပေစတုရန်းပေ (၀.၀၅၅)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်ကြီးအနက်မှ မခွဲစိတ်ရသေးသော မြေအနက်မှ (၂၀ပေx၆၀ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ (မြေရင်းမြစ်)မြေနှင့် ၎င်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၁၈၈)၊ ဗေဒါလမ်း၊ (၅၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၊ မြို့မြေစာရင်းတွင် အမည်ပေါက်သူများ ဖြစ်သော ဦးမြင့်ဦး၊ ဓ/တတက (နိုင်) ၀၀၀၀၅၈ နှင့် ဦးကျော်စွာ၊ ဝ/၂၅ကမ(နိုင်) ၀၃၄၀၇၀ တို့ထံမှ အဆက်အစပ် စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူပိုင်ရှင် ဦးဆန်းလင်း၊ ဝ/မလက(နိုင်) ၁၃၃၃၇၀ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့အဖို့အကျိုးရှိစေရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်ချို့တစ်ဝက်ပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀၈)၊ ကျွန်းစစ်သားလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၀၂)၊ အကျယ်အဝန်း(၄၀၀၀ x ၆၀၀၀)ရှိ ဦးမြင့်လွင် (၁၂/သကက(နိုင်)၀၂၀၀၁၂)နှင့် ဒေါ်အေးအေးမာ(၁၂/သကက(နိုင်)၀၂၀၇၀၉) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အဆိုပါအမည်ပေါက် သူများထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။







**စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)**

၁။ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် စက်ပစ္စည်းကိရိယာများ၊ လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများနှင့် အပိုပစ္စည်းများ၊ မြေယာပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းသုံးယန္တရားများ၊ တာယာ၊ ဘက်ထရီ၊ စက်ဆီ/ ချောဆီများနှင့် ရုံးသုံးပစ္စည်းများကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခွင့်ရရှိစေလိုပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၄-၅-၂၀၂၃ ရက်မှ ၁၆-၅-၂၀၂၃ ရက် (၁၄:၀၀)နာရီထိ

၃။ တင်ဒါပုံစံရက် - ၁၆-၅-၂၀၂၃ ရက် (၁၄:၀၀)နာရီ

၄။ တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်ရက်ကို ထပ်မံကြေညာပါမည်။

၅။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းစည်းကမ်းချက်များကို စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၅၀)၊ နေပြည်တော်တွင် ရောင်းချပေးမည်ဖြစ်ပြီး အသေးစိတ် အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၃၄၃၂၂၄ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စိစစ်ရေးကော်မတီ စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း**

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ ဘောဂဝတီရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၃၂)ပေါင်းလောင်း-၂၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၄၂၈)၊ ဧရိယာ ၀.၃၁၂၅၅၅၅၅ ဧကရှိ ဒေါ်ထားထူးလှိုင် အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀)မြေငှားစာချုပ်မြေကွက်အား အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်(၃၃၄/၂၀၂၂)ဖြင့် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဦးဝင်းထွန်း (၉/၀မန(နိုင်) ၂၀၁၄၄၄ မှ နှစ်(၃၀)မြေငှားစာချုပ် ကျမ်းကျိန်ဆိုချက်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းမှရင်းများတင်ပြပြီး ဒေါ်ထားထူးလှိုင် ၁၂/၃၇န(နိုင်)၀၂၃၄၄၄ နှင့် မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ/မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားပိုင်လွှဲစာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့်သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**“ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အင်းဝအိမ်ရာ၊ ဦးသိန်းဟန်အမည်ဖြင့် နေထိုင်ခွင့်ချထားပေးသော တိုက်အမှတ်(၃၆)၊ အခန်းအမှတ်(၄၀၃)၊ စတုတ္ထထပ်တိုက်ခန်း အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**

ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းသည် မြို့ရွာနှင့် အိမ်အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးသိန်းဟန် ၁/အစန(နိုင်)၀၀၄၆၆၀ အမည်ဖြင့် နေထိုင်ခွင့်ရရှိတိုက်ခန်းဖြစ်ပြီး ဥပဒေနှင့်အညီ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ အရပ်အရင်းကင်းကြောင်း၊ ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းလာသည့်အတွက် ဒေါ်ထက်နွယ်လတ် ၈/မာန(နိုင်)၀၂၃၀၆၆ မှ ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယခုအရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ပိုင်ရှင်နေထိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဦးသိန်းထွန်း(B.Sc, H.G.P, D.B.L, D.M.L)  
အထက်တန်းရေးနေ(စဉ်-၁၀၆၁၆)  
ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၂၃၂၅၊ ၀၉-၇၇၅၁၈၂၃၂၅

**စာချုပ်စာတမ်းမူကြမ်းအား ကန့်ကွက်တင်ပြနိုင်ရန် အကြောင်းကြားစာ**

**(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့် ၂၁၊ နည်းဥပဒေ ၃၄) တောင်ကြီးမြို့နယ်တရားရုံး**

**၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးအမှတ် - ၁၀ နှင့်ဆက်သွယ်သည့် ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမဗဟိုမှုအမှတ် - ၂၄**

မလဲလို့ဖြူ (တရားရုံး) နှင့် ဦးလှအောင် (တရားရုံး)

ဦးလှအောင်၊ အမှတ်(၇/၅၅၅) မြဝတီရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ(၉)၊ ရတနာသီရိရပ်ကွက်၊ တောင်ကြီးမြို့ (ယခုနေရပ်ကွက်စာမာသီသူ)နေသူအား သိစေရမည်။

အထက်ဖော်ပြပါအမှုတွင် ဒီကရီအမိန့်ခံရသူအား အောက်တွင် သီးခြားဖော်ပြထားသော မရွှေမပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် စာချုပ်စာတမ်းကို ရုံးတော်က သင်၏ကိုယ်စား ချုပ်ဆိုနိုင်ရန် ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၄ ရက်တွင် ကြိုရှားတော်သို့ လျှောက်လွှာတင်သွင်းလာသည့်ဖြစ်၍ ဆိုခဲ့သည့် လျှောက်လွှာကို ကြားနာရန် ၂၀၂၃ ခုနှစ် မေ ၉ ရက် ချိန်းဆိုထားရှိရာ သင်က အဆိုပါနေ့ရက်တွင် ရုံးတော်သို့ လာရောက်၍ ဆိုခဲ့သည့် စာချုပ်မူကြမ်းကို တစ်စုံတစ်ရာရေးသား ကန့်ကွက်ချက်များ တင်သွင်းလိုက် တင်သွင်းနိုင်ရန် အကြောင်းကြားလိုက်သည်။

ပစ္စည်းစာရင်း

တောင်ကြီးမြို့၊ သောင်မြေစခန်းရပ်ကွက်ရှိ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၃-ခ)အတွင်းရှိ အရှေ့ အနောက် ပေ(၆၀)၊ တောင် မြောက် (၂၂)ပေရှိ ဧရိယာ ၀.၃၁၂၅၅၅၅ ဧကရှိသော အရှေ့လားသော်ဒေစီလမ်း၊ အနောက်လားသော် ဦးမောင်နေအိမ်၊ တောင်လားသော် ဦးအောင်နေအိမ် မြောက်လားသော် ဦးစံဖေနေအိမ်ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရင်းများ

၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၅ ရက်တွင် ဤရက်ဆိုင်ရိုက်နိုင်၍ ကျွန်ုပ်တို့လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ပြည်ပြီးအောင်)  
တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး(၁)  
တောင်ကြီးမြို့နယ်တရားရုံး

**အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

၁။ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၈)၊ မွန်ပြည်နယ် ဦးစီးမှူးရုံးမှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ မူလခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် ကျိုက်ထိုမြို့နယ်၊ သံဖြူဇရပ်မြို့နယ်၊ ကျိုစီမြို့နယ်နှင့် ရေးမြို့နယ်များ၌ ကမ်းပြိုကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းတင်ဒါနှင့် လုပ်ငန်းတစ်ခုလုံး တင်ဒါများအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်းရန် မြန်မာနိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များအား ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်မည့်နေရာ - ရေအရင်းအမြစ်နှင့်မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၈)၊ မွန်ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံး၊ အရာတော်(၁)လမ်း၊ မောင်ငံရပ်၊ မော်လမြိုင်မြို့

တင်ဒါလျှောက်လွှာစတင် - ၂၈-၄-၂၀၂၃ ရက် (ရုံးချိန်အတွင်း)

ရောင်းချမည့်ရက် - တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံမည့် - ၂၇-၅-၂၀၂၃ ရက်၊ (၁၆:၀၀)နာရီ ရက်/အချိန်

တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်ရက်/အချိန် - ဌာနမှဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပါမည်။

၂။ လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းတင်ဒါခံရသူ၊ လုပ်ငန်းတစ်ခုလုံးတင်ဒါခံရသူ၊ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၈)၊ မွန်ပြည်နယ် ဦးစီးမှူးရုံး၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၂၅၃၃၃၁၇၈ နှင့် ၀၉-၇၉၀၄၆၆၉၃၃ တို့သို့ စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၁၂၀)၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၀၇)၊ ပေ ၄၀x၆၀ အား ဦးကျော်ကျော်မှ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ကိုမွေးအမည်ပေါက်ဖြင့်ထွက်ရှိထားသည့် ပါမစ်မြေကွက်၏အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကိုရောင်းချလိုကြောင်း ကမ်းလှမ်းခဲ့သဖြင့် မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အရှုပ်အရှင်းတစ်စုံတစ်ရာကင်းရှင်းကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြီး မြေကွက်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးကျော်နိုင်ဝင်း ၁၃/လရန(နိုင်)၂၄၄၆၇၇ မှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်သဘောတူခဲ့ပြီး ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ လက်ရှိရောင်းချသည့် ပစ္စည်း၏ပိုင်ရှင်နေထိုင်ခွင့် တစ်စုံတစ်ရာနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက တိကျခိုင်လုံသော ပိုင်ရှင်ရေးဆိုင်ခွင့်၏ စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြေညာစာထုတ်ပြန်သည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့လာရောက်ဆက်သွယ်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်အား ပြီးမြောက်သည့်အထိ ဥပဒေပါအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းကို အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ ဦးကျော်နိုင်ဝင်း ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးမျိုးသက်ထွန်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၆၄၀) အမှတ် (၆၅၁)၊ ဒုတိယလွှာ၊ (၁၂) ရပ်ကွက်၊ မာယာ(၈) လမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၀၉၀၉၆၁

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၁၂၀)၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၁၀)၊ ပေ ၄၀x၆၀ အား ဦးမင်းထွန်းလင်းမှ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ဒေါ်ရီအမည်ပေါက်ဖြင့်ထွက်ရှိထားသည့်ပါမစ်မြေကွက်၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကိုရောင်းချလိုကြောင်း ကမ်းလှမ်းခဲ့သဖြင့် မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အရှုပ်အရှင်းတစ်စုံတစ်ရာကင်းရှင်းကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ဟန်အေး ၁၃/လရန(နိုင်)၀၇၇၀၁၃ မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်သဘောတူခဲ့ပြီး ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ လက်ရှိရောင်းချသည့် ပစ္စည်း၏ပိုင်ရှင်နေထိုင်ခွင့် တစ်စုံတစ်ရာနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက တိကျခိုင်လုံသော ပိုင်ရှင်ရေးဆိုင်ခွင့်၏ စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြေညာစာထုတ်ပြန်သည့်ရက်မှ စတင်၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့လာရောက်ဆက်သွယ်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်အား ပြီးမြောက်သည့်အထိ ဥပဒေပါအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းကို အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ ဒေါ်ဟန်အေး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးမျိုးသက်ထွန်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၆၄၀) အမှတ် (၆၅၁)၊ ဒုတိယလွှာ၊ (၁၂) ရပ်ကွက်၊ မာယာ(၈) လမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၀၉၀၉၆၁

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း**

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ ရွာကောကီရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၃၂/ပေါင်းလောင်း-၂၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၆၃၅)၊ ဧရိယာ ၀.၃၁၂၅၅၅၅၅ ဧကရှိ ဦးကျော်ကျော်(ပါ)ဦး အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀) မြေငှားစာချုပ် မြေကွက်အား အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၅၅/၂၀)ဖြင့် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဒေါ်ဝင်းပပ ၁၃/ပတယ(နိုင်)၀၃၆၂၅၂ မှ နှစ်(၃၀)မြေငှားစာချုပ်၊ ကတိသစ္စာပြုလွှာ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းမှရင်းများ တင်ပြပြီး ဒေါ်နန်းစံဟွမ် ၁၃/လရန(နိုင်)၀၃၆၃၀၇ နှင့် မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ/မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး အမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားပိုင်လွှဲစာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ/မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ရွှေတိုက်စေတီတော် (၄၀)ကြိမ်မြောက် ကဆုန်ညောင်ရွှေသွန်းလောင်းပူဇော်ပွဲကျင်းပမည်**

လေးဆူခေတ်ပုံရွှေတိုက်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ (၄၀)ကြိမ်မြောက် မဟာဗောဓိကဆုန်ညောင်ရွှေသွန်းလောင်းပူဇော်ပွဲကြီးကို ၁၃၈၅-ခုနှစ်၊ ကဆုန်လပြည့်နေ့ ၃-၅-၂၀၂၃ ရက်၊ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၀၇:၀၀ နာရီမှစတင်၍ စေတီတော်ရင်ပြင်အင်္ဂါထောင့် မဟာဗောဓိညောင်ပင်၌ ရွှေတိုက်စေတီတော်ဩဝါဒီဓရိယဆရာတော်ကြီးများ၊ တဏှာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့ဝင် လူကြီးများ၊ ဂေါပကအဖွဲ့ရုံးဝန်ထမ်းများ၊ ဗုဒ္ဓဝေယျာဝစ္စအသင်းများဖြင့် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပပူဇော်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ယင်းနေ့တွင် ဘုရားဖူးပြည်သူများက ရင်ပြင်တော်ထောင့်လေးထောင့်ရှိ မဟာဗောဓိညောင်ပင်များ၌ လွယ်ကူစွာ ညောင်ရွှေသွန်းလောင်းပူဇော်နိုင်ရန် အတွက် ဗုဒ္ဓဝေယျာဝစ္စ အသင်းများနှင့် ဝန်ထမ်းများက ကုသိုလ်ယူကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးရန် စိစဉ်ထားရှိမည်ဖြစ်ပါ၍ ရဟန်းရှင်လူပြည်သူအများ ပါဝင်ကုသိုလ်ပြုနိုင်ပါကြောင်း နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ရွှေတိုက်စေတီတော်ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့

**မရတနာမိုးအမြန်ပြန်လာပါရန်**

မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်ကြီးသစ်(၁၂)ရပ်ကွက်၊ အောင်မင်္ဂလာလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၈၁)နေ ကျွန်တော် ဦးအောင်နိုင် (ဘ)ဦးလှထွန်း ၁၂/ဥကမ(နိုင်)၁၁၆၅၄၂၂၂၂၂ နေအိမ်မှ (ဘ)ဦးစော်မိုး ၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၁၉၄၇၇၄၄၄ လွန်ခဲ့သော ၁၄-၉-၂၀၂၁ ရက်တွင် တရားဝင်အကြွင်းမယားအဖြစ် ပေါင်းသင်းခဲ့ရာ သိမ်းဆွဲရတနာခံခံအား မွေးဖွားခဲ့ပါသည်။ ၂၀-၁၂-၂၀၂၂ ရက်၌ ဇနီးဖြစ်သူသည် ကျွန်တော်အလုပ်သွားနေခိုက်တွင် အဖိုးတန်ပစ္စည်းများအား ယူဆောင်၍ နေအိမ်မှထွက်ခွာသွားခဲ့ပြီး အကြိမ်ကြိမ် သွားရောက် ခေါ်ဆောင်သော်လည်း ပြန်မလာခဲ့ပါ၍ ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း အမြန်ပြန်လာပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပြီး ပြန်လာခြင်းမပြုပါက လက်ခံထားသူများအား ဥပဒေအရထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးအောင်နိုင်(ခင်ပွန်း)

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၃၆)ရှိ ဒေါ်ခင်စောမြင့် ၁၂/မာန(နိုင်) ၁၀၃၃၇၆ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးလှထွန်း ၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၄၃၃၈၉ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့သို့ စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသန်းစင် ဖုန်း-၀၉-၉၇၀၇၉၆၃၀၂၊ ၀၉-၆၈၆၂၃၀၉၇၅

**အမည်မှန်နှင့်မိဘတစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း**

မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ဂျန်မိုင်ကောင်းရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၃၁၂)နေ မဆိုးပန်း၏ အမည်မှန်မှာ မဂျန်ဆိုးပန်း ၁/မကန(နိုင်)၁၉၅၀၆၆၆၆၆၆ ဖြစ်ပြီး ၎င်း၏ဖခင်ဦးလှိုင်ဖေ(ခ)ဦးလှိုင်ဖေထံ(ခ)ဦးဖေထံထံ ၁/မကန(နိုင်)၀၇၁၆၆၄ သည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပြီး ၎င်း၏မိခင် ဒေါ်မဂျီကိုင်(ခ)ဒေါ်ကိုင်စော ၁/မကန(နိုင်)၀၂၃၀၆၆ သည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါသည်။

**အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ မြို့မတောင်ရပ်ကွက်၊ ငြိမ်းချမ်းလမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၁)ဟုခေါ်တွင်သည့် အကွက်အမှတ်(၁၁) မြို့မတောင်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၁၅)၊ (အလျား ၃၀ ပေ x အနံ ၇၀ ပေ) အကျယ်ရှိ မြေမှာ ၁၉၉၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ မယက၊ သန်လျင်စာအမှတ်-၁၀၅/၁-၂၂ (မဝတ) စာရင်းအရ ဦးတင်ဝင်းအမည်ဖြင့် ချထားပေးသည့် လ-န/၃၉ ရရှိပြီး မြေဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အမှတ်(၁၁၅)အား ဦးတင်ဝင်းအမည်ဖြင့် ချထားပေးသည့် မြေချခွာစာရွက်မှာ ဦးတင်ဝင်း (ဘ)ဦးစောထွန်း ၁၂/သလန(နိုင်)၀၀၄၂၀၀ ၏ လက်ဝယ်၌ ပျောက်ဆုံးသွားသည်မှာ မှန်ကန်ပြီး အခြားမည်သူတစ်ဦး တစ်ယောက်မျှ ရောင်းချထားခြင်း၊ ပေါင်နှံထားခြင်း၊ ပေးကမ်းထားခြင်း၊ အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းထားခြင်းတို့မှ လုံးဝကင်းစင်ပြီး ဦးတင်ဝင်းကိုယ်တိုင် လက်ရှိနေထိုင် ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ခင်သူစောဝင်း (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၉၄၉/၂၀၁၃) ဖုန်း-၀၉ - ၄၂၀၅၃၁၀၀ (ရုံးခန်း) သန်လျင်ခရိုင်၊ တရားရုံးရှေ့ အောင်သိဒ္ဓိလမ်း၊ အောင်မင်္ဂလာရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**

SHWE TIKE GYI Co.,Ltd ၏ Export တင်ပို့ထားသော ၉-၂-၂၀၂၂ ရက်မှ ED.200077900310 နှင့် ၁၆-၂-၂၀၂၃ ရက်မှ ED.200078211000 စာရွက်စာတမ်း နှစ်စောင်သည် ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသည်။ တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်အား ဆက်သွယ်ပေးပါ ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။

ဖုန်း-၀၉-၉၇၃၀၃၃၉၄၄

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 68W/94765 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဝင်းဇော် ၇/မမန(နိုင်)၁၆၆၆၆၆၆ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(တောင်ငူ)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 67W/81787 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစန်းဦး ၉/ပမန(နိုင်)၁၄၄၄၅၂ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(တောင်ငူ)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 6P/2953 Suzuki Ertiga, Station Wagon(4x2)L အမည်ပေါက် Ming Da Polyester Wadding Myanmar Co.,Ltd က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)၊အင်းစိန်မြို့



**စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန**  
**စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနဦးစီးဌာန**  
**သုတေသနစာတမ်းများဖိတ်ခေါ်ခြင်း**

စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနဦးစီးဌာန၊ ရေဆင်း၌ စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် သုတေသန စာတမ်းဖတ်ပွဲကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂၂-၂၃ ရက်နေ့များတွင် "Innovative Research & Development through Farmers Participatory Approach" တောင်သူလယ်သမားများ ပူးပေါင်းပါဝင်ခြင်းမှဆိုင် ဆန်းသစ်တီထွင်မှု ရှိသော သုတေသနနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာ ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ ရေအရင်းအမြစ်၊ ရေလုပ်ငန်း၊ သစ်တောနှင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာ သုတေသနစာတမ်းများအား ၁၀-၆-၂၀၂၃ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းနိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။ စာတမ်းများအပြင် ပုံစတာ တင်သွင်းလိုပါကလည်း တင်သွင်းနိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

**ဆက်သွယ်စုံစမ်းရန်**  
ဒေါက်တာမော်မော်သန်း (ညွှန်ကြားရေးမှူး)၊ Mobile-09-250097510,  
ဒေါက်တာအောင်ကျော်သူ(သုတေသနအရာရှိ)၊ Mobile- 09-420700614  
Email: conference.dar@gmail.com  
စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနဦးစီးဌာန၊ ရေဆင်း၊ နေပြည်တော်

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်း/တောင်ရပ်ကွက်၊ မင်းလမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၇၇)၊ (၅၅၅) (ခြေရင်းခန်း+ ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း(၃၀ပေ x ၅၀ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်စု.ခမ်းနွယ်(၁/ပတအ(နိုင်) ၀၂၆၆၄၇)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် အတွက်စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမှ ရှင်းရှင်းမြင်မြင် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ် ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
**ဦးခင်မောင်ဦး** (LL.B, D.B.L, D.I.L., တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၈၅၂)  
**ဦးပြည့်ဖြိုးအောင်** (LL.B, အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၅၅၃၀) ၀၉ ၅၅၀ ၆၁၄၆ ၊ ၀၉ ၄၂၀ ၁၂၄၀၀၃

**ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ**  
**(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေ အမိန့် ၅၊ နည်းဥပဒေ ၁ နှင့် ၅)**  
**ဥတ္တရခရိုင်တရားရုံးတော်**  
**၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၄၉**

နေပြည်တော်၊ ဖြိုးရေးဘဏ်လီမိတက် နှင့် ၁။ ဦးထက်မြတ်ခန့်ဝင်း (ဥတ္တရခရိုင်တရားရုံး) ။ ဆန္ဒကုန်းပြည်နယ်၊ နယ်လီမိတက် ကုမ္ပဏီလီမိတက် ။ ဦးပြည့်လင်းအောင် တရားပြိုင်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ဟမ်းလမ်းဘူတာရပ်ကွက်၊ ပန်းလှိုင်(၄)လမ်း၊ အမှတ်(၁၅၄)နေ (၁)တရားပြိုင် ဦးထက်မြတ်ခန့်ဝင်း (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ နေပြည်တော်၊ ဖြိုးရေးဘဏ်လီမိတက် အငှားဝယ်စနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူရာတွင် စိုက်ထုတ်ပေးချေထားသောငွေနှင့် နောက်ကျကြေးငွေနှင့် အတိုးငွေရလျှော့ကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှန်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်ကို ချေပပြောဆို နိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၃ခုနှစ် မေ ၂၃ ရက် (၁၄၈၅ခုနှစ်၊ နယုန်လဆန်း ၅ ရက် အင်္ဂါ)ခန့်မှစတင်၍ ၁၀:၀၀ နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏အဆိုလျက် ထုချေရင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင့်မလာရောက်ပျက်ကွက် ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင့်က ထုချေတင်ပြ အစီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစီရည်အားလုံးကို သင့်နှင့်အတူယူဆောင် လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်ထံတွင် တည့်အပ်လိုက် ရမည်။ သင့်ကထုချေသွားသွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်ခံပေးရက်က တင်သွင်း ရမည်။

၂၀၂၃ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၁ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ဌေးစင်မော်) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး ဥတ္တရခရိုင်တရားရုံး

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း**

ဒက္ခိဏသီရိမြို့၊ ရွှေအင်ကြင်းရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၂/ရွှေအင်ကြင်းအနောက်ရပ်)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁-၄၀၉၇)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅၅၆၇၇၇ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်ကို ဒေါ်ချောစုဝင်း (ဘ)ဦးကျော်မောင် ၉/လဝန(နိုင်) ၁၃၈၀၀၇ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်ကို ဒေါ်ချောစုဝင်း (ဘ)ဦးကျော်ဝင်း ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၀၀၆၈၀ မှ မြေပေးမိန့်မူရင်း၊ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကတိ စာချုပ်မူရင်း၊ ရောင်းသူဝယ်သူ တရားရုံးကျွမ်းကျင်မှုရင်း၊ နှစ်ဦးသဘောတူ ကတိဝန်ခံချက်မူရင်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ထောက်ခံချက်မူရင်း၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်မူရင်း၊ ဝယ်ယူသူမှ ဝန်ခံကတိပြုချက်မူရင်းများ တင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက် အထားနှင့်လုံစုံစာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြ စီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက် အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထား လာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်တောင်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၁၃၃၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၃၃၅ မြေအကျယ်(၄၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ ခေါ်ညွှန်ညွှန်သန်း အမည်ဖြင့်ချထားပေးသောမြေချပ်မစ်မြေအမျိုးအစား မြေကွက်ကို အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူ ဦးသိန်းမြင့် ၁၂/ဒဂုံ(နိုင်)၀၁၆၄၄ ထံမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေမှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်း အဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေငြာပါရှိသည့်ရက်မှ(၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ဆက်သွယ် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်အောင်မြင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
**ဦးလှိုင်ဘွား(LLB)** ဒေါ်မေသီရိလှိုင်(LLB)  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ** တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ  
စဉ်-၈၃၁၀ စဉ်-၁၅၇၄၄  
**ဖုန်း-၀၉-၈၉၇၅၅၅၀၂** **ဖုန်း-၀၉-၇၉၆၈၁၄၄၄**  
အမှတ်၄၇၅၊ ပထမထပ်(ယာ)၊ သုမနလမ်း၊ (၁၆/၂)ရပ်ကွက်၊ သယံဇာတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

**ပတ်စ်ပို့ပျောက်**

ကျွန်တော် မောင်စော်မင်းထွန်း ၈/တတက(နိုင်)၁၂၀၃၇၈၈ နိုင်ငံကူး လက်မှတ်အမှတ် (နံပါတ်မမှတ်မိ) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

**ဖုန်း-၀၉-၄၅၆၇၈၅၆၇**

**ပတ်စ်ပို့ပျောက်**

ကျွန်တော် မောင်စော်မင်းအောင် ၈/ရနခ(နိုင်)၁၃၃၅၇၇ ၏ နိုင်ငံကူး လက်မှတ်အမှတ် (နံပါတ် မမှတ်မိ) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

**ဖုန်း-၀၉-၇၉၈၅၉၀၉၇၇**

**အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၄/မြောက်ရပ်ကွက်၊ ၄၂ (၁၂) လမ်း (အလယ်) အမှတ်(၂၂) နေ ဦးသောင်းမြင့် (၁၂/ညတန(နိုင်) ၁၀၀၉၅၆) ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်အောင်အိမ် (၁၂/သကတ(နိုင်) ၁၃၃၅၇၇) နှင့် (၈-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ အကြွေးလုပ်ငန်းအဖြစ်မှ ကွာရှင်းခွင့်ဖြစ်သည့် အတွက် ၎င်းနှင့် ပတ်သက်သည့် ငွေကြေးအရှုပ်အရှင်များကို ကျွန်ုပ်တို့ဆွေက သိရှိခြင်း၊ လက်မှတ်ရေးထိုးပေးထားခြင်းများမရှိသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ဆွေ အပေါ် ငွေကြေးတောင်းခံ ပြောဆိုခြင်းများ မပြုလုပ်ကြပါရန်နှင့် ဒေါ်အောင်အိမ် ထံမှ အမှန်တကယ် ငွေရရှိရန်မရှိပါက ၎င်းနှင့်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်ပြောဆိုခြင်း များ ပြုလုပ်ကြပါရန် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ-  
**ဦးချမ်းမြေ့လင်း (LL.B)** (စဉ်-၁၃၀၉၄)  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ** အမှတ် (၈၃/၇)၊ (ပထမထပ်)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
**ဖုန်း- ၀၉ ၄၄၈၀၀၄၈၁၂**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန့်လှိုင်မြို့နယ်၊ ဘုရားကုန်းကြီးအဆင့်(၁) မြေကွက်အမှတ်(၁၅၀၅)၊ (၁၅၀၆)၊ ဧရိယာပေ (၂၀x၆၀)၊ (၄၀x၆၀)ရှိ ပါမစ်မြေကွက်နှစ်ကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်များပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အားလုံးအား ဦးလှိုင်မြင့်က အရပ်စာချုပ်ဖြင့် ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိပြီး ဦးလှိုင်မြင့် ၉/ပတန (နိုင်)၀၃၇၈၅၆၀၇မှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်သက်သက်စော ၁၀/ဘလန (နိုင်)၀၈၀၅၈၉က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ် တစ်ဒေသအား စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါ အရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
**ဦးကျော်ဝင်းခိုင်(LL.B, LL.M)**(စဉ်-၄၄၃၂၈)  
**အထက်တန်းရှေ့နေ** အမှတ် ၄၄၊ ဗညားဒလလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
**ဖုန်း-၀၉-၇၇၂၀၀၀၀၇၇**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ မိကျောင်းကန်အပိုင်း (၃)ရပ်ကွက်၊ မေမာသီ (၃)လမ်း၊ အမှတ်(၆၄) ဟုခေါ်တွင်သော မြေတိုင်းရပ်ကွက် (၇၁၂/ကဘ) မြေကွက်အမှတ်(၆၄)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၂၂၈၈၈ နှစ်၆၀၆၇ ရန် မြေသည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှု ဌာနတွင် ဒေါ်ခင်လှဝေအမည်ဖြင့် မှတ်သားထားရှိပြီး မြေအမည်ပေါက်နှင့် ခင်ပွန်း ဦးလှိုင်မြင့်ကွယ်လွန်သွားကြပြီး သား ၃ ဦးရန်ရှိခဲ့ပြီး သားကြီးဖြစ်သူ ဦးဝင်းစော်မြင့်သည် လူမျိုးဝါဒဖြင့်ကွယ်လွန်ပြီး သားငယ်ဖြစ်သူ ဦးထွန်းစော်မြင့် သည်လည်း နိုင်ငံခြားသားအဖြစ် ခံယူထားသောကြောင့် သားလတ်ဖြစ်သူ ဦးရဲစော်မြင့်မှ တစ်ဦးတည်း အဖြစ်ဆက်ဆံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း လျှောက်ထားဆဲ ဖြစ်ကြောင်း တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးရဲစော်မြင့် ၁၂/ပတက(နိုင်)၀၁၅၆၉၀ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေအပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူ များရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း တီကျခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဒေါ်တင်စာနည်နေဝင်း (LL.B)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ် - ၉၅၇၇၃)  
အမှတ် ၅၄၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ဆရာစံရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ **ဖုန်း-၀၉-၄၄၀၈၁၆၉၄**

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ**  
**လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 73W/28227 Hajoie-100, M/C ယာဉ်လက်ဝယ် ရှိသူ Hajoie(Mandalay)Co.,Ltd က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ် ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြေငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊  
ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊  
မန္တလေးမြို့။

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**

ကျွန်မ မကျိန်စိုးမန် ၅/ကလလ (နိုင်)၂၆၂၈၀၂ ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် နံပါတ်(မမှတ်မိ)မှာ ပျောက်ဆုံး သွားပါကြောင်း တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပါရန်။

**ဖုန်း-၀၉-၇၉၀၇၄၅၄၂**

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**

ကျွန်တော် မောင်ထွန်းနေလင်း ၅/ဘတလ(နိုင်)၁၅၀၆၉၁၁ နိုင်ငံကူး လက်မှတ်နံပါတ် (မမှတ်မိ)မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါကြောင်း တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပါရန်။

**ဖုန်း-၀၉-၉၅၄၈၄၆၀၉၅**

**အမည်မှန်**

ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း)၊ ပင်လောင်းမြို့နယ်၊ တီကျစ်ကျေးရွာနေ ဦးသန်းမောင်-ဒေါ်လှဝင်းတို့၏သမီး မစင်စင်မြင့် ၁၃/နတရ(နိုင်)၀၀၀၈၅၈ ၏ အမည်မှန်မှာ မစင်စင်မြင့် ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်**  
**မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 74W/98733, Honda Click 125 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ Myo Win Co.,Ltdက (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍မိ တ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထားလာပါ သည်။ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြေငြာ သည့်ရက်မှ ရက် ၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန(မုံရွာ)

**ပန်းရောင်ကတ်ပျောက်**

ကျွန်မ ဒေါ်သူဇာအောင် ၁၃/နတ (နိုင်)၀၅၈၀၈၈၈၈ ပန်းရောင်အေဂျင့် ကတ်အမှတ် MSE-006257 (၂၀၂၀-၂၀၂၀) WIGOUR CUSTOMS AUTHORIZED AGENCY သည် ၁၁-၃-၂၀၂၃ ရက် တွင် မူဆယ်(၁၀၅)မြို့ကန့်ကွက်သွားသော အခါ ဖြစ်ပြီး ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ ပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

**ဖုန်း-၀၉-၄၅၂၀၉၄၅၇၃**

**ပန်းရောင်ကတ်ပျောက်**

ကျွန်တော် ဦးသီဟကျော် 9/KaMaSa (C)030013၏ ပန်းရောင်အေဂျင့် ကတ်အမှတ် MSE-006260 (WIGOUR CUSTOMS AUTHORIZED AGENCY) သည် ၂၃-၂-၂၀၂၃ရက်တွင် မူဆယ် (၁၀၅)မြို့ကန့်ကွက်သွားသော အခါ ဖြစ်ပြီး ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

**ဖုန်း-၀၉-၄၅၂၀၉၄၅၇၃**

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ**  
**လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 30W/49919 Honda Click 110, M/C ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်အိအိမိုးစိုင်း ၉/မမစ(နိုင်)၀၂၀၃၄၄ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြေငြာသည့် ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက်ဖော် ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊  
ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊  
မန္တလေးမြို့။

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ရွာကောက်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက် အမှတ် (၃၂/ပေါင်းလောင်း-၂) မြေကွက်အမှတ် (၁၈၀)၂၀၃ ဒေါ်တင်စာနည် အကျယ်အဝန်းဧရိယာ အလျား ၆၀ ပေ x အနံ ၄၀ ပေ၊ ၀ ဒသမ ၀၅၅၈၈၈၈၈ စလစ်မြေအမျိုးအစားအပါအဝင် ယင်းမြေကွက်နှင့် သက်ဆိုင်သည့် မြေပေါ် မြေအောက် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို အမည်ပေါက်သူ ဦးအောင်လှိုင် (O/RGN-000341) ထံမှ အရောင်းအဝယ် အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် အဆင့်ဆင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့သူ ဒေါ်အေးအေးမိုး ၉/ပမန(နိုင်)၀၂၀၃၉၂ မှ လက်ဝယ်ထား ပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင် ကင်းရှင်း ကြောင်း၊ ဖွင့်ဟဝန်ခံကတိပြုပြောဆို၍ ကျွန်ုပ်တို့ဆွေသို့ ရောင်းချရာ ကျွန်ုပ်တို့ဆွေမှ ဝယ်ယူသည့်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူ ရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခိုင်လုံသည့် စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထား မူရင်းများနှင့်အတူ ဤပတ်သက်ကြေငြာပါသည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ သတ်မှတ် ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ယခုအရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဒေါ်လှနီနီစိုး (စဉ်-၅၅၄၀၇၅)  
LL.B (အထက်တန်းရှေ့နေ)  
အမှတ် (၂၁)၊ အောင်စေယုလမ်း၊ (၁၄)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၅၃၃၆၁၂

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာခြင်း**

မုံရွာမြို့၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်နှင့် အမည်(၃၃၄(က) ကျေးကြီးအရှေ့မြောက်)၊ ဦးပိုင် အမှတ် (၆-လမ်း(၆)) ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၄၇၈၈၈၈၈ မြေအား ဦးဆန်းဝင်း အမည်ဖြင့် မြေငှားစာချုပ်(အသစ်) လျှောက်ထားရာ ကျိုးကြောင်း ဖော်ပြချက် ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက် တင်ပြနိုင်သူ မည်သူမဆို ယခု လျှောက်ထားခြင်းကို ဆောင်ရွက် မေးသင့်ကြောင်း အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်လွှာများကို ဤရုံးသို့ ကြေငြာသည့်ရက်မှစ၍ ရက်ပေါင်း (၁၅)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လျှောက်ထားသူအား အထက်မြန်မာ ပြည် မြေနှင့်အခွန်စည်းမျဉ်းဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ် (အသစ်) ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကော်လိထွေးအရာရှိ  
မုံရွာခရိုင်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ**  
**လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 80W/86646 Hajoie-110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ကြွယ်စင်မြတ်နိုး ၉/ပတန(နိုင်) ၀၇၂၃၀၅၇ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များဖြင့် ကြေငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊  
မန္တလေးမြို့။

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ**  
**လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 13U/7185 BAJAJ-200, 3 Wheel Vehicle ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဝင်းသိန်း ၉/မမစ(နိုင်)၀၀၇၅၆၇ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြေငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက်ဖော် ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။

ကညန၊  
ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊  
မန္တလေးမြို့။

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ**  
**လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် MON/11582 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဝင်းသိန်း ၉/မမစ(နိုင်)၀၀၇၅၆၇ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြေငြာသည့်ရက်မှ ရက် ၃၀အတွင်း အောက်ဖော် ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ပြည်နယ်ဦးစီးဌာန၊  
မော်လမြိုင်မြို့။





# ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက် (၁၂) ရပ်

## ၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့် ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံးထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) လွတ်လပ်၍တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒကိုကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာအတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး “မူ”ကို ဆက်လက်လိုက်နာကျင့်သုံးရေး။
- (ဃ) ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု လုံခြုံချောမွေ့စေရေး။

## ၂။ စီးပွားရေး

- (က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့်မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ကိုဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။

- (ဂ) သွင်းကုန်အစားထိုးရန်နှင့် ပို့ကုန်မြှင့်တင်နိုင်ရေး ဒေသထွက်ကုန်ကြမ်းများကို အခြေခံသည့် အသေးစား၊ အငယ်စား၊ အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်း (MSME)များကို ရေရှည်အာမခံချက် ရှိအောင် အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ ထုတ်ကုန်များစွာထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး။
- (ဃ) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့အတွက် ပြည်သူ့လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရေး။

## ၃။ လူမှုရေး

- (က) စစ်မှန်သောမျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး။
- (ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ကိုအခြေခံသည့် ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှု၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ အမျိုးသားရေး စရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏အခြေခံကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို ပိုမိုခိုင်မာအောင်တည်ဆောက်၍ တစ်မျိုးသား လုံး သက်ရှည်ကျန်းမာသည့် ကျန်းမာရေးစနစ်ဖြစ်ပေါ်လာရေး။
- (ဃ) ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော် တည်ဆောက်ရေးအတွက် လိုအပ် သည့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ မွေးထုတ်နိုင်ရန် ဘက်စုံပညာရေးကဏ္ဍ မြှင့်တင်ရေး။

- ❖ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နိုင်ငံရေးအရ တည်ငြိမ်အေးချမ်းရန်နှင့် လုံခြုံရေးအရ တည်ငြိမ်အေးချမ်းရန် လိုအပ် ...
- ❖ အလားတူ ဥပဒေအရ တည်ငြိမ်ရေးအတွက်လည်း ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်...
- ❖ နိုင်ငံတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက် တပ်မတော်မှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက် လျက်ရှိပြီး တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ ကိုလည်း အမြဲမပြတ် ဆောင်ရွက်အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိ ...
- ❖ အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်စဉ်များ လျော့နည်းစေရေးအတွက် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ အနေဖြင့် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော မကွေးတပ်နယ်မှ အရာရှိ၊ စစ်သည် မိသားစု များအား တွေ့ဆုံအမှာစကား ပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

## အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့သို့ အသိပေးနှိုးဆော်ချက်

၁။ ပြည်သူ့အတွက်ဟု သုံးနှုန်း၍ ရဟန်းသံဃာများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ အပါ အဝင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် ပြည်သူ့ကိုသတ်ဖြတ်၊ လုယက်ခြင်းကို CRPH ၊ NUG ၊ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်အုပ်စုများက ဥပဒေမဲ့ကျူးလွန်နေသည်။

၂။ ခြိမ်းခြောက်၊ လူသတ်၊ အဖျက်အမှောင့်လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်နေသည့် CRPH ၊ NUG ၊ PDF အကြမ်းဖက်သမားများကို အားပေးမှု၊ ထောက်ခံမှု၊ ကူညီထောက်ပံ့မှု မပြုခြင်းသည် ပြည်သူ့လူထု၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

၃။ ယင်းတို့၏ လက်နက်/ခဲယမ်း ကိုင်တွယ်သယ်ဆောင်မှုနှင့် အကြမ်းဖက် သမားတို့၏သတင်းကို လျှို့ဝှက်ပေးပို့ခြင်းသည် အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

**အာရှဖလား ယူ-၁၇ အမျိုးသမီးခြေစစ်ပွဲ ဒုတိယအဆင့် တက်ရောက်ရန် မြန်မာနှင့် အိန္ဒိယ အဆုံးအဖြတ်ကစားရမည်**

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၇

၂၀၂၄ အာရှဖလား ယူ-၁၇ အမျိုးသမီး ခြေစစ်ပွဲအုပ်စု (F) နောက်ဆုံးနေ့အဖြစ် မြန်မာအသင်းနှင့် အိန္ဒိယအသင်းတို့ ဧပြီ ၂၈ ရက် (ယနေ့) မြန်မာစတားချိန် ၂ နာရီခွဲတွင် ကာဂျစ်တန်နိုင်ငံ၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။

အုပ်စု (F) တွင် သုံးသင်းပါဝင်ပြီး နိုင်ပွဲကိုယ်စီရထားသည့် မြန်မာနှင့် အိန္ဒိယပွဲမှာ ဒုတိယအဆင့် ခြေစစ်ပွဲ တက်ရောက်ရေး အဆုံးအဖြတ် ပွဲကစားရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာ အသင်းနှင့် အိန္ဒိယအသင်းသည်

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁



## မန်စီးတီးကို ဂိုးပြတ်ရှုံးနိမ့်မှုကြောင့် အာဆင်နယ်၏ အမှတ်ပေးဖလားဆွတ်ခူးရေး ပိုမိုအခက်တွေ့ဖွယ်ရှိလာ

ပရီမီယာလိဂ် အမှတ်ပေးဖလားဆွတ်ခူးရေးအတွက် အရေးပါ သည့် ပွဲစဉ်တစ်ပွဲဖြစ်သော မန်စီးတီးနှင့် ဦးဆောင်သူ အာဆင် နယ်အသင်းတို့ ပွဲစဉ်ကို ဧပြီ ၂၇ ရက် နံနက် ၁ နာရီခွဲက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ (အပေါ်ပုံ) မန်စီးတီးအသင်းက လေးဂိုး- တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သောကြောင့် ပရီမီယာလိဂ်ရာသီ ကုန်ဆုံး ရန် နီးကပ်လာချိန်တွင် ပြိုင်ဆိုင်မှု ပိုမိုပြင်းထန်လာခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ယခုပွဲစဉ်တွင် အာဆင်နယ်အသင်း အနိုင်ရရှိလျှင် အမှတ်ပေးဖလားဆွတ်ခူးရန် လက်တစ်ကမ်းအလိုကို ရောက်ရှိ လာမည်ဖြစ်သော်လည်း ဂိုးပြတ် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည့်အတွက် စာမျက်နှာ ၁၅ ကော်လံ ၁ \*

**ယနေ့ သတင်း အညွှန်း**

သီရိလင်္ကာအစိုးရဆေးရုံများ၌ ဆေးဝါးအမျိုးအစား ၁၀၀ ကျော် ပြတ်လပ်မှုနှင့် ရင်ဆိုင်နေရ

နိုင်ငံတကာသတင်း စာ ၁၄

ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် ၆၀ တွေ့ရှိ

ပြည်တွင်းသတင်း စာ ၁၅

ကျေးသောင်းကုန်သွယ်ရေးစခန်းမှ ဧပြီလအတွင်း ရေထွက်ကုန်နှင့် အခြားကုန်စည် တန် ၉၀၀ ကျော် ထိုင်နိုင်သည့် တင်ပို့နိုင်ခဲ့

ကုန်သွယ်စီးပွား စာ ၁၆